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Déľi Tiboľ
Köszonti a testület tagsait, Varjú Lászlő és Kanász-Nagy lĺ4tńé országgýlési képviselő utakat,
a meg1'elent vendégeket, valamint a Hivatal munkatársait. Megállapítja, hogy a képviselő-
testületi ülés 18 fovel határozatképes.
Ügyrendi hozzâszőIâsra dr. Trippon Noľbeľt alpolgármester úrnak adja meg a szot.

4r. Tľippon Noľbeľt
Ugyľendben elmondja, a napirendľől való szavazást megelőzően kéri, hogy a ,,Javaslat a
Budapest Főváros IV' kerület Újpest Önkormányzataés intézményei2023. évi költségvetéséről
szóló ręndelet IV. sz. módosítâsâra" és a ,,Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest
Önkormányzata és intézményei 2024. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás
szabtiyairől szóló ľendelet megalkotásttra" tttrgý eloterjesztéseket a jelen napiľend 13. pontja,
a Rex Kutyaotthon Alapítvánnyal kapcsolatos előterjesztést követően targya|ja a testület. Kéľi
a képviselők szíves megértését és javaslata tâmogatásttt.

Déľi Tĺbor
Nagy István frakcióvezeto úr ügyrendben kér szót.

łľaeY István
Ugyľendben megkérdezi,mi az oka? Valami gond van a költségvetés előterjesztésével? Tehát
ez aztjelenti, hogy amit tegnapelőtt megkaptak költségvetési anyagként és megtźĺrgyalta a
bizottsâg, vagy aZ osszevont bizottságok megţźĺrgyalttĺk, ahhoz képest lesz módosítás? Úgy
lâtja,hogy a többség megvan az e|fogadźtsźlhoz, nem érti, hogy miért kell most hizni azidőt.

Déľi Tiboľ
dr' Trippon Norbert alpolgármester úľ ügyrendben kér szót.

4ľ. Tľipoon Noľbeľt
Ugyrendben elmondja, éľdemi váItozást nem terveznek a költségvetésben, azon túlmenően,
hogy bár nincs itt Szabó Balâzs képviselő ut, źltvezetik a javaslatát, illetve a rendeleti szövegben
kisebb módosítást végeztek, érdemi vâItozźn egyáltalän nincsen benne. Nincs összefüggésben
a javaslata a ľendeleti illetve hatćtrozati javaslatokkal. Egyszeru személyes oka van, egylk
képviselotársuk méltányolható családi okok miatt késve érkezik meg az ülésre és jelezte, hogy
sztlmfua lelkiismeľeti kérdés, hogy részt vehessen a költségvetési rendeletről történő
szavazásban és azt gondolják, hogy mire ahhoz a ponthoz érkezik a Képviselo-testilet az
olŐterjosztesok mogtárgyalćLsŕhan, mtlÎ reszt tud Venni aZ ülesen. Tehát egy szemelyes vagy
személyes politikai kérésnek tesznek ezze| eleget.

Déľi Tiboľ
Nagy István frakcióvezető úr ügyľendben kér szőt.

Naw István
Ugyľendben elmondja, ilyent még nem hallott, hogy a baloldali képviselőknél lelkiismeľeti
problémák vannak, de ha igy van, akkor legyen. Azt hitte, hogy Szabó Balázsnak vannak
lelkiismeret problémái' Ha már itt tartanak, szeretné megkérdezni, hogy Maholányi Zsolt
képviselő úrľól tudunk-e valamit? Meggyógyult? Jobban van? Ha nem, akkor jó egészséget
kívánnak neki. Megk ér dezi, l eadta- e a vagyonb evall ását, mert azza\ nem tal álkoztak?



Déľi Tiboľ
Tekintettel arľa' hogy Maholányi Zsolt képviselő úr korhtĺzban van' felhívásukľa jelezte, hogy
akadtiyozva Van. Ahogy eZ az akadćůy megszúnik, teľmészetesen le fogja adni a
vagyonnyilatkozatćtt. Tudomása szerint a Vagyonnyl\atkozatot és Összeférhetetlenséget
Vizsgáló Bizottság tilésén is jelezték' hogy kóľhźvban van, ami mind a mai napig fennáll.
Jobbulást kívánnak neki. Több észrevétel nem lévén, előszöľ szavaztĺsra teszi fel Trippon
alpolgármester úr ügyrendi javaslatát, miszeľint a Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
napiľend 2. pontjat ,,Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és
intézméĺyei2023. évi költségvetéséről szóló rendelet IV. sz. módosítâsźĺra" 1l. napirendként
és a 3. pontját,,Javaslat a Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzataés intézményei
2024. évi összevont költségvetéséľől és a végrehajtás szabtůyairől szóló rendelet
megalkotás âr a" 1 2. napirendké ĺt tźľ gy alja.

Budapest Főváľos IV. kerület Uinest onkoľmánvzata Kénviselő_testületének

lete úgy dönt, hogy a
napirend 2. pontjat ,,Javaslat a Budapest Főváros IV. kerĹilet Ujpest onkormányzata és
intézményei2023. évi költségvetéséľol szóló rendelet IV. sz. módosítästlra" 11. napirendként
és a 3. pontját ,,Javaslat a Budapest Főváros IV' keľület Újpest onkormányzata és intézményei
2024. évi összevont költségvetésérol és a végrehajtás szabáIyairől szóló ľendelet
megalkotás tr a" I 2. napirendké nt tár gy a|ja.
(I2 igen, 6 tarÍózkodás, elfo gadva)

Déri Tiboľ
Szavaztsta teszi fel a módosított napirend elfogadásáról szóló hattrozatijavaslatot.

1412024.(II.15.)hatáľozata a napiľend elfoeadás;ról
Nyílt ülés:

Javaslat az Újpesti Borfestő Óvoda, az Újpesti Dalos ovi Óvoda és az Újpesti Viola
ovodaígazgatőimegbizásâravonatkozókinevezésre
Eloteľieszto: Bedő Katalin alpolgármester

z. TtĄékoztatás törvényességi felhívásról, valamint javaslat a közterületekhaszntiatáról és
ľendjéről szőlő 2512021. (VI. 24.) önkormźĺnyzati ľendelet módosításáľa
Eloterj ęsztő : Czigler Lâszlő alpol gármester

3. Javaslat az Újpesti Megbecsülés Program keretében az időskoru vagy meghattrozott
ellátásban részesülo újpesti személyek részérę nyújtott támogatásľól szóló 1612023. (vI.
22. ) onkorm tnyzatĺ ľendelęt módosítására
Előteľj esztő : P erneczky Läszlő alpo 1 gármesteľ

4. Javaslat az ,,lJ1pesti Megbecstilés Program _ a gyermeket nevelő családokért''
elnevezésrĺ támogatási rendszer keretében az újpesti gyermekek részére nffitott
támogatásról szőlő önkormányzati rendelet megalkotására, egyben az ,,Újpesti
Megbecsülés Pľogľam - a gyeľmeket nevelő családokéľt'' elnevezésu tźtmogatási
ľendszerľel összefi'iggő feladat megllattĺrozźĺstra
Előteri esztő : P erneczky Lt'szlő alpol gármester
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5. Javaslat az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Táľsaság
által ellátott feladatok önkormányzati költségvetési szęrv źĺltalri âtvételével és a társaság
m e gs ziinteté s év el ö s s z e fli g gő dö nté s ek me g]lo zatalźr a
Előterj esztő : P erneczky Lźszlő alpo 1 gármester

Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata2024. évi közbeszerzési
tervének elfogadására
Előteľj esztő : dr' Trippon Norbert alpolgáľmester

Dontés azEzred utca 1 l ' szâm 76588134 hrsz alatt lévő ingatlanon álló 4 db legénységi
szállásépület többlakásos társashtnzá, történő tltalakittsźnak telepítési
tanulmánýervével és települ ésrendezési szerzo désével kap csol atban
Előterjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

8. Döntés a településkép védelméľől szóló 22/2021. (VI. 24.) önkormányzati rendelet
módosítására irányuló egyeztetési eţáľásának megindításáról
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

9. Javaslat azĺJjpest Gyermekeiért Jótékonysági Alap 2023. évi felhasználásáról szóló
beszámoló elfo gadására
Eloteľjesztő: Bedő Katalin alpolgármesteľ

10. Javaslat a Rex Kutyaotthon Alapítvány részére mtĺködési célú támogatás nyújtásáľa és
támo gatási szerző dés módo sítás ának j óváha gy tĺsźtr a
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

1 1. Javaslat a Budapest Fováros IV' keľület Újpest Önkoľmányzata és intézményei 2023.
évi koltségvetéséľől szóló rendelet IV. sz. módosítására
Eloteriesztő: dr. Trippon Norbeľt alpol gáľmester

12. Javaslat a Budapest Főváľos IV. kerülęt Újpest onkormányzata és intézményeí 2024'
évi osszevont költségvetéséről és a végrehajtás szabályairől szóló rendelet
megalkotására
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgáľmester

13. Javaslat a 30. szźmt felnőtt háziorvosi köľzet tekintetében kötött feladat-ellátási
szęrzod'és megszűnésének tudomásulvételére, egyben az ellźtásí kötelezettség a2024.
május 1. napjával megalapított Újpesti Egészségkö zpontrészéretörténő źľĺaďt.stra
Elotęriesztő P erneczky Lâszlő alpol gáľmesteľ

14. Javaslat a Habitat for Humanity Magyarorszźtg Alapítvánnyal aFovźrosi Szolidaľitási
Alap támogatási keľete teľhére kiíľt FSZA 2023 azonosító számi pźůyâzat keretében
együttmúkodési megállapodás megkötéséľe
Előteľj esztő : P erneczky Lźĺszlő alpo l gármester

15. Javaslat a MozgássérĹiltek Budapesti Egyesületévęl a Fovárosi Szolidaritási Alap
támogatási kerete tęrhére kiift FţZA 2023 azonosító számú ptiytuat keretében
együttműködési megállapodás megkötésére
Eloteť esztő : P erneczky Lâszlő alpo l gármester



16. Javaslat Budapest Főváros IV. keľtilet Újpest Önkormányzata2OI5-2O23' évi idoszakĺa
szóló szolgáltatástervezési koncepciójának |ezźrtsźra, egyben a Budapest Főváľos IV.
kerület Újpest onkormányzata 2024. évtől náietyos szoigtitattĺstervezési
koncepciój ának el fo ga dásźlr a
Előteť esztő : P erneczky Lćlszlő alpol gármesteľ

17. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Polgtĺrmesteri Hivatala
IgazgattsiFőosztźiy,Ügyviteli Oszttiytĺn, azÚjpestíÖnkormányzati Rendészeten és a
Váľosüzemeltetési Foosztály, Városüzęmeltetési és Kömyezetvédelmi osztályon lévő
üres és me gĹiľesed o álláshelyek b etöltés éhez v alő elo zetes hozzâjźlrulást ől
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

18. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzataPolgárrnestere 2024. évi
szabadságolási tervének jóváhagy ásaről
Előteľjesztő: Déri Tibor polgáľmester

I9.Ttĺjékoztatás a 2024. janutĺr 18. napja és 2024. február 7. napja között źĺtruhtuott
hatásköľben hozott döntésekľől
Előteťesztő: Déri Tibor polgármester

20 . B eszëtmo l ó l ej áľt h at ári d ej ű hatât o zatok vé greh aj tás áró 1

Eloteľjeszto : Déri Tibor polgármester

21. Egyebek
(18 igen, elfogadva)

1. Javaslat az Újpesti Bőľfestő Óvoda, az Újpesti Dalos ovi Óvoda és az Újpesti Viola
Óvo da igazgatői me gb ízás á ra vo natkozĺÓ kinevezés re
Előterj esztő : Bedo Katalin alpol gármester

Bedő Katalĺn
Tisztelt Képviselo-testület! Tisztelt Megjelentek! Kiegészítésében elmondja, a Közmúvelődési
és oktatási Bizottság egyhangúlag elfogadta és javasolja, hogy a 3 jntézményvezető a 2.
igazgatői ciklusát meg tudja kezdeni a jövőben. Tíszta szívbol ajźnlja Ő is a Képviselő-
testületnek, hogy szavazzameg ezt az elotefiesztést.

Déľi Tiboľ
Kérdés észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a hattlrozati javaslatokat ktilön-külön és
felhívja a figyelmet, hogy ahatttrozatok elfogadásâhozminősített többség szükséges.

kinevezésľe
Budapest Fováros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
Újpesti Bőrfestő Óvodába (székhelye: 1048 Budapest, Bőľfesto utca 1-3.; oM azonosító:
0343II; adőszćtm 16920062-1-4I) Enyedy Ágota Maľgitot 5 évre, 2024. augusztus 1'
napj ától 2029 . július 3 1 . napj áig igazgatőnak kinevezi.
Felelos : Polgármester a feladatkörľel rendelkező alpolgármesteľ útj án
Hatâridő: 2024. július 3 1.

(18 igen, elfogadva)



kinevezésre
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
Újpesti Dalos ovi ovodába (székhelye: lO44 Budapest' Ugró Gyula u s.;-ovĺ azonosító:
034317; adőszćtm 1691765I-ţ-41) Major Tiboľné Bíró Oľsolyát 5 évre, 2024. augusztus 1.
nap j âtő| 2029 . j úl ius 3 1 . nap j éi g i gaz gatőnak kinevezi'
F elelő s : P o l gármest et a Îęlaďatkorľel rendelkező alpol gármester útj án
Hattlrido: 2024. július 3 1 .

(18 igen, elfogadva)

kinevezésľe
Budapest Főváĺos IV. kenilet Újpest onkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
Újpesti Viola ovodába (székhelye : IO42 Budapeśt, Viola ůtca 1 1 - 1 3 .; oM azonos ito: O34iO9;
adőszttm: 16901195-1-41) Fodorné Gombos Tímeát 5 évľe, 2024. augusztus 1. napjától 2029.

j úlius 3 I . nap1 źig igazgatőnak kinevezi.
Felelős : Polgáľmester a feladatkorrel rendelkezo alpolgármester útj án
Hatźridő 2024. július 3 1 .

(18 igen, elfogadva)

Enyedy Ágon Margiţ, Major Tiboľné Bíľó orsolya, Fodorné Gombos Tĺmea kinevezéséhez
Bedő Katalin alpolgarmester aSSZony ĺaiĺan gľatulál.

Déri Tiboľ
Gratulál és munkájukhoz erot, egészséget és kitaľtást kíván. A módosított napirend szerint
haladnak tovább

2. Tájékoztatás tiirvényességi felhívásľól, valamint javaslat a kiizteľiĺletek
használatáľól és ľendjéľől szóló 2512021, (vI. 24.) tinkoľmányzati ľendelet
módosításáľa
Előteť esztő : Czigler LászIő alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az elóterjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdés, észrevétel nem lévén szavazásra
teszi fel ę|oszór ahatźtrozati javaslatot'

Budapest Főváľos Iv. kerület Úipest Onkoľmányzata Képviselćĺ_testiiletének
aBP

kapcsolatban
Budapest Főváros IV. kerület Ujpest ÔnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. Budapest Főváľos Koľmányhivataltnak BP/2800/00178-212O24. szźtmu töľvényességi
felhívásában foglaltakat megismeľte és megvizsgćĺlta, az abban foglaltakkal egyetért,
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2. felkéri a Polgáľmesteľt, hogy az L pont szerinti döntéséről a megtett intézkedésekkel
együtt Budapest Főváĺos Koľmányhivatalât - a töľvényességi felhívásban megadott
határidőn bęlül - a TFÍK infoľmatikai rendszeren kereszttil tájěkoztassa.

Felelos: Polgármester
Határidő: 2024. februźlr 24.
(18 igen, elfogadva)

Déľi Tibor
Szavazźsrateszi fel a rendelettewezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotásához
minősített többségre van szükség.

Bu elő-testiłlete a Budapest Fővlűľos
U. a közteriiletek haszndlatdrlíl és
rendjéről szóló 25/2021. (VI.24.) önkormdnyzati rendelet módosítlísdról suító
ľendelettervezetet eţogadja, és ezzel megalkotja a közteľiiletek haszndlatttľól és rendjéről
sujló 25/202l. (W. 24.) önkormdnyzati rendelet módosítúsdról suiló I/2024. (II.20.)
ii n ko ľmdny zat í ľ e n de lete t.

Felęlős: Polgármester
Hatźńdo: azonĺa|
(18 igen, elfogadva)

3. Javaslat az Újpesti Megbecsülés Progľam keľetében 
^z 

időskoľú vagy
meghatározott ellátásban részesülő újpesti személyek részére nyújtott
támo gatás ľól szóló 16 12023. (YI. 22.) önkoľmányzati ľendelet mĺĺdosításáľa
Eloterj esztő : P emeczky LźĺszIő alpol gármesteľ

Peľneczkv LászI'ő
Elmondja, annyiban szeretném kiegészíteni, a leírtakat hogy tavaIy nagy sikerľel megvalósult
mźr ez a progľam' több mint 18 ezľen vettek át összesen 6'000 forint ér1ékben utalványokat.
Kialakult egy jól működő ľendszer, amin csak annyiban vtitoztatnźnak, hogy ezuttal a
nyugdíjasok és minden jogosult elozetesen levélben kap értesítést. Ennek érdekében egy
kicsivel nagyobb időre van szükség magárőI a lehetőségrol szóló ttýékoztatők előá'llitźstĺhoz,
de mostantól a jogosultak közvetlen levél útján kapnak értesítést. Úgy készĹilnek, hogy tavaly
18 ezren vették át, reményeik szerint most akár még többen fognak jonni. Erre a keretet a
koltségvetés fogja majd biztosítani. Természetesen öľülne, ha 3-szor ennyl tudnának adni, de a
szigoru gazdâ|kodćtsnak meg kell felelni . Ez egy szép hagyomźlny' egyelőre ezzel ťognak e|őre
menni és majd lesz a következo ľendelettervezet, ami kiterjed a kisgyermekesekľe is, de most
első köľben erľől van szó.

Naw István
Szeretné elmondani azt, amitnem mondott elkiegészítésként Peľneczky LászIő alpolgármester
úr. Leszögezi, O is szeľetné, ha 3-szor ennyit kapnának az újpesti nyugdíjasok és erľe
vonatkozóan terjesztett elő egy hatźrozatijavaslatot, viszont úgy lâtja, most, hogy áttették a
költségvetést az ülés másik felére, ęzért akkor most ehhez fog előterjeszteni módosító
javaslatot, pontosan azért, hogy megháľomszotozzâk ezt a 6.000 forintot és 18.000 forintot
fizessenek ki az újpesti nyugdíjasoknak, illetve időskoruaknak. Ennek egyetlen egy oka van,
az,hogy 2020-ban avál^asztćtsok után anagy hevtiletben a baloldal megszavazta, hogy a modem

Yociálpolitika jegyében ettőlkezdvę a piacon beváltható utalváný kapnak az idós ęmberęk az
Ujpesti onkormányzat megbecsülése jeléül. Akkor ezt nem sikerült első, meg második



nekifutásra sem teljesíteni. Haľmadik nekifutásra összejött a rendelet, bár törvénysértő,
szabá|ytalan módon kiosztásra kerültęk ęzek az összegek, de valahogy úgy alakult, hogy 2021-
ben ez a kérdés lekeľült napiľendről. Átalakult segéllyé és ez az osszeg méltánýalánul - a
megbecsülés jegyében - kérelemre és segélyként lett kifizetve. onnantól kezdve 202I és 2022-
ben valahogy hiźnyzlk az újpesti idős emberek megbecsülése. Most, hogy választási évbe
érkeztek, megint előkerÍil, jó baloldali szokás szerint, hogy jól megbecsüljük a nyugdíjasokat.
Ahatźrozati javaslata arről sző, amit módosító indítványként kíván előterjeszteni, miszerint a
Képviselő-testület úgy dönt, hogy az Újpesti Megbecsülést Program keretében az időskoru
vagy meghatźrozott ellátásban részesülo újpesti személyek részére nýjtott támogatásról szóló
16/2023. (vI.22.) önkormányzati rendelet a következő 7. Ş-sal egészüţön kí. A2024. évben a
3.ş (1) bękezdésében foglaltaktól eltérően, egy jogosult 18 darab 1.000 forint névértékű
utalvány átvételére jogosult. Tehát 1 8 x 1 '000 Ft az 18.000 Ft utalvány keľüljön ebben az évben
szétosztásra. Az indoklás pedig az elobb elhangzott, đe az&t felolvassa még egyszer, és nem
azt moĺdja, hogy elloptak a nyugdíjasoktól, mert egy hatttrozatijavaslat indoklás legyen egy
kicsit visszafogottabb. A2020-ban kifizetett 5.000 forint támogatás után, két évre,ZOZI-bęn
és 2022-ben megszűnt az újpesti idős emberek megbecsülése, amit ęzzel a módosítással a
Képviselő-testület visszaad a nyugdíjasoknak.

Peľneczky László
Elmondja, nyilván egy nagyívű adó-visszatérítés és minden olyan dolog, ami azt eredményezi,
hogy az emberek zsebében több pénz maľad, az egy nagyon támogatható dolog lenne, lćĺttak
már erre példát is. Újpestnek feszes a gazdźĺlkodása és ki van siâmolva, hogý mi az, amit
biztosítani tudnak u1y a nyugdíjasok, mint a kisgyeľmekesek felé. Úgy gondolja eľ:ol az
illetékes alpolgármester úľ pontos számokkal fog szolgálni'
Azt viszont szeretné rogziteni, hogy nem szűnt meg ez az ereďetileg kérelemre induló, tehát
szociális támogatásnak minősülő, időseknek járó lehetőség, ez ťo|yamatosan van. Egyike a
Szociális osztályon elérhető 15 támogatási formának. Kérelemre indul, több lábon á1l a
szociális ľendszer. Ezt kiterjesztették 65 éves korukat betoltő, illetve nyugdíjszenĺ ellátásban
részesülőkľe alanyi jogon, tehźtt ez egy alapvetoen más konstrukció. Ennęk fényében azt,hogy
megszűnt volna, vissza kell utasítania, hiszen folyamatosan lehetett ugyanabban a
konstrukcióban, ugyanolyan kérelmet benýjtani az időskoruaknak. Karácsony előtt, akik a
Szociális osztźtllyal kapcsolatba keľülnęk, most is kapnak külön karácsoný támogatásokat. Ez
egy több lábon álló rendszemek az egy1k eleme, amely folyamatosan elérhető volt, ez pedig
alanyi jogon jár. Nyilván az indoklást nem tudja elfogadni, azt pedig, hogy egy ekkora
volumenű emelést javasoljanak' nem ltĺtja, hogy ennek most e pillanatban gazďasâgilag
meglenne a háttere. Elkészült a költségvetés tervezet és sajnos ezt ajavaslatot ebben a
formában, bár minden pénz nagyon jó lenne, de felelős gazdtĺlkodâs mellett ezt a javaslatot nem
tudja befogadni.

Nagy István
Nem szereti, ha valakiugy tesz, mintha nem értené meg, hogy mirol beszél. Azt gondolja' nem
értelmi fogyatékosok kaptak mandátumot a Képviselő-testületben, különösen nem vtiasztanak
meg tisztségviselőnek olyat, aki nem érti meg, amit elmondanak Vagy megpróbálnak neki
elmagyarâzni. A probléma ott van, hogy 2020-ban,2021-ben és 2O22-ben szociális juttatásként,
mega|âző módon segélyként jutottak hozzâ az ĺdős embeľek, vagyoni, jövedelmi feltételek
fennállása esetén ahhoz .a tćtmogatźshoz, amit most alanyi jogon megkapnak. Ez egy ilj
támogatási forma, ez az Onkorményzatnak egy önként vállalt felad,ata.Itt ném arrő| vai-sző,
hogy kérelemre indul az eljárźs, hanem aki bejön, azkap. Kapnak egy értesítést, ha van kedve
hozzá, bemutatja a papírokat, akkor megkapja ezt a ttlmogatást, ez az első része a dolognak.
Reméli, hogy elég világosan fogalmazott. Támogatj źlk ezt az alanyi támogatást, meľt ezt20II-



től kezdve 8 éven át biztosították természetbeni juttatás formájában, bźr Kanćtsz-Nagy Máté
megaläzó krumpliosztásnak nevezte. Az emberek nem annak érezték, mert a 80-90 oÁ kozött
átvették ezt atermészętbeni juttatást. Ez az első rész, amiről beszélt.
A második fele pedig a költségvetési fedezet. Az a költségvetés, amiről majd szót ejtenek a
költségvetés táľgyalásakor, amelyik 8 milliárd feletti maradvćnyról számol be a tavalyi évre
vonatkozóan, abban a költségvetésben összességében,,ötegészva|ahtnyszźamlllio forintnyi''
pénzeszkoz Van a következő évi költségvetésben ťelhasználva' Abból a 8 milliárdból még alsó
hangon van 3 milliárd, amiből ennek a költsége biztosítható lenne. Szerinte itt nincsen
semmifele feszes gazdáIkodasľól szóló. Az Önkoľm tĺnyzat nagyon jol érzi magtĺt, köszöni
szépen, jól Van. A költségvetésének a 23 oÁ-ka jelenleg maradványként ott Van aZ
onkoľmányzat költségvetésében' A tavalyi évről a ztĺrsztĺmađâsban nyilván majd májusban
meglátják. Szerintę egyébként boven 10 milliárd forint ťolĺjtt volt aZ onkormányzat
bankszámlćţtln januâr I-jén Az a mese' amit itt nekik végig kellett hallgatniuk évente a
költségvetés tárgyalásakor, az a mese' hogy ez az Önkormźnyzat ki van véreztetve az,,egy
szemen szedett hazugság" volt az elmúlt ot évben' Most itt van a mód és lehetőség, hogy ezeket
a hazugsćĺgokat az onkormányzat az idos embeľek felé legalább kárpótoljá azial, hogy
mindenki megkapj a azt a pénzt, amit elloptak tĺ5lę 2021 -ben és 2O22-ben.

dľ. Tľinnon Norbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Engedjék meg, hogy ľöviden véleméný mondjon a vittĺban. Azt
szęretné mondani, hogy az ellenzéki Frakcióvezeto úr javaslata logikus, okszertĺ, ellenzéki
szempontból egy páľtpolitikai kampány javaslatnak is tekinthető lenne.
Elmondja, Magyarorszźĺgoĺ a ma1yaÎ szépkoruak méltó életének, anyagi feltételének
biztosítása, a nyugdíjrendszęr jó színvonalon való működése a kormány feladata. Azt keII
látniuk, hogy az elmúlt években olyan sziĺtu infláció volt, ami nagyon megviselte a
nyugdíjasokat. Szeretĺé aľia felhívni a figyelmet, hogy a KSH szerint kimutatott átlagos
infláció és a szépkoru honfitársaink fogyasztői kosaľa által mérheto infláció' nem ugyarlaz,
hiszen különösen aZ alacsonyabb nyugdíjat kapó szépkoru honfitársaink esetében aZ
élelmiszerek és egyéb hasonló termékek, a fogyasztói kosarukba sokkal nagyobb súllyal
jelennek meg, mint a KSH titalmért infláció. Ebből következik, hogy nagyon megviselte a
honfitáľsainkat ez az infláciő és úgy gondoţák, a koľmány nem gondoskodik kellőképpen és
kellő nagyvonalúsággal szépkoru honfitársainkĺól. Ezért amikor az eloterjesztést lźĺtta arről,
hogy 3-szorozzźtkmegaZ ĺisszeget, akkor arra gondolt,vaIőjthan ez akorlrrrźny dolga lenne és
egyúttal ęz az elleĺzéki frakció beismerése, hogy MagyarorszâgKormźnya nem gondoskodik
kellő nagyvonalúsággal az ujpesti nyugdíj asokĺól.
Szeľetné elmondani, a módosító javaslattal szemben az Ó eloterjesztésünk, nem egy kampány
eloterjesztés. Ez az a rendszer, ami a tavalyi évben - nem kampányévben - jól működött és
közmegelégedésre elindult. Vitatkozhatnak a krumpliszsák és a vásárlási utalvány megítélésén,
azt gondolják, kétségkívül stílusosabb módja a megbecsülés kifejezésének, az Újpesti Piacon
levásárolható utalvány, mint egy természetbeni krumpliszsźk atnyujtasa. Ez a személyes
véleménye is, annál inkább, mert egyútta| ez egy lokálpatnőta gazd'aságpolitikai intézkedés is,
hiszen ezen utalványok az Újpesti Piacon vásárolhatók le. Tehát az Önkormânyzat ĺem
multinacionális láncokat és egyéb bizonýalan háttenĺ tulajdoni kör kezében lévő
kiskereskedelmi láncokat dotâ|, hanem az Újpesti Piacon keresztül zElţk az truforgalom. Azt
gondolják, ez egy jő intézkedés, atavalyi évben is jól vizsgtzott és ęlszánt törekvésük az,hogy
ęZ az intézkedés hosszútávon is része legyen az Újpesti onkormányzat programjainak,
politikájának és figyelmességének. Amikor ezt előterjesztik' akkor nem etţe aZ évre terjesztik
elő, hanem azzal a hitvallással terjesztik elo, hogy a kovetkező esztendőkben is ezt a modellt
meg kívánjâkőrizni, és ha arra mód és lehetoség van, ki kívánják bővíteni. Ebben az évbęn
dcjntĺjttek anol, hogy kibővitik ezt a programot' ezt az előterjesztést terjesztette elő



Alpolgármesteľ úr, ami tulajdonképpen az újpesti családok megbecsülését is kiemelten kezeli
oly módon, hogy a 18 évęs életkoľt még el nem ért, tehát kiskoru újpesti gyermekek után, egy
gyermek ltćln a 6.000' két gyermek után 12.000, három gyermek után 18.000 forint, és így
tovább, éľtékben biztosítanak utalváný. Azt gondolja, az Önkormányzatot szűkmarkúsággal
vádolni nem lehet, azért, meľt a költségvetésünkben 360, azazhźlromszâzhatvan millió forintot
szźlnnakelTe a céka. Aztis gondolják, Magyarország Kormânytlĺaknyilván bizonyos kegyelmi
ügyek vźisâg e|httntâsa kozepette talán jobban kellene gondoskodnia szépkoru honfitársaink
aĺyagi köľülményeirol és akkor szőba sem kerĹilhetne az, hogy szükség van aľra, hogy mások
is segítsenek, mert MagyarorszâgKormâĺya nem teszi azt, ami a dolga.
Elnézést kér a némileg politikai felhangért, szerinte Frakcióvezető úr szavaibanis volt ilyen, de
azt gondolj a, a javaslatok megfeleloek, jók és híven tükľözik Újpest onkormányzatânak,Űjpest
városának azon sze|Iemiségét, amely arľa épül' hogy'' mi együvé tartozunk' Újpest az
otthonunk, figyelünk egymásra és segítünk ott, aholtudunk''.

Nasy István
Amit hallottak, az megint mellébeszélés volt és tulajdonképpen egy politikai kampánY. Az,
hogy ez egy politikai kampányként keľül kiosztásľa, azt Tľippon Norbeľt minden szavaigazo|ta.
Nem az aggódás és a féltés irćtnyitotta a szavait, hanem egyszerűen az, hogy önkoľmányzati
választások lesznek júniusban. Ennek atâmogatźlsnak legjobban a piaci kereskedők örülnek és
a magyffi ëilam is örĺilt neki' Innentol kezdve nem tudja, hogy hazugságnak, csúsztatásnak
nevezze) Vagy nevezzék ťĺnoman csúsztatásnak azt, hogy 360 millió Ft támogatásban
ľészesülnek az jdos emberek, mert az egyszeľiĺen nem igaz.

dr. Tľinpon Noľbeľt
Elmondja, 360 millió forint keretösszegethatźlrozott meg a program

Nagy István
Igen, ezt mondta, de nem ez jelentmeg a sajtóban' ez az egyik és most az elobb sem ezt mondta.
A lényeg az,hogy ez 240 millió forint abban az esetben,ha20 000 nyugdijas âtveszi az
utalváný. Bocsánat a 360 millió Ft a családokľa vonatkozik a 2OO millió forint, ami a
költségvetésben az idős embereknek el van különítve, jó esetben 25 000 nyugdíjasra vonatkozó
szâm. A tobbi része járulékként.beÍizetendő. Visszatérve egy kicsit a}O}O-ashelyzetre.2O2O-
baneztsegélykérelemre indult. Önmagával ,magâvala segélykérelemmel is pľobléma van, mert
az csak arről szőlt, hogy megkerülnék ezt az előbbi járulékfizetési kötelezettséget' Tehát ha úgy
tetszik, ott az Önkormányzat adőcsalást követett el a tavalyi évi kiosztáskor is, aközbeszerzéši
törvény megkerüléséľől beszélhetnek. Egész biztos van olyan piaci keľeskedo, aki a
közbeszerzési értékhatáron felül váltott be utalváný. Ezt avitât nem akaľja folytatni. Egy a
lényeg, 2020-ban szemet hunýak, mert már elege volt abból' hogy miközbęn ajogszenĺséget
ťlrtatjźlk, kozben aľról beszélt itt mindenki' hogy az újpesti FIDESZ a nyugdíjasok ellen van, és
nem akarja ezt a tźlmogatást részukre biztosítani. Akkor is megszavazttlk, most is meg fogják
szavazni, csak tegyék hozzâ aZ igazsâghoz azt, hogy itt bizony enyhén sző|va is
jogszabtiyellenęsen és töľvényellenesen történt a kiosztás 202O-ban.2O21-ben és 2)22-ben
pedig segélyként biztosította az onkoľm tnyzat. Az nem az újpesti nyugdíjasok megbecsülése,
az segélyen volt, vagyoni-jövedelmi helyzethez igazitva, azt feltételként szabta me1 aZ
onkormányzat, az ĺisszes többi mese. A 18.000 forintot megazért javasolja, mert úgy ahogy az
elozó években, 20l1-tol 20l9-ig meg még 2020-ban is, ha eltekintenek annak a
törvénýelenségétől, megkapta a 18 000 nyugdíjas ezta6.000 Ft-ot. Az azt követő években volt
olyan, hogy 10 millió volt kifizetve ezen a soron segélyként.Itt ez minden mese' lássuk be ez
a politikai kampány része, az idos embereket fogiák megvásárolni. Ezen ne vitatkozzanak,
akkoľ miért nem volt háľom évig? Miért pont az onkoľmányzativtiasztás évében van?
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Déľi Tiboľ
Emlékei szerint atavaly évben is volt ilyen osztá s. Azt,hogy csak avtůaszttls évében volt osztás,
azt visszautasítj a, egy titaltn nem errő 1 v an sző .

Peľneczky László
Nem szeretné dagasztani ezt adolgot, hiszen most, hogy 2O20-ban vagy éppen tavaly mi történt,
az mind-mind beleépült, tanultak mindenből. Szerinte tavaly a meghirdetéses módszertan is jól
működött, hiszen 18 ezren átvették az utalvâný, levásárolták a piacon, mondhatná, az
önľendelkezésük jogát visszaadttů< nekik' szuverenitást adtak az időseknek, ami oly fontos,
hiszen nem krumplit kaptak, hanem jellemzően a piaci statisztikák alapjtn húst, mézet,
gyümölcsöt, ilyesmi termékeket vásároltak, tehát nem krumplit, amit korábban kaptak.
Ha már szó esett a gyermekeseknek szóló utalvâmyal kapcsolatos következő napirendi pontról
is, azt gondoţa, majd amikor megkapják ezeket az utalvtnyokat és gyermekeikľe fogják
elkölteni, akkor vélhetően színtén nem krumplit fognak a gyerekeknek vásárolni, hanem majd
kapnak valami édességet vagy egészséges gyümölcsöt, tejterméket, esetleg húst, valamit, amit
szeret a gyermek. Ilyen értelemben a gyeľmekeknek is visszaađják a szuverenitását és az
önrendelkezését,hogy eldönthetik, mire szeretnék a piacon ezeket azuta|vtnyokat felhas znttlni.
Ami pedig a keretösszeget illeti, az,hogy éppen Van a kasszában valamennyi összeg, az flem
jelenti azt,hogyki kell söpömi és várni uttnaakövetkező befolyó összeget, hanem megtervezik
azt,hogy mire mennyit szeretnének költeni .Ez egy gondos tervezés eľedménye, hiszen valóban
úgy készülnek, hogy nagyjából 18.000-né1 több nyugdíjasra szźlmítanak, aktĺr 2I-25 000 körĺili
nyugdíjas is át fogja venni az utal.vtný, és 15 000 gyermekkel kalkulálunk. Azt gondolja,
induláshoz, illetve folytatáshoz, tovźhbfĄlesztéshez eZ e1y jó dolog. Ez most egy jól kitalált
rendszer, 12 ember és tobb bizottság kezén ment át ez a javaslat. Azt gondolja, tarthatjźk
magunkat ehhez a jól kidolgozott,jól átgondolt formulához, a jelen napirendi pont, illetve a
következő napirendi pont esetén is.

Nagv István
Ez a támogatási forma a politikai kampány szempontjából jól kigondolt. Ennek az
onkormányzatĺak, és ennek a Városvezetésnęk semmi nem drága akkor, amikor szavazatokat
kell vásárolni, amikor valódi támogatásról van szó, akkor meg szűkmarkúsággal lehet vádolni.
A legnagyobb probléma ott van, amikor Pemeczky Laszlo már önmagán nevet, amikoľ
szuverenitásľól meg ilyenekľől beszél, mert ez egy hülyesé g) az nęmide tartozik. Azt gondolja,
olyan alacsony szintre süllyedt, ami egy ilyen testületi vitában' ,,semmiképpen nem haladja meg
egy debilnek a szellemi színvonalźlt". Az ahelyzet, hogy Pemeczky Lászlő be akarja mesélni
mindenkinek, szerinte mindenki tudja, gondolja, a frakcióülésen jó megbeszélték, hogy ez
milyen frankó lesz, mint Lamperth Mónikának azEurőpai Uniós támogatásról vallott nézetei,
ami egyértelmű szavazatvźsźtrläsokról szól. Nem kell szégyellni, ha valaki ezt szővâ teszi, de
nem kell olyan érveket kitalálni hozzâ, ami elfogadhatatlan. Itt nem szttmít az,hogy 4,2 milliő
forintot elkölt az onkormányzatfeszes gazdźikodtls mellett 500 emberľe, ami azt jelenti, hogy
az az 500 embeľ több támogatást kapott, akkor - az nagyjtból 9.000 forintos támogatásnak felel
mog -, mint most a nyugdíjasok kapnak. Emlékeztet a Levendula parkos rendezvényre, szeľinte
nem volt ott több 200 embernéL Lz az 500 ember 9.000 Ft támogatást kapott. ,,Ne becsüţétek
le a politikai ellenfelet, eztmtĺr ezerszeţ elmondtam nektek, nem hülyék ülnek a másik oldalon
még akkor is, ha a baloldalon meg mamelukok ülnek, akik minden hülyeséget megszavaznak,"

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Azt gondolja' a politikai ellenzéknek a kampány logikája' amit most
a fęlsző|alásuk formában megjelent, politikai és kampany értelenben logikusak, tehát ezért
rájuk nem kell haľagudni, el kell fogadni, hogy most ok kampányra készülnek és most ők így
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gondolkodnak és ennek megfelelően veszik elo az érvelésüket. Városvezetés pedig úgy
gondolkodnak, hogy egy hosszú távon fenntartható programot építenek fel, amit atava|yi évben
elkezdtek. Megjegyzi' nem ok, hanem onök döntöttek arľól, hogy ide-oda rtngatjźtk a
választások időpontját. Azért, mert Önök ide-oda rangaţtĺk a vtĺlasztźşok időpontj źt, a vźros
normál működését nem fogják ňlrugni, kényük-kedvük szerint. A maguk menetében mennek
előre, segítenek az újpesti szépkoruaknak és ezze| a programmal segítenek az újpesti
családosoknak is. Erről eg5rmást ma meggyózni nem fogiák, ezért azt gonđolja, illő
mértéktaľtással vegyék tudomásul egymás véleményét.
A jegyzőkönyv kedvéért megjegyzi, valőban Magyarorszâg ez alatt a kormány alatt ma egy
olyan orszźĺg, ahol egy ĺinkormányzat vástĺflttsi utalvánnyal segíteni szeretne egy újpesti
nyugdíjast vagy segíteni szeľetne gyemekes családot, akkoľ adót kell fizetni. Magyarországon
ma adót kell fizetni azért, mert segíteni szeretnének egy nyugdíjasnak Vagy egy gyermeket
nevelőnek és természetesen ebben a programban, a 360.000.000 forintban minden költség
szerepel, de adót kell fizetni' Ha nem kellene adőt fizetni, akkoľ többet lehetne adni' Azt
javasolja, talán közĺjsen elkęzdhetnének azértlobbizni, dolgozni,pźlrttilźstól filggetlenül, hogy
Magyaroľszâg Kormánya ilyen esetekben töröljön el minden adót, hogy adómentesen
adhassanak segítséget az újpesti nyugdíjasoknak és az újpesti családosoknak Megköszöni a
Íigyelmet és kéri jószíwel a program elfogadását. A szavazatvásárlásra vonatkozó állítást
engedjék meg, hogy a lehető leghatârozottabban visszautasítsa.

Nasv István
Ez tipikus péIdtĺja annak, hogy azüléspont hatźroztamegaZ álláspontot. Ha jól emlékszik, l0
éwel ezelott azsźk kľumpliért is nemcsak aztkaptttkmeg' hogy mega|énő és zsák krumplival
vásárolnak szavazatokat. Hozzźĺteszi, sztĺrazélelmiszer is volt, ľáadásul bevett gyakorlat volt,
hogy ősszel kerültek kiosztásra utalványok is' meg a teľmészetbeni juttatások is. Ez most
valahogy hirtelen megvá,ltozott, és amikor vźiasztźts volt, akkor hirtelen elindult aLED izző
osztás, meg egyebek.

Mi lcr ofo no n kív ül i v i t a.

Nagy István
Ehhęz képest megvtĺ|tozott a rend. Az előbb Trippon Noľbeľt elárulta magtú, am1kor azt
mondta, hogy a választásokhoz igazitottan gyakoľlatilag|...] Mikrofonon kívĹili vita.
[...] dehogynem' azt monđta, hogy a kormány megváltoztatta a vtiasztt,s szabtiyait, ehhez
képest megváltozott az utalványosztás szabźiya. Tavaly decemberben volt, 2}20-ban
decemberben volt, most meg feltételezése szerint áprilisban vagy májusban lęsz az
utalványosztás. ,,A hülyék a másik oldalon sétálnak.'' Ez elfogadhatatlan. Ha bejön ide egy
független szemlélő, azt fogtra mondani' azért van abban igazsâg, amit próbá| elmagyartuni.
Nyilván meggyozhetetlen' szavazzanaka 18.000 Ft-ľól' azttnmeglâtják. Azavéleménye, hogy
a fedezetę is megvan, ráadásul méltányosságot gyakorol Újpesti Önkormányzata azzal, t'ogý
eztkét évig ellopta a nyugdíjasokról.

Déľi Tiboľ
Fľakcióvezető úr elmondta mtr alegelején, hogy egyetértenek ezzel aprogrammal, meg fogják
szavazni. Nem elvesznek a nyugdíjasoktól, hanem adnak a nyugdíjasoknak. Nem elvesznek az
újpesti családoktól, hanem adnak az újpesti családoknak, ráadásul gyeľmekenként 6.000
foľintot. Szeľinte ez egy jő dolog, és biztos benne, ahogy a Frakcióvezető űr is elmondta, majd
amikoľ szavazni kell erről, valószínűleg önök is elmondják a véleményüket azzal, hogy
tźmo gatjâk ezt a pto gramot.
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Nagy István
,,Uj abb szellemi fo gyatékos j elentkezett szólásra''

Déri Tĺbor
Megkéri frakcióvezető urat, hogy legyen szívęs fogja vissz amagźú, ne beszéljen így'

Nagv István
Ez avéleménye

Déľi Tĺboľ
Lehet véleménye, csak legyen szíves visszafogni magât

Nasv István
Polgármester úľ megszőIa| és elkezdi mondani azt, uĺliró| jól tudja, hogy nincs semmifęle
igazsâgtartama és megismétli azt, amitPemeczky Lászlő mondott, és amit mindannyian tudnak,
hogy itt nem erről van szó. Ki az a hülye, aki nem tźĺmogatja a nyugdíjasokat? Jelentkezzen?
A teremben van-e olyan, találnak-e olyan valakit, aki nęm tâmogatja a nyugdíjasokat vagy nem
ttmogatja a hajléktalanokat? Senki nem meľi ťoltenni a kezét. Ezek politikai kérdések, ez
politikai méľlegelés kérdése. Értelmetlennek tartja az íIyenjelenlegű felszólalásokat, mert
támogatják, 1.000 forintot is támogatnának. Amit oda tudnak adni, azttámogatnák' nem hülyék
és ez politikai megfontolásból teszik és ezt be is ismeri. Ha nęm tennék' ,'akkor Czinke Sára
írna egy nyllatkozatot, meľt tettél, arľól, hogy amikor kiderült, hogy az adatvédelmi töľvéný
megséľtette az Újpesti onkormányzat20 000 nyugdíjas esetében és ezért a NAIH 4.000.000
forintľa büntette az onkorm źĺnyzatot, és amikor elindult eZ az adok-kapok ZO}O-ban, azt
mondtad, amikoľ megkifogásolta a Kormányhivatal, hogy a bukott fideszes polgármester a
Kormányhivatal vezetoje egyébként politikai okokból Íttmadta. Eszetekbe sem jutott, hogy neki
az a đoLga, hogy törvényességi felügyeletet gyakorolj on azÚ1pesti Önkormányzat felett, és ha
megsérti a törvényeket, akkor azt szővá tegye''. A NAIH ugyanaffa az źĺlláspontra jutott, mint
a Kormányhivatal. Kapott 4.000.000 forint büntetést az onkormźnyzat, olcsón megúszta, mert
akkor is mesterkedés volt. Ne nézzék egymást hülyének.

Déľi Tiboľ
Enől NAIH-kos és kormányhivatalos történetről elmondja, dZ, amikor egy az egyben
visszaköszönnek egy fideszęs képviselo Facebook posztjai és a Kormányhivatal áItal
megfogalmazott érvek, ott azért érez némi iľányítást.

Rádi Attila
Egy kiegészítést tenne, illetve pontosítás, hogy mindenki sztmźĺra világos legyen, a bekiabálók
sztlmźĺra is' 2013 óta évente kétszer volt élelmiszerosztás tavasszal és osszel. Mindig. Nem a
választásokra lett eltolva, semmi ilyesmi nem tĺjrtént, minden alkalommal z}I3-től végig
minden évben ősszel és tavasszal volt élelmiszerosztás.

Déri Tiboľ
Igen, az Európai Parlamenti választások előtt, meg az önkormânyzati választások előtt, csak
mindig összejottek ezek az idopontok. Nem tehettek arról sem, hogy mindig tavasszal voltak a
parlamenti választások, tehát mindig osszejött ez az időpont.

Nagy István
Azt gondolja, Polgármęster úĺrrak a Konnányhivatalra tett meg1'egyzése, a hatóságokkal
szembeni bizalom elvét sérti. Az,hogy bejelentést tęsz aKormányhivatalnak és az abejelentése
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egyébként talá'lkozik a Kormányhivatal véleményével, aZ nem jelenti azt, hogy a
Kormányhivatal bármilyen politikai befolyás alatt műkodne. Az azt jelenti, hogy a
Kormányhivatal egyetértett az ć.Jlrâspontjâval és az źiláspontjának megfelelő törvényességi
észrevételt tett' ami uttn az Önkormányzat \evette az Újpest Plusz Megbecsülés Progľamo1,
mert 20Ż1 januźrjźban I-2 nappal az előtt, hogy a Kormányhivatal aKuriźthoz foľdult volna,
visszavonta ezt a rendeletet. Ne legyen ennyire rovid az emlékezet. ,,A magam részérő|
befejeztem, mert úgy látom' nem boldogulok, mert vagy én mondom rosszul vagy Ti nem
éľtettek meg.''

Rádi Attila
Polgármester úľ megjegyzésére még egyszer elmondj a, mert lehet, hogy nem ment tú, teháŕ
minden évben, nem választási évben, minden évben kétszer volt. Jelen pillanatban évente egyet
tudnak felmutatni, ha darabra ĺézlk, és nem foglalkoznak a vá'|asztási évekkel,hagyjâk ezt a
tészét, ez ,'politikai purparlé''. Minden évben kétszer volt, Önöknél pedig eąyszeÍ van és a kettő
több mint aZ egy.

ozsváth Kálmán
Nem szeretett volna ehhez avitźthozhozzászőlni, csak megeľősítené Rádi Attila képviselőtársát.
Még egyszet, a 2019 előtti időszakban minden újpesti nyugdíjas sztlmźlta biztosítva volt ęz a
rendszer és ez a program, vëiasztâstól, önkormźnyzati, Európai Uniós és oľszággýlési
vźiasztâstől teţesen fiiggetlenül, csak a jegyzőkönyv kedvéért, ahogy ezt szereti Tľippon
alpolgármestęľ úr is megerősíteni, a jegyzőkönyv kedvéért. Minden évben kétszer volt, az
újpesti nyugdíjasok nagyon szerették ezt, a 90o/o-a részt vett ezen a lehetőségen, a
tartósélelmiszeľ és természetbeni juttatás osztáson.

Déri Tĺboľ
Megállapítja, hogy a hozzźszőlások végére éľtek, megköszöni mindenkinek a tartalmi
hozzâszőlźlsát, viszont ügyrendben egy napiľend módosító javaslata lenne. Tekintettel arra,
hogy a költségvetés elfogadását a 71. napirendľe tették és mivel Fľakcióvezető úľ javaslata a
költségvetést érinti, fiiggetlenül attól, hogy most milyen döntés születne a hatârozati
javaslatáról, ezért mindenképpen a költségvetés után kell tárgyalni, de a gyermeket nevelő
családokéľt ľendeletalkotással együtt.

dľ. Moldván Tůinde
Elmondja szavaznj nem lehet róla' mert érinti a költségvetést

Déľi Tiboľ
dľ. Trippon Noľbert alpolgármester úr ügyrendben kér szot'.

4r. Tľippon Noľbert
Ugyľendben elmondja, két perc frakciószünetet kér.

Déri Tiboľ
Két peľc frakciószünetet rendel el

FRAKCIOSZUNET
Déľĺ Tiboľ
Megköszoni a tüľelmet, kéri, mindenki foglalja el a helyét, folýatják a képviselő-testületi ülést.
A fľakciószĹinetben megvitatták a kérdést és visszavonja a napirendi módosító javaslatát.
Perneczky Lászlő alpolgármesteľ úmak adja meg a szőt
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Peľneczky Lászlĺí
Tekintettel ana, hogy akárhogy is döntenek , az érinteni fogia a költségvetést, azzal szeretné
kiegészíteni a javaslatot, hogy Budapest Főváros IV. kerület Újpesti Önkoľmányzata és
intézményei 2024. évi összevont költségvetésérol és a végrehajtás szabá"Iyairol szőlő
önkormányzati ľendelet hattiyba lépését követoen lép majd hatćĺIyba az akét döntés, amiről a
jelen, illetve a következő napirendnél fog dönteni a Képviselő-testület.

Nagv István
Emlékei szerint az onkorm ćnyzatnak a 2024. év átmeneti gazđźikodâsćra van egy rendelete,
ami elég szépen megemelte a mozgásteľét a költségvetést érintoen, elég rendes osszegek
szeľepelnek benne. Nem az egýizenketted havi gazďtůkodtlst folytatja az Önkormânyzat,
hanem elég magas fedezett ál1 ľendelkezésre, még az ilyen nagy kiadásokĺa is. Szerinte sęmmi
éľtelme ezt ahatźĺrozati javas|atot elfogadni, szavazzanak az eľedetiről' egyébként az źĺtmeneti
költségvetésbe belefér a dolog, meg fogják szavazĺi, Nem vonja vissza, azbővenbeleťér az
átm eneti gazdalko dâsb a.

Peľneczkv Lászlól

-__-
Ugy gondol1a, źtrtani nem fog, ha ezt a kiegészítést megteszik, tehát szavazzanak az eredetirol
és erľől aZ egy kiegészítő mondatról, amit az előbb elmondott, miszeľint ez reményei szerint
egy-két óra múlva fog hatályba lépni. Előterjesztőként ez az alapjavaslata.

Nacy István
Módosító javaslatot tesz, még1redigazt, hogy akkor ez október l-jén lépjen hattiyba, és akkor
mindenki megnyugszik, szavazzanak róla. Az Önkormtnyzat esetleg politikai megfontolásból
szeretné ezeket az uta|vźlnyokat kiosztani, hiszen nemľég novemberben fejeződöttbe az előző
utalványosztás.

Peľneczkv László
Előterjesztőként a 18.000 foľintos emelést és az októberi javaslatot sem tudja sajnos elfogadni,
de szavazzanak róla.

Déľi Tiboľ
Akkor két módosító javaslata volt Nagy István frakcióvezető úmak. Eloször az első módosító
indítványról fog szavazni a testület, miszerint a Képviselő-testület úgy dönt, hogy 

',ÚjpestiMegbecstilés Program keľetében az idoskoru vagy meghattrozott ellátásban részesülő újpesti
személyek részére nyújtott támogatásról szóló 1612023. (vL 22.) önkormányzati ľendelet a
következő 7. Ş-sal egészüţön ki: 7. Ş 2024. évben _ a 3. l (1) bekezdésében foglaltaktól eltérően
_ egy jogosult tizennyolc darab 1.000 Ft névértéktĺ utalvány átvételéľe jogosult''.

Budapest Főváľos IV. kerület Úipest onkoľmánvzata Kénvĺselő-testületének az Úinesti

keretében az időskoru vagy meghattrozott ęllátásban részesülő újpesti személyek részérę
nyújtott támogatásľól szóló 1612023. (vI. 22.) önkormányzati rendelet a kĺjvetkező 7. Ş-sal
egészüljön ki: 7. $ 2024. évben - a 3. Ş (1) bekezdésében foglaltaktól eltéľően - egy jogosult
tizennyolc darab 1.000 Ft névértékú utalvány átvételére jogosult'' 6 igen 12 fo nem szavazott
szavazatiartĺnnyalnemszületetthatározata.
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Déľi Tibor
Megállapítja, hogy nem született határozat. Nagy István frakcióvezető ír 2. módosító
javaslataról szavaz a testület, mely szeľint az ĺjnkormźtnyzati rendelet októbeľ l-jén lépjen
hatâ|yba.

Budapest Fővárqs IV. keľület Úipest Onkoľmányzata Kénviselő_ testületének az Úinestĺ

úipestĺ személvek részéľe nvlĺitott támosatásľól szőlrő 1612023. (YI.22.) tinkoľmánvzati
ľendelettel kapcsolatos módosító iavaslatľa. miszerint az önkormányzatirendelet októbęr 1-
jén lépjen hattiyba,6 igen 12 fő nem szavazott szavazati arânnyal nem születetthatározata.

Déľi Tiboľ
Megállapítja, hogy nem született hatáľozat. Az eredeti előterjesztésről, Perneczky Ltszlő
alpolgármesteľ úr kiegészítésével fognak szavazni. Rendeletalkotásról van sző, minősített
többség szükséges az elfogadźĺstĺhoz.

Budapest Fővúros IV. keriilet (Ijpest onkormúnyzata Képviselő-testiilete űz Újpesti
Megbecsiilés Pľogram keľetében az időskorú vagl meghatdrozott ellótdsban ľészesiilő tijpesti
személyek részéľe nyújtott túmogatdsľól szóló 16/2023. (VI. 22.) önkormdnyzati rendelet
módosíttÍsdľól saíló rendelet-terv l m V.
kerälet Ujpest Onkormdnyzata az m
keretében az időskorú vagy meghatdrozott elldttÍsban részesiilő lłjpesti személyek részére
nyújtott tdmogatdsról szóló 16/2023. (W. 22.) önkoľmdnyzati rendelet mljdosítltslźról szóló
2/2024. (IL 2 0.) önkormdnyzatí rendeletét.
Felelős: Polgármesteľ
Határido: azonnal
(18igen, elfogadva)

4. Javaslat az ,,Újpestĺ Megbecsülés Pľogľam - a gyeľmeket nevelő családokéľt''
elnevezésű támogatási ľendszeľ keretében az újpesti gyeľmekek részére nyújtott
támogatásľól szóló tinkoľmányzati ľendelet megalkotásáľa, egyben az ,,Újpesti
Megbecsülés Pľogľam - a gyeľmeket nevelő családokéľt'' elnevezésĺĺ támogatásĺ
ľendszeľrel iisszefü ggő feladat meghatáľo zására
Előterj esztő : P emeczky LâszIő alpol gármester

Déri Tibor
Megkéri Pemeczky Lźĺszlő alpolgármesteľ uľat, ismételten olvassa fel a módosító javaslatát.

Peľneczkv Lász|ő
Az e|őző târgyalźsná'l elhangzott, hogy a háľomgyeľekes családok esetében például 18.000
forint lesz a támogatás, valamint a ľendeletalkotás után egy hatźĺrozatijavaslatrol is szavaz a
Képviselő-testület, miszerint megbízztk az IJY Zrt-t azzal, hogy ennek az egésznek a
lebonyolításáľól gondoskodjon, vagyis két döntésre lesz majd egynás után szükség. Annyival
egészül ki az a|ap ľendęleti szöveg, hogy Budapest Főváros IV. keľület Újpesti Önkormányzata
és intézményei 2024' évi osszevont költségvetéséről és a végrehajtâs szabźůyairól szóló
önkormányzati rendelet hatźiyba lépését kĺjvetően lép majd hatëiyba a most megalkotandó
rendelet.
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Déľi Tiboľ
Kérdés, észrevétel nem lévén, eloször a rendeletľol fog szavazni a testület, utána pedig a
hatćlrozatijavaslattól. A rendeletrol Alpolgáľmester úr kiegészítéssel egyĹitt fognak szavazĺi.
Felhívja a Íigyelmet, hogy a rendelet megalkotására minosített többségľe Van szükség.

Budapest Fővlźľos IV. keriilet Újpest onkoľmdnyzata Képviselő-testiilete a7 ,,Ujpesti
Megbecsiłlés Progľam - a gyermeket nevelő csalddokért" elnevezésíí támogatdsi ľendszeľ
keľetében az újpesti gyermekek ľészére nyújtott tdmogatdsrót szóló rendelet-tervezetet
eţogadja, és ezzel megalk-otja Budapest FővlÍľos IV. keriilet (Ijpest onkoľmúnyzata
Képvísető-testiłletének az,,Újpestí Megbecsiilés Progľam _ a gyrr-riit nevelő csatúĺlokért'
elnevezésíí támogatdsi rendszeľ keľetében az újpestÍ gyeľmekek részéľe nyújtott tlímogatásľól
szóló 3 /2 0 24. (II. 2 0.) ii nkormdnyzati ľendeletét.
Felelős: Polgármester
Hatźridő: azonnal
(18 igen, elfogadva)

Déľĺ Tibor
Szavazâsra teszi fel ahatározati javaslatot.

Részvénvtáľsaság részéľ e tiiľténő mesbízás ad ásáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dont, hogy az
,,Ujpesti Megbecsülés Progľam - a gyermeket nevelő családokért'' elnevezésű támogatási
ľendszer keretében az újpesti gyermekek tészére nyújtott támogatásról szóló 312024. (II.20.)
önkormányzati reĺdelettel bevezetett ,,Újpesti Megbecsülés Prograrfl _ a gyermeket nevelő
családokért'' elnęvezésutźĺmogattlsi rendszęľ keretében biztosítandó utalványok beszerzésévęl
aZ UV Újpesti Vagyonkezelő Ztrtköruen Működő Részvénýársaságot bizza meg
felhatalmazva egyben a polgármestert az erre vonatkoző szęrzodés altlirźsźtra.
Felelős: Polgármesteľ
Határidő: 2024. április 1

(18 igen, elfogadva)

5. Javaslat az Újpesti Egészségügyi Szolg á|tatól Nonprofît Koľlátolt FelelősségÍĺ
Táľsaság által ellátott feladatok iinkormányzati kłiltségvetési szerv általi
átvételével és a társaság megszüntetésével łisszefüggő dtintések meghozataláľa
Előterj esztő : P erneczky Ltsz|ő alpo 1 gármester

Déľi Tiboľ
Felhívja a figyelmet arra, hogy itt 5 különbözo javaslatról fog szavazni a Képviselő-testület.
Minősített és egyszerű többséget igénylő szavazźĺs is szeľepel ahatttrozati javaslatok között és
mindegyikről külön szükséges szavazni.
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Peľneczkv László
Az elóterjesztés rendkívül részletes és valóban itt 5 eg5rmásra épülő szavazćsi kör lesz majd.
Annyival szęrętĺé kiegészíteni az írásos dokumentációt, hogy ugyę eZ a törvény Újpesten kívül
Budapest teľületén méga XI., a III. és a IX' kerületet kényszerítette hasonló intézkedésre,
miszerint költségvetési szervként kell üzemeltetniük a jövőben az Újpesti Egészségközpontot,
ęz lesz az uj neve. Megköszöni mindazok munkáját, akik gyakoľlatilag tava|y nyár' illetve a
költségvetési törvény óta töľték a fejüket és próbálkoztak azza|, hogy a lehető legjobb
konstrukciót ta|a|jćk meg. Mindenkinek nagyon kĺjszöni a munkáját, aki ebben részt vett.

Naey István
Jobban örĹilt volna, ha Alpolgármesteľ úr neki is megköszöni a munktłjźú., amit ębbe fektetett.
Emlékei szerint októberben volt napiľenden és 3-4 hónapig tartott az, hogy eljutottak odáig,
hogy most mtĺr egy ľendben lévő átalakulásľól beszélhetünk a Kft. esetében' o kezdeményezte,
hogy azt a rossz megoldást, ami előterjesztésre keľült, aztvegyék le napirendľől és helyette
felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetési törvényben bennę van az a korľekt megoldás,
ami most megtörténik. Részéről rendben lévőnek tĄa a dolgot, ez igy a jogszabźiyoknak
megfelel. Talán még az utolsó alkalommal a felügyel ő bizottstĺgi ülésen Molnár Szabolcsnak is
volt hozzttfüzni valőja. Ha jól emlékszik, akkor a könywizsgáló esetében volt Molnár
Szabolcsnak egy észľevétele, mert az is kimaradt volna, ha nęm szől. Azt gondolja, jelentős
része van az ellenzéknek abban, hogy ez most végre máľ helyes irtnyba ment, és vélhetően
zökkenomentesen átalakul a Szakrenđelő költségvetési szęrwé.

Peľneczkv László
Amikor azt mondta, hogy mindenkinek koszöni a munkáj ái, aki érdemi és konstruktív
javaslatokkal és nem csak posztolásokkal vett ľészt ebben a munkában, annak megkoszöni.
Nagy Istvántól kapott ,,sikoly képeket'', bekereteztette' Nem volt igazân érdemi segítség az,
hogy mindenki hülye, de megpróbálták kivenni, hogy ugyan miľől van sző. Ugyanakkor Molnáľ
Szabolcs valóban tett olyan megtregyzést, amit beépítettek az anyagba" illetve azért szęrętné
jelezni, hogy valójâban a 4. és az 5. pont olyan evidenciákat mond ki, miszerint Ungáľ Klára
folýatólagos megbízása alapjźn azuj intézménynek is ügyvezetője lesz a jelenlegi megbizatása
iďőtatamźtig. Ezekre azért van szükség, hogy ilyen evidens dolgokat is kimondjanak, meg
például, hogy a könywizsgâIőnak, illetve a FEB-nek a visszahívása is szükséges, hogy
vélętlenül se legyen fennakadás. A jogutódlásból ezek eleve következnek, tehźú ha nem lenne
a 4. és 5. szavazźs, akkoľ is megállna a töľténet' Azt gondolják, hogy a biztonság kedvéért a
MAK, a NEAK és mindenki irtlnyźha mondják ki, ami evidencia és akkoľ még flottabbul fog
menni majd az âtadćs-âtvétęLEzért Van eÍTe szükség.

Déri Tiboľ
Nem lát több kérdést, észľevételt,lezâtja a vittú. Ennek megfelelően eloszőr az L hatfuozati
javaslatot teszi fel szavaztĺsra, me|yllez egyszeru többség szükséges.

Felelősséeű Táľsaság ůigwezetőie táľsasáĺr az államhá.ztartásrő| szóló ttiľvénv szeľinti

2-4I (a továbbiakban: Társaság)] ügyvezetőjének a Táľsaság az źůlamhttztartt,r;ről szolő 20lL
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évi CXCV. töľvény (a továbbiakban: Áht.; alapjântörténő megszüntetésével kapcsolatos azon
ny1latkozatot tudomásul veszi, miszerint a Társasággal kapcsolatban nem áll fenn az ĺht. ltlĺ'.
Ş ( 8 )- ( 8 a) bekezdés ében meghatár ozott kiztĺr ő ok.
F elelő s : P ol gármesteľ a fel adatkĺjrľel rendelkezo Alpol gárm ester útj án
Határidő: azonnal
(18 igen, elfogadva)

Déľi Tibor
Szavaztsra teszi fel a2.hattltozati javaslatot, ami minősített többséget igényel.

tiiľténő megalapításáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1) az IJjpesti Egészségközpont (székhely: 1046 Budapest' Görgeý Ańúr .'t* :o.;
elnevęzésű költségvetési szervet az előterjesztés 2. szttmű mellékletében szereplo
alapítő okirat el fo gad ás á v aI 202 4 . m áj u s 1 . nap i hattily al me galapitj a;

2) felhatalmazzaaPolgźrmestert az Újpesti Egészségközpontalapitőokiľatának altĺírâstra,
az Újpesti Egészségközpont törzskdnyvi ňyilván1artttsába torténo bejegyzése céljából

Y alapitő okirat és a bejegyzéshez szükséges egyéb dokumentumok Magyaľ
Allamkincstár felé történő benyújtására, valamint az esetleges hiánypótlások
teljesítésére;

3) felkéri a Jegyzót, hogy a hattrozat 1) pontjában jelölt Újpesti Egészségközpoĺt
megalapitása okán a működéshez szükséges költségvetési fedezetet és költségvetési
létszźtmot a Budapest Fováros IV. kerület Újpest onkormányzata és intézményei 2024.
évi ĺjsszevont koltségvetéséről és a végrehajtâs szabźiyairól szóló önkormźnyzatĺ
ľendeletben irânyozza elő, egyben felkéń a Polgármestert, hogy terjessze azt be
legkésőbb a Képviselő-testület 2024. áprilisi rendes ülésére.

Felelős: l)-2) pont: Polgármester a feladatkörrel ľendelkezo Alpolgármester útján
3) pont: elokészítésért Jegyzó, beterjesztésért a Polgármester, a feladatkorľel

ľendelkező
Alpolgármester útján

Határidő: 1) pont: azonnal
2) pont I. fordulat: 2024. március 1.

2) pont I I. fordul at : hiánypótl ási felhívásban meghatár ozott hattlrido
3) pont: 2024. április 30.

(18 igen, elfogadva)

Déľĺ Tiboľ
Szavazâsrateszi fel a rendelettervezetet és felhívja a Íigyelmet, hogy a rendelet megalkotásához
minősített többségre van szükség'

Budapest Főulźľos IV. keľiilet Újpest onkormdnyzata Képviselő-testiilete a Buclapest Fővttros
IV. keľiilet Újpest onkormlźnyzata Képviselő-testiiletének.a Budapest Főváros IV, kerület
Iljpest onkoľmdnyzata kizltľólagos tulajdonlźban dlló (Ijpesti Egésuégiigyi Szolglźltató
NonproJit Korlátolt Felelősségíí Túrsaság megsziintetéséľől és ţrz önkormónyzati
feladatelldtúsnak ki)ltségvetési szerv dltal ti)rténő dtvételéről szóló rendelet-teľvezetet
elfogadja, és ezzel megalkotja Budapest Fővdľos IV. keľiilet Ujpest onkormdnyzata
Képvisető-testĺiletének a Budapest Fővĺtros IV. keriitet Újpest onkormdnyzata kizdrólagos
tulajdonúban daó Újpesti Egésuégiigyi Szolglźltató NonproJit KoľllźtoIt Felelősségűí
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Tdrsasdg megsziłntetéséľől és az önkormdnyzati feladatelldtúsnak költségvetési szerv dltal
tö rté nő átvéte lé r ől s zlj llj 4/2 0 2 4. (II. 2 0.) ö n ko r mdny zati ľe n de letét.
Felelős: Polgármester
Határidő: azonnal
(18 igen, elfogadva)

Déľi Tibor
Szavazâsra teszi fel a következóhatârozati javaslatot, ami minősített többséget igényel.

Budapest Főváros IV. kerůilet Úipest Önkoľmánvzata Képviselő_testületének

személyében bekövetke ző v áůtozás okán
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselo-testülete úgy dont,hogy - az
Ujp o âtolt Felelősségú Táľsaság a Budapest Fováľos
IV. o letének a Budapest Főváros IV. kerület
Újp ál1ó Újpesti Égészségügyi Szolgáltató
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság megszüntetéséről és az önkormányzati
feladatellátásnak koltségvetési szerv tital történő átvételéről szóló 4l2O24. (II.20.)
onkormányzati ľendelettel történő jogutóddal való megszüntetésére figyelemm e| - a2O5l2OI9.
(XII. 12.) hatârozatát (a továbbiakban: határozat) az alábbiak szerint módosítja:

1) ahatározat bevezeto részének II. foľdulatćtban a ,,|...] egyben a társasóg ügyvezetőjévé
2020. januáľ 0]. napjától kezdődően, 5 ,źves határozott időtartamra, 6 hónap próbaidő
kikotésével Ungár Kĺárát (szül.: Budapest, 1958,08.]4., lakcíme" 1022 Budapest,
Herman ottó út l9/A. anyja neve: Hajdu Marianna) megválasztja' Az ügyvezető
tevékenységét az egészségüg1li szolgálati jogviszonyľól szóló 2020. évi C. törvény
hatályba lépésének napjĺźtól egészségügyi szolgálati jogviszony keretében látja el."
szöve8ľész helvébe a ,,['..] egyben a Képvĺselő_testület az áůIlamhálztartásróll' szőIćl
201l. évi CXCV. tiirvény 9. Ş c) pontiában, valamint a Magyaľoľszág helyi
iinkormányzatairő| sző|ő 2011. évi CLxXXx. ttirvény 42. Ş 2. pontiában
meghatáľozott iogktirében eljáľva az Újpestĺ Egészségkiizpont főigazgat;óljálvál
2024. máius 1. napjától kezdődően 2024. decembeľ 31. napjáig Ungáľ Kláľa Evát
(szül.: Budapesto 1958.08.14., anyja neve: Hajdu Maľianna, lakcíme: 1022
Budapest, Zi|ah utca2-4.)blzza meg. A főigazgatő tevékenységét az egészségügyi
szolgálati jogviszonyľól szĺólĺí 2020. évĺ C. ttiľvény éľtelmében egészségügyi
szolgálati jogviszony keľetében látja el. A' Îőigazgató illetménye 

^z 
egészségügyi

szolgáltató vezetłjjének illetményére vonatkoző szabállyok szeľĺnt, a legmagasabb
fizetési fokozathoz meghatározott iisszegben keľül megállapításľa.'' szöveg lép;

2) a hattůytú veszti ahattltozat Ż-4' pontja.
Felelős: Polgáľmester
Határido: 2024. május 1.

(18 igen, elfogadva)

Déľĺ Tĺboľ
Szavazâsra teszi fel következo hatârozatijavaslatot, melynek elfogadásához egyszerutöbbség
szükséges.
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Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy
1) az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonpľofii Koľlátolt Felelős'egĺ ľa'r^ áe @

továbbiakban: Társaság) megszüntetésével és feladatellátásának aZ Újpesti
Egészségközpont megnevezésű költségvetési szerv âltal történő átvételével

az altbbi akat hatźtr o zza
Feladat F'elelős Hatáľidő Jogszabályi

ľendelkezés
a Társaságot megillető jogok,
követelések és a társaságot
terhelo kötelezettségek
felméľése' szerződések
összekészítése, leltttrozâs,
számviteli beszámoló és ztĺrő
adóbevallás elkészítése

tájékoztatásokírásbeli
elküldése
bejelentések és
adatszolgá'ltatások teli esítés e

Társaság
ügyvezetője

1

a Társaságnál
foglalkoztatottakkal
kapcsolatos munkáltatói
intézkedések

Táľsaság
ugyvezetőjel
Polgármester

Ż024.04.30.
Ánt. t 1/A. $
(4) bekezdés

2. az 1. pontban meghatttrozott
dokumentumok átvétele
j egyzokonyv felvétele mellett

Táľsaság
ügyvezetője és a

Polgármester
2024.04.30.

Átrt. t 1/A. Ş
(5) bekezdés

J a Társaság pénzforgalmi
slâmlâján lévő pénzeszkoz
Ujpesti Egészségközpont
elnevezésű költségvetési
szery Íizetési szźĺmlájttra
történő âtutaItsa, valamint a
készp énztůlomány tttadá,s a

Társaság
ügyvezetője

Ujpesti
Egészségközpont

töľzskönyvi
nyilvántartásba

vételét követően,
de legkésőbb
2024.04.30.

Ánt. t 1/B. $
(1) bekezdés

4 a Táľsaság tulajdonából
Budapest Fováĺos IV. kerület
Ujpest onkoľmányzata
ingyenes tulajdonába kertilt
vagyon tekintetében
vagyonkezelési szerzódés
megkötése

Polgármesteľ és
azlJjpesti

Egészségközpont
főigazgatőja

2024.0s.0r. Áľrt. t 1/B. Ş
(2) bekezdés

5 a Társaság tevékenységét
lęztrő 2024.04.30. nap1tĺra
vonatkozó számviteli
beszámoló elkészítése'
könyvvizsgálat elvégzése,
letétbe helyezése és
kozzététele, valamint a zźtrő
adóbevallások elkészítése és
azok illetékes adóhatóságnak
történő benyúitása

Újpesti
Egészségközpont

fóigazgatőja
2024.05.3r

Aht. 11/B. ş
(6) bekezdés
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6

Polgáľmester

20Ż4.05.01. napjttn
folyamatban lévo
kozigazgatäsi hatósági
eljárásokban, Ydlamint
polgári peres és nemperes
eljárásokban bejelentése
teljesítése a Társaság
személyében történő
vźitozt"sről

2024.05.01. után
azonnal

Ánt. t 1/C. $
(5) bekezdés

7 a Társaságot
hatósági
módosítása

8

megillető
engedélyek Átrt. t 1/C. Ş

(6) bekezdés

a Társaság európai uniós
társÍinanszirozâsil projektj ei
tekintetében és a folyamatban
lévő kozbeszeruései
eljáľásokban
szerzodésmódosítás
kezdeményezése

Átrt. t l/C. Ş
(7)-(e)

bekezdés

9 a Cégközlönyben 1' felhívás
kozzététe|e a Társaság
megszüntetéséľől

Polgármester

Ujpesti
Egészségközpont

Îóigazgatoia

Újpesti
Egészségközpont

foigazgatőja

10.

2024.05.01. után
azonnal

Ánt. t 1/E. $
(1) bekezdés,
Avr. 167lC. Ş
(5) bekezdés

Polgármesteľ

a Cégközlonyben 2. felhivźĺs
kozzététeIe a Társaság
jogutódjának tekintendő
Ujpesti Egészségközpont
meeielölésével

2024.03.0r.

2024.0s.r0.

a Társaság tĺjrlésére
vonatkozó kérelem
benyĹljtása a cégbírósáe felé

2024.04.30

a Társaság
megszüntetéséro1

és az
önkoľmányzati

feladatellátásnak
költségvetési

szerv âltal történő
źttvétę|érł|l szó|o
önkormányzati

rendelet
kihirdetését

követően azonnal

az Ujpesti Egészségközpoĺt
törzskönyvi nyilvántartźĺsba
vétele iránti kérelem
benýjtása a Magyar
Allamkincstárhoz

11 az Újpesti Egészségközpont
szervęzęti és működési
szabźiyzatának előkészítése
és a Képviselő-testület elé
terjesztése jóváhagyás
céliából

Ujpesti
Egészségközpont

törzskönyvi
nyilvántartásba
vételét követoen

Ánt. t 1/D. Ş
(2) bekezdés

20Ż4'05.0l. után
azonnal

Táľsaság
ugyvezetóje,
Polgármester

Ánt. t 1/D. $
(3) bekezdés

Ánt. q. Ş a)
pont



2) felkéľi a Polgármesteľt, hogy a kapcsolódó szerzodéseket és onkormányzati
rendeleteketvizsgźija felül, azok szükséges módosításait terjessze a Képviselő-testület
elé;

3) a Társaság Felügyelő Bizottstĺgźnak elnökét és tagait, valamint a Társaság
könywizsgâlőjat_ figyelemmel a Polgári Törvénykönyvľől szőlo 2013. évi V' torvény
3:25. $ (2)bekezďésében és 3:109. $ (2) bekezdésében foglaltakra _2024. ápľilis 30.
napjával visszahívja;

4) felkéľi a Polgáľmesteľt, hogy a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő 2024. januźr
18. napján kelt, ET0622Il286-2l2024' szźlmu levelében foglalt iránymutatásnak
megfelelően táj ékoztassa

a) a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelot, a Táľsaságot, illetve az Újpesti
Egészségközpontot arról, hogy a Társaságot a.2024. május 1. napját megelőzo
kettő hónapj auttnjáľó finanszirozt'si díja az Ujpesti Egészségközpontot illeti;

b) a Táľsaságot, illetve az Újpesti Egészségközpontot arról, hogy 2024. május 1.

napjtńkövetően az Újpesti Egészségkö zpontkérelmezni köteles aťlĺanszítozási
szerzodés megkötését a Táľsaság működési engedélye alapján, illetve
kérelmezni köteles az engedély megfelelő módosítását a Nemzeti
Népegészségugyi és Gyógyszerészeti Központnál, valamint a Budapest Főváros
Koľmányh iv atala V. kerületi Hiv atalâĺá,l;

5) felhatalmazza aPolgtĺrmesteľt és a Társaságigyvezetojét aTársaság megszüntetésével
jáľó dokumentumok a|âirástĺra, az illetékes szervęk felé töľténo benyújtására, valamint
az esetleges hiánypótlások teljesítésére.

Felęlős: 1) és a)-5) pont: Polgáľmester a feladatkĺjrrel rendelkező Alpolgármester útján, Újpesti
Egészségügyi Szolgáltató Nonpľofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetoje, Újpesti
E gés z s é gkö zp ont Îői gaz gatő j a

2)-3) pont: Polgármester a feladatköľľel rendelkező Alpolgármester útján
Határidő : 1 ) pont : a hattlr ozatb an r észletezettek szerint

2)-3) pont: 2024. április 30.
4) b) pont: 2024. május 1. után haladéktalanul
4) a) és 5) pont: azonrla|

(18 igen, elfogadva)

6. Javaslat Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkoľmányzata 2024. évi
kőzbeszerzési teľvének elfo gad ásáľa
Előterjeszto : dr. Trippon Norbert alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztĺsra teszi fel
a hatćr ozati j avaslatot.

2024. évi ktizbeszeľzési teľvének elfogadásáról
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1' T előteľjesztés 1. mellékletét képezo Budapest Fováros IV. Kertilet Újpest
onkormányzatânak 2024' évi Közbes zęrzési tervét elfogadj a.
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2. felkéri a polgármestert, hogy _ a felelos akkreditált kozbeszerzési szaktanácsadó útján
- gondoskodjon a nyilvánossátéte|éről, valamint aKijzbęszerzési terv EKR-ben történő
megjelenésérő1'

Felelős: polgármester, a felelős akkreditált kozbeszerzési szaktanácsadó útján
Hatźrĺďo:

1. pont vonatkozâsttban: azonnal
2. pont vonatkozâsźtban:3 munkanapon belül

(17 igen, I tartőzkodás, elfogadva)

7. Diĺntés az ţzred utca 11. szám 76588134 hrsz alatt lévő ĺngatlanon álló 4 db
legénységi szá|lásépiilet tiibblakásos táľsasházzá tiiľténő áta|akításálnak telepítési
tanulmányteľvével és településľendezési szeľződésével kapcsolatban
Előterjesztő : Déri Tibor polgármester

Déri Tibor
Tekintettel arra, hogy tegnap a Városfejlesztési Bizottsâg ülésén Rádi Attila képviselő úrral
értekeztek szakmai vonalon, és ezutźn kéľte Főépitész urat, hogy egy részletes leíľást
biztosítson, aminek a lényegi részét szeretné elmondani.
A 10. szttmu, Székesdűlő és Megyeri hídfo városszerkezeti egység Kerületi Építési
SzabáIyzatot még 2019. április 3-án fogadta el és léptette hatá|yba az elozo vezetés.
A KESZ előírásai úgy lettek megllatârozvą aZaZ az al<kori szttĺdék is az volt már, hogy a
laktanyákat lehessen hasznosítani, felújítani, és új funkciót adni nekik. A szabźllyozźĺsi
előíľásokban minden meghatârozás eme mutat' A volt laktanya épületekben a KÉSZ eloírásai
szerint lakásokat lehet kialakítani most is és akkor is. Az ingatlan akkori és a jelenlegi
beépítettsége is változatlan: 22.5 %. Az előirt minimális zöldfelület 90 %-os mértéke a
szabtiyozási tervlapon jelölt ingatlan részľe vonatkozik, a telek be nem építhető része jelöléssel.
A telepítési tanulmánýervben és a szakmai konzultációra beadott tervekben is ez az ę|őir/5be
van tartva, füves sportpźůytlkat teľveznek oda, ezzel a 90 o/o-os zöldfelületi minimum előírás
betaľtható.
A Telepítési tanulmánýervben szereplő beépítési javaslattal kapcsolatban merült fel főleg az
észľevétele képviselő úrnak.
Mindketto źlbra azonos fejlesztést szemléltet.
Az I. źtbra, ami a 31. oldalon talźĺlhatő, térben mutatja a tervezési területet, megmutatja a 4 db
épületet, és a zöld felületet.
A 2' źtbra, ami a 33. oldalon taltihatő, helyszínľajzon mutatja a tervezett fejlesztést, a
zöldfelületi kĺjtelezettségi területen a füves spoľtpályákat, amivelbiztosított azingat|anbe nem
építhető részén az eloírás szerinti 90 %-os zöldfęlület.
Főépítész ir tájékoztatása szerint, több évighilzőďó fejlesztői egyeztetéseket követően, előszor
le szerették volna bontani az épületeket, majd késobb csak egy részüket, és újakat építeni
helyette, dę ęz nem volt lehetséges. Az ivővizbázis védelemmel kapcsolatos előíľások miatt
döntöttek végül is úgy, hogy megtaĄâk az épületeket, nem bővítenek semmit, és felújítják
azokat.
Atęrvezett fejlesztés térfogat növekedéssel nem jarőbővítés' jelen esetben a meglévő épületek
renđeltetési mód vâltoztatźsa teruezett, ennek megfeleloen nem engedélyezési, hanem
tel epülésképi bej el entési elj áľás (TKB) hattůy a alźĺ tartoz1k.
Amikoľ kiadásľa keľül egy hozzájálrulő TKB, akkor már másnap elkezdhető a fejlesztés , ezért
szükséges, hogy a képviselő-testületi döntés és a TRSZ megkötése megelozze a TKB kiadását.
Egy TRSZ megkötését az indokolja, - a jelenlegi jogszabályok adta lehetőségeken belül -, hogy
a fejlesztés soľán most, és a későbbiekben esetlegesen felmeľülő, elore látható, és előľe neń



láthatő esetekben se legyen semmiféle kötelezetts ége az Önkormán yzatnak a fejlesztéssel
kapcsolatban, amit egyébként egy engedélyezési eţárăs kertében az enţeđélyezésben szereplo
szakhatóságok, és hatóságok elő is íľhatnának.
AzEtv. ľeleváns TRSZ előíľásai:
,,30/A. ţ (1) bekezdés szerint ,,A telepüĺési önkoľmányzat eg)/es t célok
megvalósítására teĺept)l,ésľendezési szerződtźst kothet az Zrintetĺ telek efue a
telken beľuházni szóndékozóval. A teĺepülésrendezési szerződés kĺ)zigazgatósi szeľződésnek
minősül' "
(5) bekezdés szerint ,,A telepüĺĺźsľendezési szerződésben a telek tulajdonosa vagy ąnnak
hozzajárulásával ą beľuházó áttat váĺlalt kÓtelezetts,égek teţesítése éľdekĺźben ą

é s i ö nkoľ m ányz at j e gy zőj é n e k me gke r e s ĺ! s é r e a
tartásba fel kell jeg1,,eztetni. "
an, amik ott felmerültek és Rádi képviselő úľ
hető legyen mindenki sztĺmźľa, ezért szeľettük
të"k a jegyzőkönyvbe most is nagyon szívesen

elmondják a jegyzőkłcnyvbe és a Főépítész úrnak t<osźoňom a gyoľs segítséget.
Technikai jellegű bejelentése, hogy 1 1 őra 18 perckor dr' Szabó cábor képviselő úľ
megérkezett, igy 19 fore emelkedett a Képviselő_testület létszźtma.

Rádĺ Attila
Enől a tegnap bizottsćlgi ülésęn hosszan vittztak, nem szeretné a vitát megismételni.
Polgármester úr elmondta most a ťóépitészi álláspontot. Főépítész úr nem volt ott a tegnapi
bizottsági ülésen, a kollegája volt csak ott. Megkđszöni a tájékoztatźtst és szeretné, ha írásban
is megküldęnék a részérę.

Dérĺ Tiboľ
Megkéri Főépítész urat ezilton is, hogy küldje el Rádi képviselő úrnak az anyagot.

Rádi Attila
Amennyiben az e-mail címére ęlküldik, az teţesen rendben van. Egy dolog van ebben a
szövegben, ezérI is szeľetné íľásban megkapni' Nem kapottrávźiasztţs ha elküldi avâlaszt
akár arra is kitérhetne, hogy ebben az ominozus 90%-os területi megllatârozásban Van egy
mondat, aminek van egy második része,hogy,,buľkolt feltilet nem létesíthető''. Márpedig abbăn
a bizottstĺgi ülésęn is megegyeztek, és ha tévedne, akkor javítsák majd ki, futópály; - ami
feltételezhetően, csak a szinébőI tudja és gyanitja, hogy rekórt án alapű fiĺőpâlyaléhet -, nagy
valószínűséggel alépítméĺuryel rendelkezik ' Az mtĺr önmagában buikolat js ,ra.rnak ott ugye
járdafelületek is, amelyek lehet, hogy vizźúercsztók,akkor nem burkolatnak minősülnek ,těhát
ez ęEy ilyen határmezsgye' de e'ĺe most itt nem kapott vtiaszt.
A feljegyzésben is szerepel, hogy az volt a pľoblémája' a lakók nem mindig tökéletesen
tâjékoződnak és ezért erről a településrendezési szerzódésról vagy értesülnek, vagy sem' Erre
az volt a válasz, hogy ezt a lakók láthatjćk a tulajdoni lapon, amit fel kell tölteni , ahogy az itt
elhangzott. Az ugyan az nemhangzott el, hogy a -"guâlósulás után 15 nappal ezt töröltetni
kell, ami a jegyzo kötelessége.
A bizottsági ülésen is azt mondta, hogy nem feltétlenül az elsó geneľációs lakókkal lehet
pľobléma, ami kódolj a egy későbbi Önkormányzat és lakók közötti konfliktust, illetve
önmagában a konfliktust, hiszen ha ęz torlésre kerül, akkor már nem tud ľóla egy második
generációs lakó. Ha attlrsashźzban a vtůlalkoző vźilalja,hogy a ttnsashtv alapítő oŘiratâba, azt
beleteszi, hogy ezt apályatmondjuk közforgalo^ 

'rt^źrruńeg 
kell nyitni. Ă szerződés egyik

ýrtelme az, hogy ez az onkorlĺlânyzat szźlÁâra kÎizforgalomnak megnyitott terület, de ha a
lakók úgy d<intenek, második, harmadik geneľáció , mćn az első hónapoŕ után, hogy 100%-os



ttlrsashćĺzi döntéssel, hogy ők megvźitoztatjâk az alapito okiratot, akkor ez ebből kikęrĹilhet. A
cél megvalósul, mert a vtilalkozó megépíti a ptůytt vagy palyákat, tehât eZ nem győzte meg,
maľadna a továbbra iS a ,,nem-nél'' Szeľinte nem ezt az utat kellett volna vâlasztani, vagy
valahogy a másképpen. Nęm értettek egyet, ręndben van, de azt gondolj a, ez így nem győzte
meg' Köszöni a levelet, aztkérĺ'é, illetve fenntartja ezt a burkolt felületes dolgot, de jó neki a
válaszban is.

Déľi Tiboľ
Főépítész úrat megkéľi, hogy Rádi Attila képviselő úrnak juttassa el és a burkolt felületes
kérdésére is válaszoljon!

Nagv István
Nem szeretne ebbe a szakmai kérdésekbę belebonyolódni. Ha jól éľtette, akkor avita arĺ:ől szől,
hogy elhelyezhető-e lakásonként egy parkoló. Nem erro| szől?

Déľi Tiboľ
Nem errol szól vita.

Nagy István
Nem baj, ettől fiiggetlenül a i00 lakáshoz biztos, hogy kell 100 parkoló, de lehet, hogy több

Déľi Tiboľ
Tudomása szerint sokkal tobb, mint 100, úgy emlékszik I20 darab paľkoló létesül a kömyéken
és a Katasztľófavédęlem engedélyével ľendelkeznek

Nagv István
Az akérdés, hogy ez a jelenlegiEzredutcai terület, volt Dobó laktanya elbír-e még 100 lakást?
Nagyon sok zöldet látok itt a túloldalon, fontos kéľdés az,hogy oda behajt 100 autó vagy annál
több, lakásonként szerinte ma már lehet másfél autóval számolni. Tehát oda behajt 150 autó, de
ettől fiiggetlenül az a kérdés, ,,öľdög a részletekben alszik'', hogy ez a 100 lakás ez hźĺny
ĺégyzetméter, hány szoba, meľt lęhetséges' hogy ez 7-60 négyzetméteľes, de lehet, hogy 130
négyzetméteres lakás és az egyâItalán nem mindegy. Érdekelné az tĺtlagos lakás négyrět^ét",
is' amennyiľe Van erľe vonatkozo ađat. Megmondj a oszintén, nem merült el ebben a kérdésben,
dę szttmttra ez érdekesség és csodálkozik, hogy itt nem szólaltak meg és nem ťoglalkoztak ezze|
a kérdéssel. Ha máľ itt tartanak, akkor erős gyanúra ad okot az, am7kor egy vállalkozó önként
és dalolva ĺinkormányzati ťęIad,atokat akar megvalósítani a terĹileten' ahol felajánl sport vagy
jźĺtszőtér Îűziőt az onkormtnyzatnak,hogy eztingyen megépíti. Azmáskéľdés, hogý ezekbăn
az esetekben a lakóközosség éľdekeit el fogja hanyagolni, és az Önkormányzatra ťog
visszahullni ez a kötelezęttség' Ezt csak megjegyzi, ajövő éľdekében, meft atapasztalat ezt
mutatja.
Arľa is szeretné kémi a Főépítész uľat, hogy lakások átlagos négyzetméterét, illetve hogy ha
lehet, akkor a lakások méretét, ha megkapnák, abból a szempontból fontos lenne tudni.

Déľi Tiboľ
Ezttęrmészetesen aFoépitészúr el fogja küldeni onnek úgy, ahogy Rádi Attila képviselő úľnak
is a kéľdéseirevźĺlaszt. Lezźtrja avittÍ, szavazźsrateszi fel ahatfuozati javaslatot.
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ban
ĺntnyzat Képviselő_testiilete úgy dönt, hogy a

76588134 l:ľsz-u, tęrmészetben a Budapest IV. ĹeľĹilet, Ujpest Ezred utcai7. szttm alattí
ingatlanon á1lő 4 db legénys égi szźilćlsépület többlakásos társasház zźl történo âtalakítása
ttlrgyâban

1. jővâhagyja a ťőepitészi feljegyzést;
2. a telepítési tanulmánýervet elfogadja;
3. felhatalmazza aPolgźĺrmestert a településrendezési szęrzóđés alâirástĺra.

Felelős: Polgármesteľ
Határidők:

|-2 poĺt: 2024. február 1 5.
3. pont: 2024. februtr 29.

(13 igen, 5 nem, l hrtozkodás, elfogadva)

8. Diintés a településkép védelméről szóló Ż2l202l,. (vI.24.) tinkoľmányzati rendelet
módosításáľa irányul ő egy eztetési elj áľásának megindításáľól
Előterjesztő: Déľi Tibor polgármester

Déľĺ Tiboľ
Rádi Attila képviselő úr a tegnapi bizottsági ülésen felvetette, hogy ezt mtr janutr 30-ig meg
kellett volna csinálni. Valóban igazavan,tehát ĺ agyon szívesen bemondja u *ik ofor'bu' ill.trrě
a jegyzőkönyve is, de erről is természetesen kikérte ľoepĺtes' úr vélęmén yét.Ezta jegyzokönyv
kedvéért azért szintén elmondja és tájékoztat mindenkit, hogy nagyj áből az orszâgban
másodikként fognak dönteni arről, a Fővárosban pedig elsoként ľog"ut ârról dcinteni, hogv u
TKR-t módosítják. olyan rendeletęt alkotott a koľmány, amit nem lehetett határidő tekintetében
betartani, egyszenĺen fizlkallag lehetetlen volt. Ha legalabb a szakmával történt volna
egyeztetés az igyben, akkor nem történhetett volna meg, hogy a 2023. december 28-ân
kihirdetett, 2024. jaruar l-én hatályba lépett rendeletben ahatandőta TKR módosításr a2024.
j anuâr 3 I -i g hatâr o ztźlk me g.
Ugyanis a TKR módosításának az eljtras menete a kormányrendeletben meg!.latźnozottak
szerint:
1. lépés: a módosított településkép védelm éről szőlő tĺirvény és a településkép védelméről szóló
törvény ľeklámok kozzétételével kapcsolatos ľendelkęzéseineĹ végrehajtásáról szőlő
kormányrendelet előíľásainak összevetése a hatályos Újpesti TKR előírásiival,'és a szükséges
módosítások meghatár oztsa;
2. lépés: a TKR ľendelet módosítási eljárásának megindítás âra ktnyuló indító Képviselő-
testület döntése;
3. lépés: az eljźĺrâs megindítása, és lefolyt atźľ;a: a TKR módosítás és a Képviselő-testület indító
döntés állami Főépítész részére történo megki'ildése;
4. lépés: az tilami Főépítész véleménye alapján a TKR ľendelet módosításának Képviselő_
testület által toľténő elfogadása, a módosítás hatályba léptetése.
Ez a folyamat legalább 3 hónapot vesz igénybe, amibőL |ttsz1k,lehetetlen hatáľidőt hatttrozott
meg megint a kormány.
Nem szeretné tovább vinni' tehât az a lényeg, hogy most elvégezik ezt a dolgot, és ha
jegyzőkonyvbe be kell mondani, akkor rnég egyszer bemondj a, igěn, januât 31-éig a törvény
szerint el kellett volna készíteni' de egyszerű en fizikai képtelenség ezt megcsinálni.



Rádi Attila
A bizottsági ülésen nagy nehezen sikertilt rávenni Polgármester urat, hogy kimondja, örĹil a
jellemfejlődésének, hogy már ez magźńől is sikeľült. A foépítészi fe|jegyzés szintén szívesen
elolvassa íľásban is, báľ szeľinte a szöveg egy tésze inkább az irői munkásságtnak része. Azt
gondolja, legalább azitditâsigeljuthattunk volna. Van olyan település, amelyik befejezte' csak
a Google-be kell beütni azt a szókapcsolatot és kiadja. Emlékei szerint talán Ráckeve, nem akar
senkit sem agyon dicséľni, semmi köze Ráckevéhez és még tobb teleptilést is talźút. Az
indításhoz megvolt az esélyünk, hiszen januźtr Zĺ-énvolt testületi ülésünk. Azt gondolj a, januâr
1-től január 25-éig az índitâst addig, ameddig ma eljutottunk' mert ugye maga a ľendelet nem
túl bonyolult, egyoldalon elfér egy sor és pár részklhuzva. Nýlvánvalőan a háttérmunka az
komolyabb, tehtlt nem akarja elbagatel|izálni senkinek sem a munkáját, és ebben formában
kritizźĺlni, de januáľ 25-én volt testületi ülés és igazźĺn elindíthattunk volna. orü1, hogy sikęrĹilt
egy kategóritlt taltllni, amiben elsők vagyunk. Szűkítették és ttl1ítottéIk volna a halmazokat,
addig gyűrhatttlkvolna, amíg biztosan lett volna valahol, ahol a 170 centi fi'lotti polgármesterek
âItal vezetett kerületeknek vagy városoknak ez sikerült, de legalább örtil, hogy idáig eljutottak'

Déľi Tibor
Nem lát több kérdést, észľevétel, szavazźlsľa teszi fel a határozati javas7atot'

tülete úgy dönt, hogy
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének, ä teleptiléskép
védelméről szőlő 2212021. (vI.24.) önkormányzatireĺdelete módositźlsźĺraiľányuló egyeztetési
eljárást megindítja'
Felelős: Polgármester
Hattnđő: 2024. március 1 5.
(19 igen, elfogadva)

9. Javaslat az Újpest Gyeľmekeiért Jótékonysági A|ap 2023. évĺ felhasználásáľól
szóló beszámoló elfogadásáľa
Eloterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

Déri Tiboľ
Alpolgáľmesteľ asszony nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, kérdést, észrevételt nem lévén
szavazásra teszi fel ahattrozati javaslatot'

kormćtnyzatânak Képviselő-testülete az
előterjesztésben foglaltakat megţtlrgyalta és . úgy dönt, hogy elfogadja 325.75I Ft
zźrőegyenleggel a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest ÖnkoľmányzataKéţvišelő-testületének
Kozmtĺvelődési és oktatási Bizottsźşabeszámolój átazÚjpest Gyeľmekeiért ĺotékonysági Alap
2023 . évi felhasz ĺâlź,s ćtr ől.
Felelos : Polgáľmester, a feladatkönel rendelkező alpolgáľmesteľ útj án
Hatfuidő: azonnal
19 igen, elfogadva)
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10. Javaslat a Rex KuĘaotthon Alapítvány ľészéľe műktidésĺ cétú támogatás
nyújtásáľa és támogatási szeľződés módosításának jóváhagyásáľa
Előtęľjeszto: Bedő Katalin alpolgármester

Déľi Tiboľ
Alpolgármester asszony nem kíván szóbeli kiegészítést tenni' kérdést, észrevételt nem lévén
szavazâsra teszi fel ahatźrozati javaslatot.

Budanest Főváros IV keľület Úinest Onkoľmán vzata Képviselő-testületének
28l2024.(II.15.) hatáľozata a Rex Kutyaotthon Alanítvánv részére műkłĺdési célú

lés
Budapest Főváros IV' kerület pest Képviselő-testülete úgy dĺint, hogy

1. a Rex Kutyaotthon Alapítváný (székhely: 1048 Budapest, Óceánárok utca 33', adőszźtm:
1815676-I-4I, nyilvántartási szttma: 01-01-0003511, Ĺépviselo: dľ. Kolęszár István, a
továbbiakban: Rex Alapítvány) 425.OOO Ft összegű múködési célú támogatásban ľészesíti,
amelyet a Rex Alapítvány a ,,Felelős Állattartás Hâza" létesítményt népszeňsítő rendezvénye
lebonyolításának működési költségeire használhat fel;

2. felhatalm azza a Polgármestert, hogy Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormán yzata és
intézményei 2024. évi összevont koltségvetéséről és a végrehajttts szabályairói szóló
önkormányzati rendeletének hattiybalépése estén..az I. pontban megjelölt támogatásra a
fedezetet a Budapest Főváros IV. kerĺ'ilet Újpest onkormányzata és intézményei žozą. evl
összevont költségvetéséről és a végrehajtâs szabźiyairól szóló önkormányzati rendeletę teľhére
biztosítsa.

3. felhatalmazza a Polgármester, hogy az L pontban meghatározott tźĺmogatâst a 2023. május
25. napjtn Felelős Allattartás Háza" állat-és természetvédelmi oktatók<izpont létesítměny
megvalósítâsa tźtrgyban megkötött támogatási szeľződés módosításával aďja ât a Rex
Kutyaotthonnak.

Felelős: Polgármester
Hatáľidő:

1-2. pont esetében: azonnal
3. pont esetében: Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzata és intézményei
2024' évi összevont költségvetéséről és a végreh ajtts szabâlyairól szóló önkormćĺnyzati
rendeletének hatálybalépést kovetően legkésőbb 10 napon belül

(19 igen, elfogadva)

l'1. Javaslat a Budapest Főváros IV. keľület Újpest Onkoľmányzata és intézményei
2023. évi költségvetéséľől szríló ľendelet IV. sz. módosítására
Előtęťesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az elotelesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.
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Nasy István
Egy kérdése lenne ezze|kapcsolatban, hogy 165.000.000 foľint átcsoportositźslesz azÚjpest
Plusz Megbecsülés Programről a személyi juttatásokközé' Ez mit jelent?

dr. Trippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Szeretné megjegyezni, hogy a költségvetési ľende|et 4. szźlmű
módosítása a tegnapi napon aPéĺzigyi és Költségvetési Bizottság napiľendjén volt, ahol az
ellenzéki fľakció nem vett részt ezen a napiľenden. Azt is megjegyzi, a 4-es sztlmű
módosításban igazâből az źltcsopoľtosításokat vezetik át, nyllvânvalóan teljes méľtékben,
szabályosan. Amennyiben Fľakcióvezeto úmak szakmai kérdése Van a számos
átcsoportosítással kapcsolatban, akkor természetesen állnak rendelkezésére. Még egyszeľ el
szeretné olvasni az előteľjesztést és utána fogvźůaszt adni, de hangsúlyozza, teljes egészében
szabályosan történt az ź./':csoportosítás.

Nagy István
Feltételezi, hogy lesz egy 5. módosítás is, csak azért mert, ha 165.000.000 Ft-ot
átcsoportosítunk, de tárgyalták az elozo napiľendben az Újpest Plusz Megbecstilés Programnak
a tavalyi realizźiőđźtsát' mert az előterjesztésben szerepelt, hogy hány fo és milyen összegben
kapott az onkormźnyzattől6 000 forintos utalváný. Ennek alapjćnegyébként ęnnek a koltsége
18 200 fü' ha jól emlékszik I09 206.000 Ft-ot kapott, tehtú ĺisszességében 109'206.000 Ft
kiosztása történt meg' Ehhezhozzâcsapódik a járulék is, és ez a járulék pedig 36.081 .662 Ft-
nak felel meg. Most 165.000.000 Ft-ot átcsopoľtosítanak személyi juttatásokra, ami egyébként
109.206.000 forintot jelent, tehát itt Van egy 59.000.000 Ft-os különbség, ami a kiťĺzetett
összegből maradváný képez. Ráadásul a személyi juttatásokkal együtt át kellett volna
csoportosítani, lehet, hogy átcsoportosításľa keľült ez a36 millió forint járulék is.
osszességében a tavalyi évben I45.287.662Ft-bakerĹilt az Újpest Plusz Megbecsülés Program.
Ezen a soron 75.000.000 Ft maľadvány keletkezik, tehát tulajdonképpen abban a rendkívül
feszes és szorító költségvetésben, már 75.000.000 Ft-ot meg is találtak az előbb említett 18 000
Ft-ra. Nem is akar arra visszatérni, csak itt azért keletkezik 75.000.000 Ft maľadvány. Miért
nem rendezik most? Nyugodtan rendezhető lett volna ebben a módosításban, hiszen ezt mźr
december 3l-én lefutott tétel volt, mindenki ismeri a szźtmokat le van irva az Újpest Plusz
Megbecsülés Pľogram előteľjesztésében. Vélhetően még men dőlt el, hogy ez most segélyként
vagy pedig személyi juttatáskéntleszkiťlzetve' Erľe lett volna kíváncsi, hogy ,,mit gondolt a
szeÎzó" , amikor ezt előterjesztette, de akkor most már tudják, meľt elmondta, hogy miért okoz
neki problémát.

dľ. Trippon Noľbeľt
Megköszöni frakcióvezető űr hozzászólását és a kérdését' A sztĺmta\an előirtnyzattal
kapcsolatbaĺ, megtregyzi, helyesebb lett volna a szakmai kérdéseket a tegnapi napon
szakbizottsźryban feltenni, de az ellenzéki frakció bojkottálta a tegnapi Pénzügyi és
Költségvetési Bizottság ülését. Elmondja, amit onök itt látnak, az akét testtileti ülés között
polgáľmesteri hatáskörben megtörtént átcsopoľtosításokat jelenti. Nem feltétlen tényszám,
átcsopoľtosítást jelent, amikor az egylk soľon Van egy bizonyos keretösszeg fedęzet és ezt egy
másik sorĺa csoportosítják źtt. Ez a keretösszeg a tartalékok között szerepelt 165.000'000
forintos összegben, polgáľmesteri hatásköľben a teljes fedezetet átcsoportosításra keľült. Ez
azért történt, mert ezeket a ttĺmogatźlsokat egyes meghatározott személyi juttatélsként, illetve
ezeknek a közterheiként, járulékaiként kell elszámolni és ezért igy keľült az átcsopoľtosítások
körébe. A tényszâm tekintetében pedig a ztrszźtmadásban fognak tényszámot látni. AZ
frakcióvezető úr jól ltĺtja,hogy a keretösszeg és a tényszttm között Van egy különbség, ezzel
azonban foglalkoznak, mert mźtr az idei évi költségvetés elfogadásakor is számolnak szabad
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maradvánnyal, illetve minden egyes tényszám a 2024. május 31-ig elfogadandó
zttrszámadásban lesz rogzitve. Tehát amiről most kéľdezett Frákciővezčtő ur,-az egy
polgáľmesteri hatáskörben történő fedezetátcsoportosítás a megfelelő sora és a tényleg", .rá]-
pedig a zźtrsztlmadásban lesz látható , ez igy jogszerú, mind,azonźĺltal köszöni a kérdését.

Naey István
Megköszöni atâjékoztatást. Egy dolog zavarja,hogy a személyi juttatással miért nem mozgott
át valamennyi járulék. Ha az a járuléksor ott van maradványkěnt, akkor ez ellen nem lehet
kifogást emelni. Majd még a személyi juttatásokat is érinteni fogiák a következő napirendnél.

Déľi Tiboľ
Nem lát több kérdést' észrevételt lezźrja a vitćlt. Szavazásra teszi fel a rendeltteľvezetet és
felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotásához minősített többségre Van szükség.

Budapest Fővdľos IV. keriilet Iljpest onkoľmányzata Képviselő-testiilete túgy dönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővdros IV. keľiilet Újpest onkoľmlźnyzata Képviselő-testiiletének a
Budapest Fővdros IV. keriłlet Újpest onkoľmónyzatu és intézményii 2023. évi iisszevont
költségvetéséről és a végľehajtds szabtźlyairól suitó 4/2023. (Iil.1.) önkoľmdnyzati rendelet
módosítdsdról suÍló ľendeletteľvezetet és ezzel megalkotja Buĺlapest Főváros IV. keriilet
ajpest onkormdnyzata Képviselő-testiiletének a Buclapest Fővdros IV. iirĺil, Úi;Ă;
onkoľmdnyzata és intézményeí 2023. évi összevont költségvetéséľől és a vĺgľeiaitAs
szabólyairól suÍIó 4/2023. (Iil. I.) önkormlÍnyzati rendelete móĺIosítdsdrót sailó 5/2024.
(II.20.) ö nkoľmdnyzati rendeletét.
Felelős: Polgármester
Hatándő azomal
(1 7 igen, 2 tartőzkoďás, elfogadva)

12. Javaslat a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata és intézményei
2024. évi tisszevont ktiltségvetéséľől és a végľehajtás szabályaiľól szóló ľendelet
megalkotásáľa
Előterjesztő: dr. Trippon Norbert alpolgármester

dľ. Trĺpnon Noľbert
Tisztelt Képviselő-testi.ilet! Mivel az elóterjesztést az összevont bizottsági ülésen minden
Bizottság megţárgya|t, illetve a tegnapi napon a kiemelt szakbizottság, Pénzügyi és
Költségvetési Bizottság is megtárgyalta, és ezęn bizottságokb an azok a képviselők, akik jelen
vannak, tagjai, ezért reméli, nem okozna hĺtnyérzetet esetleg azzal, ha nem egy eltúlzott
hosszúságú expozét mondana a költségvetéshez, mivel az megţortéĺt a bizottsági ülésen.
Inkább röviden foglalná össze a fobb logikai összefüggéseket tekintve, a költségvetést azzal
kiegészítve, hogy természetesen amennyiben effe nem kényszerül rá,, a pártpolitikai jellegű
felhangokat igyekszik ,,legmértékletesebbre tekerni''. Nyilván, ha ebben a tekintetben
pľovokálják, akkoľ természetesen karakteresebben fog utalni bizonyos kérdésekľe.
Az idet évi költségvetésünk kiadási és bevételi fóösszeg 39,3 milliárd Ft' a költségvetésünk
e.gyensúlyban van. Ami a bevételi oldalt illeti, nyilvánvalóan minden évben aZ
onkormányzatnak számolnia kell különféle állami támogatásokkal, normatívákkal, amiket a
feladataihoz kap. Itt egyértelműen a tavalyi évi teľvszámhoz képest egy növekménnyel
számolhatnak, amely ľészben a bérrendezésekből adódó többlet kiadásokat hivatott
kompenztĺlni, részben egyéb feladatokat. A bevétęli oldalnál fontos bevétel a különfele helyi
adók, részben az âltalukkivetheto építmény és telekadó , amagtłnszemélyek kommunális adója

31



is. Itt szeretné azt mondani' hogy a Képviselő-testület tavalyi évben nagyon minimálisan élt a
valonzâlts lehetőségével, ebből az következ1k, hogy a tava|yi évre a KSH által kimutatott
I7 ,6 o/o-os inflációt, valamint az idęi évi várhato 4-5,5 o/o közotti inflációt nem tudják kcjvetni
az adőbęvételek, tehćtt a saját hatásköľben kivetett adónemek esetében ręâIérték csökkenést
szenved el az Önkormtnyzat. Az iparuzési adó szintén helyi adó, viszont erről a Főváľosi
onkormányzat dont. A tavalyi évi eľedeti előirtnyzat mâr egy impozánsabb összeg volt,
14.157.093 ezer forint, amely teljes egészében nem teljesült, de a tényszám megközeliti ezt az
értéket. Az iđei évben a Fővárosban 15'8 milliárddal, tęhtÍjelentős többlettel számolnak.
Tekintettel ana,hogy nem mi vetjük ki, nem mitervezzuk, ezért az óvatosság elvéľe felhívná a
figyelmet, de az onkormânyzat azzal tud tewezn| amit a Főváľos elfogad a rendeletében.
Számos egyéb kisebb bevétellel is számolhatnak, ugyanakkoľ szeretné kiemelni a
kamatbevételeket. A kamatbevételek a tavalyi évben - ezmĄd látni fogiák azfuszźlmadáskor -'
lényegesen jobban teljesültek, mint a tervezett. Ennek az az oka, hogy a tavalyi évben nagyon
magasak voltak akamatszintek, a jegybanki alapkamat, a bankközi kamatláb, illetve a lekötött
betétek utáni kamatok, és infláció is, ami azt jelenti, hogy azok apénzeszközeink' amik lekotott
betétként voltak kihelyezve, jobban kamatoztak Itt egy magasabb ĺisszeg van, viszont most a
kamatszintek és aZ infláció csokkenésével számolnak, ebből következik, hogy a
kamatbevételeknél is egy kisebb' visszafogottabb összegettersĺeznek a tényszámokhoz képest.
A felhalmozási bevételeknél egy impozânsabb összeg szeľepel, itt elsősoľban a Petőfi laktanya
értékesítésével, mint fejlesztési célú ingatlan értékesítésével számolnak. A tavalyi évben ez nem
valósult meg, abban biznak, hogy ebben az esztęnđőben erľe sor keľülhet.
A kiadási oldalon szeretné megemlíteni, hogy a bérek tekintetében aztlt,ľrjźLk, hogy atavalyi év
végén bevezetętt garantéĺltbérminimum' illetve minimálbéremelés tulajdonképpen megjelent a
béľskála egészében, lényegét tekintve az Önkorm tnyzat intézményeinél és cégeinél. 

-E t 
" ",alatt a Polgármesteľi Hivatalt, az ővođâkat, a bölcsődéket, a szociális intézméný, a gazđastĺgi

társaságainkat is' illetve a pedagógus státusztorvény elfogadásából következő, átlagosan 32 %-
os bérkorrekció megje|enikaz önkormányzati szektorban is, hiszen az óvodákban, valamint sok
esetben a bolcsődében dolgozó pedagógusoknak a bérkorrekciőjâra került sor. Azt vizsgâltak
meg, hogy az elmult év és az idei év viszonylatában a vtrható infláció tekintetében, hogyan
állnak az önkormányzatiđolgozőkbérei. A tavalyi évi infláció, valamint azideivźrhatő infláció
nagyságrendilegZ3 %-os mértékrí. Statisztikai éľtelemben, ha nem nyúlnának hozzáa bérekhez,
hanem csak tényeket fogadnák el, a garantźůt bérminimummal, a minimálbéľľel és az ębbol
adódó következtményekkel, akkor aztlâtntlk,hogy a pedagógusok esetében 2 éves átlagban egy
szerény reálbér növekménnyel számolhatnak. Viszont az egyéb intézményeiknél nagyj thől egy
reáléľték taľtással - ęz egy statisztikai átlag, lehet, hogy valaki ennél ľosszabbul jźtma,lehet,
hogy valaki egy kicsit jobban jtĺma - szĺímolhatnának. onkotmtĺnyzatunk azonban úgy döntött,
szeľetnénk egy ľeálbéľ novekméný biztosítania az Önkormányzatnźi dolgozó koliegáknak,
ezért tltlagosan úgy tęrvezték a béreket' hogy 4-5o/o-kal fognak nőni reáléľtékben az
onkoľmányzati bérek, 2023 és a 2024 źÍlagćhan és összességében. Igaz ez a Polgáľmesteľi
Hivatalra olyan éľtelemben, hogy itt a köztjsztviselői alapilletmény 15%-os emelésével
számolnak,. illetve a gazđasági táľsaságaink is a szükséges bér korľekciókat végrehajtják.
Például az Újpesti Vagyonkez elő Zrt-nélés a Városgondnokság esetében átlagosan 15%-os bér
korrekcióval számolnak .

Ebben a ciklusban vezętték be a Nyárváró Plusz jutalom intézményét és lehető ségét az
onkormányzatnźĺl. Ebben az évbęn ezt szeretnék megduplázni, tehźĺt a tavalyi 75.0đ0.000
forintról 150.000.000 forintra kívánják emelni ennek az e|óirźnyzatt.ľ-. Szeretné megjegyezni, a
szociális támogatási rendszer tekintętében a mai napon döntĺjttek a Megbecsiilés Programľól,
annak fenntaľtásáról, kibővítéséľől, ennek afeďezętę szeľepel természetesen a költségvetésben.
A színvonalas ľendezvények, a kulturális élet és közösségi élet biztosításához szükséges
fedezetek is szeľepelnek a költségvetésben, ahogyan a ľend és a biztonsâg érdekében a
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térfigyelo kamerahálózat mukódtetése, informatikai fejlesztése, illetve a közterületi járorözés
biztosításra a szükséges fedezet is szerepel a költségvetésben. Fontosnak tĄa, hogy
Önkoľmányzatullk számos esetben tźlmogat civil szervezeteket, egyhźzakat és különféle
spoľtklubokat. Itt szeretné megegyezni, hogy az egyházak esetében űEy a működési, mint a
fejlesztési támogatásoknál egy novekménnyel számolnak. Külön kiemeli, hogy az összevont
bízottsági ülésen Szabó Balâzs képviselő úr helyszíni javaslat a a|apjźn az űn. kisebb
spoľtegyesületeinket is plusz 1.000.000 Ft-tal, az Újpesti Futsal Clubbot pedig 2.000.000
forinttal kívánják támogatni.
A költségvetésben szerepelnek az Önkormtĺnyzat fejlesztési és beruházási céliai. Itt szeľetné
külön kiemelni a különfele zöld projekteket, az Önkorm âĺyzat zöldteriileteineĹ a fejlesztését,
fenntartását. Szeretné kiemelni a forgalomtechnikai fejlesztéseket, külön kiemelni aZ
onkormányzat intézményeinek a felújításait és fejlesztéseit. Részben 550.000.000 foľint az
intézmény- beruhâzźsi keret, az energetikai felújítási keret 150.000.000 forint, illetve a
Gazdasági Intézmény során .|athato eloirányzat szintén jelentős összeggel. Ezt kiemelten
fontosnak taĄtk', ahogy a ľÉnrcoz palyâzatot is fontosnak taĄâk. A potér park elkészülte
után a Képviselo-testület döntésének megfeleloen hamarosan megvalósulhat a Főtér jâtszőtér
is, illetve aziln. promenád megépítése is az eloirźnyzatokközött szerepel, amely a Főtér parkot
kcjti össze azUP Rendezvény Kozponttal és a Piaccal. Az ut felújításra, illetve útépítésekľe,
járdaépítésekre is nagyobb forľással számolnak' mint atavalyi esztendőben.
osszességébe véve azzal kalkulálnak az idei évben, hogy Önkormtnyzat színvonalas
kozszolgáltatásokat tud nýjtani, színvonalas kulturális kozéletet tud biztosítani, gondoskodik
a lehető legnagyobb rendrol és biztonságtőI az újpestiek sztlmtra, a közterĹileteket a lehető
legiobb színvonalon szeľetnék fejleszteni. Tehát a város fejlodni fog, tovább fog fejlődni és a
kozszolgtĺItatásokat a lehető legmagasabb színvonalon szeretnék ellátni. Szeretné azt is
elmondani, hogy várhatoan - a zźrsztĺmadtlskor fognak errol is dönteni -, pénzmaradvánnyal
fogják zźr-ri az e\ĺĺzo esztendőt. Ezen pénzmaradvány egy részę mtr kötelezettséggel terhelt,
tehttt szabadon erľől már nem rendelkezhetnek, hiszen kötelezettségvállalással terhelt. Egy
részę szúad pénzmaradvány és a szabad pénzmaradvŕny egy része a költségvetés bevételi
eloirtĺnyzatán szerepel. Összességébe véve úgy ítélik meg, hogy a költségvetéś biztositja azt,
hogy az onkormányzat beosztással élve, de ellássa kózszolgźůtatási feladatait a lehető
legmagasabb színvonalon és közben fejlodjön is a város, és nęm költekezik túl, hanem nem
csak a mâra, hanem a holnapra is gondol. Itt annyi megtregyzéssel élne (és nem pártpolitikai
jelleggel mondja), hogy a Pénzügyminisztérium sajtóban is megjelent hosszútávű prognózisai
az onkormányzatok ťlnanszirozásának reálértékben való csökkenésével számolnak és azt is
megjegyezni, hogy a szolidaritási hozzâjźĺrulás a néhány éwel ęzelőtti 600 milliós
nagyságľendről most máľ megkĺizeliti a 4 milliáľd forintot. Hangsúlyozottan nem páľtpolitikai
jelleggel mondja, mert a bevételeknél is jelezte a korrekciókat és ezek alapjtĺn azt gond,oljttk,
hogy ez'a költségvetés egy olyan költségvetés, ami a szükséges igényekre vźiaszt nyújt és
eztůta| Újpest Önkormányzata és Újpest városa pénzügyileg a sajtĺt \abtn áll, nincsen
kiszolgáltatva és ilyen értelemben pénzugy1leg is biztosítva van az ontilősâga, gyakran
hasznźit szőhasználattal élve, a városunk szuverenitása is. Ami kisebb korľekció lenne, és erre
felhívná a figyelmet, hogy az előtefiesztés egyik mellékletében találhatőak az ingyenesen
hasznosított helyiségek. Itt annyi kiegészítéssel szeretne élni, hogy az Újpest 1885 Szurkolói
Klub majdnem ingyenesen kapja a helyiségét, de nem ingyenesen, így kéri, hogy ez tekintsék
úgy, hogy ezt kiveszik az előterjesztésbóI,illetve félreértésekľe nem szeretne okot adni, a pártok
frakciói esetében kizfuőlag frakciók szerepelnek a soľon. Félľeérthető atźtbla, ezért szeretné
alâhuzni, hogy onkormtĺnyzatuĺlk ingyenes helyiséghaszntůattal pártokat nem támogathat.
onkoľmányzatunk a helyi rendelete alapjan a frakciókat tttmogatja ingyenes
helyiséghaszntůattal, ęzért ahol ęz a frakaió sző nincs benne' ott éftsék űgy, hogy az
előterjesztésnél ez a szó benne szerepel.
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Szintén helyszíni módosítással kisebb korľekciót hajtottak végre a rendeleti szövegben, ami a
Pénztigyi és Költségvetési Bizottsëry hatáskörébe tartoző és engedélyével megkotheto
megbiztsi, tanácsadási szęrződéseket illeti. Például az ingat|anfoľgalmi értékbecslők, a
műszaki ellenőrök, illetve ha az Önkormányzat kiilső szereplőknek átádott pénzeszkozökkel
kapcsolatos elszámolásźlhoz szükséges szakértői tevékenység vonatkozźstlban,úgy gondolják,
nem szükséges a Pénzugyi és Költségvetési Bizottság engedélye. Egy dolog biztos, milliós
tanácsadói szeľződések, megbízźsi szerződések, kampányguruk és egyebek nem fognak
előfoľdulni aPénzigyi és Költségvetési Bizottsâghozzt|źtrulása nélkül, hiszen a Koltségvetési
Bizottság engedélyhez kötött limit osszegét továbbľa is egy alacsony összegen taĄak.
Mindezekkel együtt kéri, hogy a költségvetési tervezetet megtárgyalni és elfogadni
szíveskeđjenek.

Naey István
Az az igazsâg, hogy most nem elemezték végig minden soľát a mellékleteknek, ránézésre
talźĺ|takkét index hibát. Az egyik az I. amelléklet működési célú költségvetési támogatások és
kiegészítő támogatásoknál szerepel, ahol az inďex rossz A második ilyen a maradvány
igénybevételénél a 2. soľban hitlnyzlk az index úgy, hogy ott egy üres cella található. A
következő már csak a vicc kategóriája, csak azért, hogy itt a baloldali képviselők hangulatán
javítson, nem tudja, hogy mi lesz februáľ 29-én, mert itt az szerepel a rendelet 3. szakaszttban,
hogy 2024. januar 1. napjától 2024. február 28. ĺapjttig 63.500 forint lesz az illetményalap,
ehhez képest a B. ponttó|2024. március 1' napjátólpedig ez73.OOO forintra emelkedik. Tehát
valószíntĺ ezt javítani kell a rendeletben. Elmondja, hogy személy szeľint azért nem jtĺr
bizottsźryi ülésekre, mert nem az afelad'ata, hogy mások helyett dolgozzon,hogy mások helyett
javítsa ki a koltségvetést. Máľ többször elmondta, ahogy korábban is elmondta, hogy például a
Szakrendelőnek aköltségvetési szerwé való átalakításának amenetrendjét javaslatukra sikerĺilt
végtil  hőnap alatt összęhozni, azt, amit ma megszavaztak.
Vannak c.98ek, amelyek úgy tűnik, elég takarékos módon vannak kezelve, nagyon szűkmarkú
velük az Önkoľmźnyzat,ugyanakkoľkét cégünk van, azegyikaVáľosgondnok-s-Ę, amelyiknek
az idén 36 oÁ-kal, az UY Zrt-nek meg  IoÁ-kal emelkedlk az előterjesztés szennt az
önkormányzatitźtmogatźtsa.Ezrendben is lenne, és úgy gondolja, rajta kívül senkit nem érdekel
a baloldalon, hogy râkérdezzen, miéľt is van ez a ręnďkívül magas emelkedés. Ha már úgy
źital,âban beszélnek a költségvetésről, akkoľ azért vaĺ néhány szâm, amit azért mindenképpen
az előterjeszto ťĺgyelmébe ajźnlana, mégakkor is,ha ezt o politikának tekinti.
A fejlesztésekľől, a városüzemeltetésről kellene néhány szó-t ejteni, mert úgy gondolják, hogy
Újpest fejlődése megállt és ugyanakkor nem jeleskedik u" onko.-anyzatu-rráiorü'"'neltetése
területén sem, hiszen az elmult években, ha jól emlékszik, 30 milliótól 500 milliőigvźĺltozott
például a kźltýzás költségvetése, ami emelkedő tendenciát mutat és az idei évben ęz már
500.000.000 Ft körül alakult, de lehet' hogy az előzo évben eztmźĺr meg is haladta. Valamit
elhanyagoltak és most gondolja, a választások miatt hirtelen mindenhol kźĺtyűztsba botlik az
ember. Valamelyik îap a Nádoľ utcán nem tudott végigjönni, meľt kâtyuztak.
A másik, ami nagyon érdekes, hogy az egészségügyre tavaly 290.000.000 Ft jutott, az id,ei
évben ez felemelkedik 420.000.000 forintra. Ugyan az okât nem tudja, de nyilván megvan
ennek atćmogatźlsnak az oka. Szeretnéhozzëttęnni, hogy egyrészt séľelmezi, hogy nem kapott
meghívót a mammogrâfia tĺtadtlsi ünnepségére' főleg azért, mert az teljes egészében állami
pénzbol, azBgészséges Budapestért Pľogramtől az źůlamnak juttatott 10 milliárd Ft-ból valósult
meg. Ami ott a Szakrendelőben tortént, az nagyrészt âIlami ťlnanszitozásból történt és ehhezvb .ooo

az akik
ajt ik, a

beruhâztĺsok összege mindössze 2,9 mj|liźrd forintra vantewezve és megjegyzi, Wintermantel
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Zsolt polgármestersége idején ez több mint a kétszerese voIt, 7 milliárd Ft. Ez azért
összehasonlítási alapot ad arra, hogy mi történt 2O19-igés mi tortént 2OI9 utźn. Gyakorlatilag
a beruhâzźtsok megszűntek Újpesten, nem is tudnak felmutatni szerinte semmit, azon kívül,
amit megígértek. Fűt, fát, virágot ígéľtek és aztkell mondja, hogy ebbol afú, fa,virág teljesült
is. Tehát ez azt je|eĺti, hogy fejlesztésre ,beruhźzâsra nincs pénz, depropagandára és haverokľa
jelentős pénzek jutnak. Például a Pintér Béla szính źn be van tervezve 2.000.000 forinttal, ez
belefér, hozztĺtéve azt, hogy a Pintér Béla szính áz egy réteg színház és elsősorban politikai
érdekeket szolgći ki. Ha megnézik milyen burkolt önkoľmányz ati támogatásban résźesůI, az
tizmilliőkatjelent. Ha megnézik, például hogy a bérleti díjak és költségek hogyan alakulnak,
hogy állnak egyĺrással artnyban, akkoľ ki fog derülni, hogy az Önkormányruin"^2.000.000
forintot, hanem 10.000.000 forintokat költ a Pintér Béla színhâzra. Innentől kezdve olyan,
mintha Pintér Béla Színház önkoľmányzati szinhélzleĺlne.Eztis fel lehetnę vtilalni,bâr szeiinte
egy befogado szinht.z talán értelmesebb megoldás lenne, ahol olyan előadásokat tartanak,
amelyek szélesebb közéľdeklődésrę taľthatnak számot, mint arĺa, hogy 

',kiélj 
e magât néhány

multiliberális ezeken az előaďâsokon''.
Beszéljenek arľól, ami nagyon zavarja, amiről kért tájékoztatást a Jegyzo Asszonýól meg a
Polgáľmester úľtól is egy korábbi testületi ülés alkalmából, hogy a Magyar Evangéliumi
Testvérközösségnek attĺmogatása milyen alapon töľténik? Egyrésztszerętné tudni, hogy melyik
Magyar Evangéliumi Testvérközösség tźmogattsćról van szó, mert enyhén szólva is furcsa
lenne, ha nagy adó- és járuléktaľtozással ręndelkező szervezet kapna aZ Újpesti
onkormányzattőI támogatást, miközben tudomása szerint nem működik Újpesten.
A maľadványokkal kapcsolatban elmondj a, ez areĺdkívül kivér eztetettonkoľmányzat, amely1k
az elmult években óriásplakáton, szórólapokon, ľádióban, TV-ben hiľdette magćĺt azzal, hogy
micsoda kivéľeztetés történt. Ehhęz képest apénzugyimaradvány azZO}O-ban 1.709.000.000
forint volt - nęm mond pontos szźĺmokat ezuttn -, ami azért is érdekes, mert az igazâből az
Önkoľmányzat e\őző évi megtakaľításaiból nyugodtan hozzá lehetne adni még például a
részvényeket, amelyeket később beváltottak.2O21-bęn 2.983.000.000 forint volt a maradvány
aztttn2022-ben beváltása kerĹilt az az 5.600.000.000 foľint körüli állami kötvénycsomag, ami
8.668.000 foľint önkoľmányzati maradváný eľedményezett' Most úgy |ttja,hogy avârhato
maradvány 8.737.000.000 forint. Tehát szó sincs arľól, hogy eZ az Önkormányzat ki lenne
véľeztetve. Boven lenne ittpénz aľľa is, hogy a nyugdíjasoknakazta 18.000 foľintját kifizesse
az Újpesti Önkormányzat éśakkor rendben van 

'"yugâĺ3asok 
boldogok és mindenki boldog és

az źůlaĺm is boldog lenne. ,,Jó lenne, ha valaki hamut hintene a fejére és elmondantĺ azt,hogy
hát igen' igen, eZ egy kicsit, hogy mondjam csak politikai dolgok voltak, politikai
megnyilvánulások voltak' és igazthől semmi köze nem volt valósághoz." Eljott az aplllanat,
hogy a hazugstĺglelepleződött. Az elmúlt 4 illetve az 5 évben ahazugságköltségvetéseit kellett
itt a Képviselo-testületnek megszavazni.,,Hogy más ne mondjak, hamarabb utoléľik ahazug
embert, mint a sánta kutyát.''
Beszélni kell egy kicsit ahazugságról. Gyakran idézik a baloldalon Bibó István, aki egyébként
azt monđja, hogy ,,a politikábanhazudni nem szabad''. Itt az ęImuirt 4 és fél év folyamatos
hazugsźtggal tęlt el. Nem volt olyan ügy, amit ha megkifogásoltak, ne valami hatóság lett volna
ńl a vźiasz. Bizonyítható hazugságokról beszél, nem arról, hogy az ellenzék kitalált valamit,
hanem arról, hogy itt konkrét hazugságokńl beszélnek. Ha Bibót olvasgat, akkor talál egy
nagyon szép Bibó idézetet, ami úgy szől ,,Altalánosan elterjedt ellenkező nézettel szembenle
kell szögeznünk, hogy a politikában hazudninem lehet, pontosabban lehet itt, ott hazugságokat
mondani, de nem lehet hazugságra politikai konstrukciókat, politikai programokat felépíteni.''
Mi tĺjľténik itt? Hazugsâgra építettetek politikai programot. Pont ilyen az újpesti idosek
megbecsülése, meľt a mögött van egy hazugstĺg, mégpedig az, hogy ,,ti személy szerint azt
hirdetik meg, hogy itt az etnberek érdękében adjátok a 6.000 forintný utalváný. Nom, a sajât
érdeketekben osztottatok ki 6.000 forint utalváný.''
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Elmondja, azt olvasta, Tľippon Norbert kezdeményezésére ľaknak a szemetes kosarakľa
műanyag fedelęt. Hát igen, Trippon Norbert kezdeményezésére folyik itt Újpesten ahazugsëtg
kampány. Egyetlen egy olyan döntése nincs a Képviselő-testtiletnek, vagy a városvezetőknek,
amelyek nem azt a célt szolgâIjâk, hogy politikai szavazatokat szeręzzenek vele. Addig nincsen
baj, arrńg ezek valóban olyan ügyek, amivel a lakosság jől jar, de erľe nem lehet egy
váľosvezetést felépíteni, hogy minden dĺjntés politikai mérlegelés eľedménye.
Ismételten szeretné megjegyezni, egyetértenek azokkal a szociźipolitikai juttatásokkal'
amelyeket ma megszavaztak, csak legfeljebb keveslik őket, mert abból jelentős osszeget
elloptak 202I-benés2022.-ben,ezértaköltségvetéshęz is módosító indítványt tesz.IJjtafognak
szavaznj arról, hogy az Önkormźnyzat teremtse meg ennek a 18.000 Ft-nak a koltségvétési
fedezetét, ha mâr az elobb erre hivatkozással ez eI lett utasítva. Tulajdonképpen most jön a
nehezebb része a dolognak. Megkéľdezi, hogy a kĺinywizsgáló itt van-e? Megállapítja, hogy
jelen van. A tavalyi évben, ha jól emlékszik 12.000.000.000 Ft + ÁFA összegű külonbség volt
vagyonmérleg eszkoz és forrás oldalának. Ebbol volt egy kis zúr, többször nekifutottak a
koltségvetésnek. Most azt szeľetné megkérdezni a könywizsgtiő asszonytól' hogy az
éůlamhćntartási törvény 23. l-źLt olvasták-e? Aztlćltja, hogy a 23. Ş (2a) (bekezdés) a) pontjáig
eljutottak, mert bęmutatásľa kertilt a 10. mellékletben az Újpesti Vagyonkezelő mérlege és á
beszámolója. Ehhęz képest viszont nem látja, nem találkoztak vęle és nem tudja, hogy ennek
alapjźtĺ elfogadható-e a költségvetés anélkül' hogy szeľepeljen benne az Újpesti Vagyonkezelő
100%-os tulajdonában lévő két cég, a Vagyonőr Kft és a Piac Kft. Ezt nem látja és e nélkül
viszont ez a költségvetési ľendelet nem fogadható el. Ezt az tůlamhâztartási torvény előírja, és
miután itt nem ismeľik ezt a szakaszt, ami az tilamhźlztartâsi töľvény 23. Ş (2a) bekezdés b.)
pontja, ezért felolvassa: ,,A helyi önkormányzat költségvetése tartalmazza a helyi
önkormányzatkizârőlagos Vagy többségi tulajdoni részesedésével működő, utolsó lęzźlrt:Úrzleti
év szerint 30 milliárd forintot meghaladó mérleg-főösszegű gazdasâgi társaság âltal alapitott
gazdasâgi táľsaság eloző évi elfogadott beszámolóját, és amennyiben jogszabtůyi kötelezettség
előírta, az ezekrę vonatkozó könywizsgálói jelentést is.'' Ez elmaradq ez megiĺt egy súlyos
hiba, megint az el\ęnzéknek kęll felhívni eÍTe a figyelmet. Felhívja a figyelmet azért,hogy ne a
Kormányhivatal állapítsa meg ezt a hiányosságot és azért ís felhívja a figyelmet, mert tudja,
hogy a Kúria nem fogja elkaszálni ezt, mert máľ elfogadott és gyakorlatilag folyamatban lévo
költségvetést, fóleg úgy, hogy ęnnek a ttlrgyalâsára decemberben kerül sor, nem fogja
megkifogásolni, hanem hoz valami olyan hatźrozatot, ami ezt elengedi. Emiatt teljesen
felesleges lenne a Kormányhivatalhoz és a Kúriához fordulni. Úgy gondoţa, ez elottegy éwel
egy ilyen ügyben Trippon Noľbert alpolgármester úr egy nagyívű beszédet taľtott és ,,káosz és
kupleráj uľalkodik aYtĺroshtntln" ęzért menesztették a jegyzőt' Kíváncsi, hogy ezutän, ami
ebben az esetben történt, kinek a feje fog hullani, mert azbiztos, hogy továbbra is káosz és
kupleráj uralkodik a Y źlt oshâzân"'

ozsváth Kálmán
Tisztelt Polgármester Ur! Tisztelt Képviselőtársak! Tisztelt Jelenlévők! Nem szeretne
pártpolitikával foglalkozni itt a mai ülésen, amikor a költségvetésről vitâznak és táľgyalnak.
Első körben nem egészen érti, hogy Trippon Norbeľt alpolgáľmesteľ úr honnan veszí azt az
źĺllitőlag a Pénzügyminisztériumbő| szźrmaző informâciót, gondolatot, hogy az önkotmtnyzati
költségek és az önkormányzati költségvetések csokkenni fognak aZ elkövetkezendő
időszakban? Konkrétan 5 számot szeretne onök elé ttĺmi, 2)21-ben I9,7 millitĺrd foľint volt a
költségvetés bevétele Újpest Önkormányzatźnak. 2O22-ben22,3 m]llitrd forint volt,2)23-ban
2,8,9 milliârd,Zj24-bęn pedig, amiről most táľgyalnak 39,3 milliárd forint. }Ot9-ben abban az
on<jk âltal vészterhesnek itélet 9 év legutolsó költségvetése 20,1 milliárd forint volt. A
kiilönbség közel duplája, 20,1 és 39,3 milliárdľól beszélnek. A számok nem hazudnak' ezek a
konlaét tények, ugyanakkoľ egy konkrét témáról is szeľetne beszélni amai vitában. A 2019-es
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választási kampány időszakában a baloldali páľtszövetség Újpestnek kórházat ígért. Felolvas
egy rövid idézetet: ,,Higgyetek bennem Újpestnek kőrhźĺza lesz, és mi csináljuk meg." Az
ígéretet és ezta kampány szlogent Déri Tibor a 2019-es kampány során mondta. A kampányban
elhangzott ígéľetek többségéhez hasonlóan ez aZ igéret sem valósult meg. Önok korházat
ígértek Újpestnek és még 2OIg. november 29-éĺa kěpviselő-testületi ülésen Molnáľ Szabolcs
javas|atára 1 milliárd forintot különített el az Újpesti onkormányzat,Illetve a Képviselo-testület
az újpesti kőrhâz ügyeinek az ęlomozdítása érdekében. Azőta ebben atémában sem töľtént
semmi. A mai vitában azt szeretné megkérdezni,hogy mi töľtént ezzel az 1 milliárd forinttal,
és hogy áll az újpestikőrház fejlesztésének ügye? Yarja avtiaszokat'

Déľi Tiboľ
Ytiaszźĺbaĺ elmondja, a Pénziigyminisztérium prognózisa, amit publikus és bárki számára most
is elérhető és o is .ik"."r"n ľďťeľeset két másôdpérc alatt, arra vonatk oző|ag,hogy mit tetvez
az önkormányzati szektoľban a Pénzügyminisztérium. Ebben látható két tlbra, az egyika bevétel
a másik a kiadási oldal mutatja. Az önkormányzatoktól szolidaritásihozzĘćlrulás címszóval
emlékei szerint a jelenlegi 280 milliáľd forintról, 4 éveĺ belül 380 milliáľd forint környékére
szeretné emelni a szolidarittĺsi hozzájárulást' Ezze7 szemben az önkormtnyzatok működési
tâmogatásźtra 2027-ig a 2018-as sziĺt alâ szeretne menni. Ha képviselo úľ rákeres eĺľe a
prognózisra' nagyon gyorsan megtalálhatja. Emlékei szeľint a K-Monitor számolt be erről
részletesebben, ezt is el tudja olvasni képviselő ur.Ezzelkapcsolatban Trippon alpolgármester
úľľal teľmészetesen egyet tud érteni, illetve jó hogy felhívta erre a figyelmet , és ezérta takaľékos
gazdtikodas szerinte mindennél fontosabb az előttiťrĺtk á11ó időszakban is.
A kőtházzal kapcsolatban még tavaly szeptemberben űjra megkeresték most mźr a
Belügyminisztériumot, mert hozzâ lartozik, és a közmeghallgatáson is többszöľ elmondták,
valamint írásban válaszoltak azoknak az újpestieknek, aklk ęzzęl kapcsolatban tettek fel
kérdéseket. A válaszban ugyancsak leírták és el is mondták, hogy a szeptemberi levelükre,
emlékei szerint október-novembeľ kömyékén érkezett a vźiasz hivatalosan, és az abban azt
írták, hogy nem támogatják' ,,Nem mi nem támogatjuk, sőt mi kifejezetten örülnénk annak, ha
végre aktív ellátást végzo kőrhtłz is megjelenne Újpesten". Bizonytlra hallottak mostanában
kiemelt źilarni beruházásokkal megvalósuló különböző tervekľől, mint például a Károlyi
Kőrház bővítésével kapcsolatban, amit ha jól emlékszik 2022 nyarttn, de lehet, hogy egy kicsit
később, Lázźĺr János miniszteľ úr egy tollvonással huzott le és az összes budapesti fejlesztést
lehuzta erről a listáľól és úgy tudja, hogy ez abervhtľ;tls is közte volt. Sajnálatos módonigy
mźĺr a tervezési szakaszban elakadt ez a dolog. Úgy gondoţa, ezt az állami beruházás még
támogatták is volna, hiszen egy olyan fejlesztés valósulna meg, ami az újpestiek egészségét
javitantł. Ha már egészségro|vansző, és azBgészséges Budapestért Program szóba keľült, Nagy
István frakcióvezeto ir azt kifogásolta, hogy nem volt meghívva erÎe aZ tĺtadár;ra.Tajékoztatja,
hogy a támogatást biztosító minisztériumból volt ľésztvevő az ünnepségen.
Arľa is fel szeretné hívni a figyelmet, és ebben sem látta az el|enzéki frakció segíto sztndéktt,
hogy a 2022-es és a 2023-as foľrások, amit az Egészséges Budapest Program keretében a
Fővárosnak és a fovárosi keľületeknek ígéľtek az at|étikai világbajnokságért cserébe, az
konkrétan nem éľkezett meg' Egy fillért sem kapott a Fővárosi Önkormányzat, sem pedig a
kerületek, így Újpest sem. Pedig abban a teľvben, amitz}Ig év végén még Kanász-Nagy l\aáté
alpolgármester úľ és azEgészségügyi Nonprofit Szolgáltató Kft. javaslatźra, 5 éves fejlesztési
ciklust fogalmaztak meg, melynek keretében számos uj eszköz beszeľzése valósulhatott volna
meg, illetve aMozgâsszeľvi Rehabilitációs Centrum, a Mentálhigiénés Gondozó Központ is
megújulhatott volna. Ennek további lépcsői lettek volna, és azt tudjuk, hogy egy ilyen
beruhttztĺs, egy ilyen kivitelezés' nem egy-két hónapos történet. Jó lett volna, haezeka forľások
2022-bęn és 2023-ban rondelkezésre âllnak és nem ott tartanak, hogy bár megrendeztek egy
atlétikai világbajnokságot és a forľásokat nem kapták meg. Egyértelműen ki lett mondva, hogy
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ezek a források nem fognak megéľkezni, majd lehet, hogy 2024 év végénvagy 2025-ben talán
majd folytatódhat ęz apţogÎam.
Azélt ennek a programnak a pozitiv egyéb hatásait is szeľetné kiemelni' hiszen elkezdődött a
Fővárosban egy olyan program' amit a kőrhćĺzak nem biztos, hogy vâllaltak, ez a CT és MR
vizsgá"lat, amelynek keretében Újpestľől is számos olyan beteg kapott elsőbbségi ellátást, ebből
az évente 10 milliárd forintból, emellett a megfelelő diagnózist nagyon hamar megkapttĺk. Ez
szerinte nagyon fontos előrelépés volt és rövidítette azokat a váľólistákat' amelyek ebben a
szegmensben tapasztalhatóak voltak 2019 év folyamán. Az, hogy milyen szolgâ|tatőkat vontak
be, kőrhćĺzaknak vagy magánszolgźĺItatoknak fizettek ezért a Fővárosban' szeľinte teljesen
mindegy. Az alényeg, hogy a betegek, illetve azok, kiknek ez szükséges volt nagyon harnar
eţutottak elTe a vizsgźĺlatra.
Haaz eszközökľől beszélnek, aktlr az eloző heti mammográÍiás központ t.ilađâsźńis említhetné,
ahol óľiási fejlődést sikeľült elérni. Úgy gondolja, az újpestiek, akik a járóbeteg szakellátást
végzo Ujpesti Egészségügyi Nonpľofit Kft-hez fordulnak, minőségi ellátást fognak kapni.
Teľmészetesen van hova fejlődni, mindig van hova fejlődni, azonban úgy gondoljźtk,hogy az
elmúlt évekbęn tapaszta|hatő orvoshiáný, ápolóhiáný, szakemberhiáný nem az
Önkormányzat okozta.

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Megköszöni ahozzźtszólásokat, a szakrnaihozzäszőlâsokra néhány
mondatban reagálna és a politikaihozzźszőlásokra is. Azt látja, hogy eZ e1y onkormányzati
választások előtti utolsó elkeseľedett kísérletę az el\enzéknek arľa, hogy politikai ttlmadâst a
költségvetésen keresztül iľányítson a városra, tehât tulajdonképpen kampány felszólalásokat
hallottak kettő kivétellel, ami egy index korrekcióra és egy naptźn napÎa vonatkozik, azokra
majd meg fogok válaszolni, de egyébként itt egy ellenzéki politikai kampánýámadás történik
a váľosvezetéssel szemben. Egészen szemérmetlen felvetésnek tartja azt, amikor az ellerzéki
oldalról hazugsźryről papol bárki, vagy hazugságra felépített renđszerről papol bárki, amikor
van egy rendszer, ami a gyermekek védelmére' mint alappilléne épül szavakban, majd torkollik
egy, aztkell mondania, hogy gyomoľforgató kegyelmi botľányba. Tehát az onök részéről arrol
beszélni, hogyhazugságľa épül egy rendszer, azt gondolja, legalábbis ezekben a napokban' elég
bátor pľóbálkozâs, de inkább engedjék meg, hogy ezt visszautasítsa.
Ami a propagandát illeti' ne haragudjanak, de a Fidesz-frakció részéről pľopagandakiadásolaól
beszélni - az ember nem talál szavakat, pedig az nźia elég ritka - ez olyan mérvu arcáŕlansâg,
ami szinte példátlan. Ajánlja mindenki Íigyelmébe Magyar Péteľ nyilatkozataita napi sajtóban,
illetve a szźlmta|an kormtĺnyzati kimutatást a propagandasajtóról, a lejtratásról, amit Önök
művelnek. Tehát ezen oszintén szólva megdöbbent, ahogy azonis, hogy a kőrhttzi ellátáséľt
felelős fideszes kormáný nem kéľi sztlmon a FIDESZ-frakció, hogy mikor \esz Újpesten
kőrhźĺz, hanem az ellenzéki városvezetésen kéľi azt szttmon Pedig a koľmány, ha akartavolna,
sok más dolog mellett máľ régen megépítette volna Újpesten akorhâzat, de esze źryabannincs,
koľábban inkább kőrhtĺzbezttrásban mutatott tevékenysé get. Azt gondolja, ezzel nem is
foglalkozna többet, ez egyértelműen pártpolitikai és arcátlan támadási szándék és éľvelés az
ellenzék részéről'
Ami az önkormányzatokťlnanszirozását illeti' tényként rögzitik,hogy ebben az orsztĺgbanvolt
egy koronavírus jźtrvźtny, kitört egy háboru a szomszédságunkban, ennek aZ egyik
következménye egy energiaválsâglettmegnövekedett eneľgia számlákkal. Azt lehet látni, hogy
éppen ezért 2019-ről Ż020-ra dľasztikusan csökkent az iparuzési adóbevételünk kormćnyzati
töľvénymódosítás miatt 8,6-ľő16,,7 milliárdľa. Ha az apé-nz most itt lęnne az onkorm tnyzatntĺl
és nem ment volna el másfelé, akkoľ azt gondolj a, az oĺlkormâĺyzat 2 milliárd forinttal - ha
csak ezt aZ egy tételt mondaná -,jobban állna. Amikor a szolidaritási adóról beszélnek, amit
szintén a Kormány vet ki az onkormźnyzatra az a 600 millió foľintos nagyságrendről a tavalyi
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évben már elérte majdnem a2,9 mi.llittrd forintot, amely ebben az évben3.795.000.000 forintľa
emelkedik, és azt gondolja, ez ténykérdés. Az is ténykérdés, hogy a koľmányzati intézkedésęk
,,következtében'', a köszönhetoen szót inkább nem haszn tĺlná, a gépjćrmúadót elvették az
önkormányzatoktól' Ez éves szinten közel negyed milliáľd forintos bevételkiesést jelent, ao'i 4
év tekintetében, ha inflációval és reálértékkel nem is foglalkoznak, đe nominálisan 1 milliáľd
forintos kárt okozott az Önkotmtnyzatnak az onök Kormánya, és ehhez képest onök kémek
bennünket bármiért is számon. Egészen megdöbbentő ez az érvelés, és ehheźképest elmondja,
azIJ jpesti onkormán yzat afeladĺait színvonalasan látja el, fejlődik és nęm jutott Pécs soľsára.
Emlékeztet a Pécsi Önkormányzat csóđjére, szerinte egy kis önvizsgálatot ěrdemes a politikai
oldaluknak l.artani. Azt gondolja, az mindenképpen dicséretként hangzţk még az ěllenzék
rész&ől is, hogy Önkormányzatuĺlkpénzügyileg ä saját lźhtnáll, hogy čzzel egyutt apénzigyi
stabilitása mellett fejlődni tud. Azt gondoţa, ilyen kömyezetben, amikor ily".' 

"il"''segóskormźlnyzati szándékoknak és sztlmtalan elvonásnak voltak kitéve, eZ egyjó âolog, es ežért
nagyon nagy köszönet illeti a Képviselő-testület azon többségét, amely segédkezett abban a
sok-sok munkában és a kollegáknak, hogy mindez megvalósulhasson mindenfajt akormźnyzati
szándék ellenére. Megeľősítené, ha sajtót olvasnak, akkor talán tudnák' hogy az onök
Pénzügyminisztériuma a makrogazdasági és egyéb előrejelzések tekintetében - K-Monitoron
olvashatják Vagy bármelyik sajtóorgánumon - az önkormányzatok ťlnaĺszirozásának
reálértékben történő csokkenésével és nem a növekedésével számol. Azt szeretné kérni' hogy
legalább a sajtĺt Pénzügyminisztériumuk prognózisaival legyenek tĺsztttba, ha mtĺr mással
nincsenek.
Ami a gazdasâgitársaságok ťlnanszirozását illeti, igen, azÚjpesti Városgondnokság Kft.' amely
nagyon színvonalasan látja el a feladattú, ugy a zoldteľületek, mint számos létesítményünk
tekintetében, ťlnanszirozâsa ilő' többek között azért, meľt mint Önök is tudjáĹ, a
kózszolgźĺItattsi szerződés keretében a kátyúzâsi feladatok a Városgondnoksághoz kerülték, így
ezęk a forľások is oda kerültek. Az Újpesti Vagyonkez eIő Zrt-néI elmondta az összevont
bizottsági ülésen és elmondta aPénzugyi Bizottsági ülésen is, amelyet onök bojkottáltak, hogy
a koltségvetésben a 710.000.000 Ft_hoz képest 50.000.000 Ft-tal fog csökkenni az IJY Zi.
ťlnanszirozási sztikséglete. Elmondta, hogy ezpolgtrmesteri átcsoportosítással fogjamegoldani
az onkorm éĺnyzat, illetve azIJY Zrt. egyeztetese ălapien.
Azt,hogy megállt volna a váľos a fejlődésben, egész egyszerűen visszautasítjtk,hacsak arľa
gondolnak, hogy a Béke tér Megyeren' ha ana gondolnak, hogy a Sándor István park,ha arľa
gondolnak, hogy a Levendula park, arekortán futőptiya, a MultisportBćnis,most fejezik be
két spoľtpálya felűjitćtsát a Kósa Pál sétányon, ha a Koľdován tér felűjítasáról beszéinek, de
mondhatják a Bene Ferenc Általános Iskola előtti tér felújítását, a Józśef Attila utcai park és
jtltszőtér felújítását. Mondhatják a Tél utcai fitness pá'lya kialakítását, mondhatják ď Rózsa
utcában a beton feltörését és bevirágositástú, mondhatják a közösségi kerteket' amiket részben
feltort beton helyére raktak, akźr a Viola utcavagy akár a Bercsényi utcai kozösségi kertet.
Nem lehet azt mondani' hogy megállt volna a fejlődés. A Széchenyi téren a hepehupás
macskakövet eltávolították' az utat ujjźtépitették, ugyanez igaz a Szent LászIő téren vagy a
Mikes Kelemen utcában, jelenleg is újabb útépítési pľogramok indulnak az Önkormányzat
részérol. orömmel vette' hogy FraĹciővezętoúľ is elismerté,kttyuzźlsba botlott Újpesten. -irrel
zaj|anak a kátyűzási munkák, meľt véget ért a téI. Azt gondolja, ezen nem nagyon kell
meglepődni, hogy a tél végén kátyuzási munkák indulnak a városunkbaĺ, eznagyon helyes és
nagyon jő. Az Egészséges Budapestért Pľogram keretében megtörtént az SZTKkhmatiztůâsa,
eZ eły EBP projekt volt, eztbeÎejezték, vadonatuj Mozgtlsterápiás Centrum jott létre, most
adták át a mammogľáfiai vizsgá'lőt, ťejlődött a tüdőgond oző, szźtmtalan vadonatúj diagnosztikai
eszkozt vásároltak, ultrahanggal, ľontgennel és számos más eszkö zzel, tehât a fejlődés a
Szakrendelő tekintętében is eltagadhatatlan.
Eltagadhatatlan a fejlődés az intézményhtiozatunk tekintetében is, számos óvoda, bĺjlcsőde
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udvarra újult meg. Csak a tavalyi évben az AMK óvoda és bölcsőde tetőszigetelése után,
gyakorlatilag a teljes homlokzata szigetelésre kertilt és a nýlászárók cseréje is megtoľtént' A
Yirág Óvodában nemrég. ťejezték be a teljes nyi|âszëtó cserét az energetikai progľamunk
keretében, de a Bőrfestő Óvodában is nyilászźrócsere zaj|ott. A Homoktövis Bölcsőděben egy
high-tech színvonalú konyha keľült kialakításra. Jelenleg zajl1k a Deák Ferenc sétányon egy
sportpálya ľehabilitációja. Tehát szźlmtalan közterületi, illetve intézméĺyi fejlesztés valósult
meg. A Fotér Park, a Városkapu park, most készül nemsokára aFőtér jźĺtszőtér, készítik elő a
promenádot. Mindent lehet mondani, és mindennek az el\enkezójét, de azt, hogy Újpest ne
fejlődne, ezt nem lehet mondani. Persze, ha valaki a fejlődést beton stadionokban méri, akkor
nýlvánvalóan nem építettek 8 milliárdért, 10 milliáľdért, 100 milliáľdért beton stadiont, ha
onöknek ez a ťejlődés. Nekünk me1 az a fejlődés, ha ahétkoznapi újpestiek lakóköľnyezetét
komfortosabbá, élhetőbbé, jobbá teszik, legyenek azokkozterületek, vagy intézmények és ezen
igenis nagyon sokat dolgoznak.Tehttt ęzt az állítást is engedjék meg, hogy aleghattrozottabban
visszautasítsa. Tudomásul veszi, hogy az ellenzéki frakció kampány céllal újra eloterjeszti azt
a hattlrozati javaslatát, amit a megbecsülésnél terjesztett elo, de engedtessék meg, akkoľ az
sZMsZ szerint ehhez módosító indítvánnyal éţenek és a módosító indítvány benyŕrjtására'
kidolgozás tlra pedig kérne tíz perc frakciószünetet.

Déri Tiboľ
Mielőtt elľendelné a frakciószinetet, elmondja, ahhoz, hogy pontosabban be lehessen
azonosítani a keresett Pénzügyminisztériumi jelentést, ami 2023. december 30-án került fel a
Pénzügyminisztérium honlapjára, és ahogy említette, a helý onkoľmányzatok befizetése, mint
szolidaritási adó, az iđei 2023-as szint az 249,7 milliárd forint, amely 2024-ben 307 milliárd,
2025-ben 327 míIliźlrd,2026-ban 342,6 milliáľd és 2027-ben pedig 357 milliârd forintra fog
rugni. Ezzel szembenakiadásoknál önkormányzatokesetében, a2023-asszintaz 1.100milliáľd
forint és ebbol lesz 202]-re 7'044. milliáľd forint. Tehát innen jön Alpolgármester ír źita|
mondott ľeális adat az önkormányzatok támogatásának csökkęnéséről' Azt is Íigyelembe kell
venni, hogy milyen inflációval sztmolnak a különbozo makrogazdasâgi prognózisok. A GDP
nagyjźlbő|,ha a2023-as évi mínusz 0,4 o/o uttn2027 talán elérheti a 4,2 o/o-ot, de emellett a bér
és keľeset tömeg az nagyjtĺből 10 % koľüli éľtékekkel számolt. Tehát azért itt is lesz teendő és
ezért az az óvatossâg, amit Tľippon alpolgármester úr is említett a kĺiltségvetés szigoľával
kapcsolatban, szeľinte mindennél fontosabb az előttünk á1ló időszakban.
Alpolgáľmesteľ úr ügyrendi kérésére tízperc frakciószünetet rendel el.

FRAKCIOSZUNET (12,3 6-13,3 4)

Déľi Tiboľ
Folýatódik a képviselő-testületi ülés. Nagy István fľakcióvezető úrnak megadja a szőt.

ľaev István
Ugy gondolja, enyhén szólva is udvariatlanság, hogy valaki 10 perc szünetet kér és 15 peľc
múlva sem kéľ elnézést, hogy egy kicsit tovább fog taľtani a dolog. Úgy gondj a, u, źrltu|u
hiányolt beszámolók, méľlegek és könywizsgálói jelentéseket idő volt beszerezni' Azt is
szeľetné jelezni, most az Újpesti onkormányzatot attől a szomorú helyzettől mentették meg,

ţ9gy csőduiztost rendeljenek ki, meľt ezek az á'llamhźĺztartási törvény szerint mellékletei az
onkormányzat koltségvetési előterj esztésénęk.
Polgáľmesteľ úľ kikérte magtlnak az elóbb, ha lehetséges, akkor ne rlevezze Tľippon



alpolgármester urat olyan negatív jelzőkkel, amelyek esetleg séľtők rá nézve. Ne nevezze
szellemi fogyatékosnak. Aztkéri, hogy ,,ti se gondoţátok azt az itt jelenlévő képviselőkről'
akáľ jobbolďali, aktr a baloldali képviselőkľől, hogy szellęmi fogyatékosok.;' Az, amit
Polgármester úr itt előadott, amikor szembesítve volt azzal,hogy kórházatígértekÚjpestnek és
még sok minden mást ígéľtek az újpestieknek, akkor elfelejtették elmondani, azt nem mi
ígérjük' mi azt ígéľjük, hogy majd a kormáný megkeresstik, hogy építsen egy kőrhâzat. Azuttn
készült 14 millió forintéľt egy olyan eloterjesztés, amiben azt se tudják, hogy hány lakosa van
Újpestnek, nem beszélve anbl, hogy az a- szakmai koncepció, ami le volt írva, az egyáltalân
nem felelt meg azoknak a kapacitásoknak, amik ttrgyalásra alkalmasak lettek volna. Megint
csak ugyanoda tér vissza, hogy ez a politikai performansznak a lényege, hogy késziiljön egy
fénykép, hogy Vaľju Lászlo orszźĺggýlési képviselővel egyĹitt ücsörögnek itt a Polgármesteri
Hivatalban,ktĺvéznak elkészül a fénykép és után abból elkészül, hogy a kőrhâz koncepcióról
tfugyalnak. Idosebb ember lévén azt gondoţa, jó lenne leszokni arról, hogy olyan lźĺtszat
alakuljon ki Trippon alpolgármesteľ úrró1 itt Újpesten, hogy egy olyan szinhtvi előadásban
venne részt, ahol csak egy Szerep van, és azt az egy szerepet játssza folyamatosan. Huszadszoľ
vagy harmincadszor hallja azt, hogy hány park, jâtszőtér újult meg, hány hektár park létesült.
Ha jól emlékszik, akkor 4 hektámyi parkról számolt be. Ehhez képest szeretné elmondani, ha
mttr a paľkoknál tartottak, hogy az előző vârosvezetés idejében 40 hektár újult meg vagy épül
új belőlük. Felhívja Trippon Norbert figyelmét arra, hogy a városüzemeltetést ne keverje ĺjssze
aberuhźnźĺssal. Szerinte jogászként,kozgazdâszkéntjól tudja, hogy mi aberuházźts. Az, hogy
épül egy jtltszőtér nem beruházás' Aberuhtĺzas aziĄ uszoda, azujhâziolľvosi rendelő, azuj
bölcsode, az iţ piac, az űj rendezvénýér és még sorolhatná' Ahâziorvosi ľendelők felújítása a
beruhtlzźs, a felújítás kategóriába tartoznak. Azok komoly előrelépések, de aZ, ami itt zajlott az
elmúlt 4 és fél évben, az tulajdonképpen semmi másról nem szól, mint arról, hogy egy politikai
viľtuális világot teremtettek meg, ami a Facebookon jeleníti męg a semmit. Tipikus péld,ája
ennek a Móka park, amit úgy mutattak be, mintha valami szaťai park létesült volna. Ehhez
képest aTarzanPark azt gondolja, Közép-Európa legnagyobb közösségi játszóteľe. A Móka
parkot meg körbekerítették drótkerítéssel és a mókusok ugyanúgy rohangálnak, mint a Farkas-
erdő más területein. Ez a szomoru valóság és azt gondoţa, nem kell azon megsértődni, meg
arról beszélni, hogy itt az el|enzék politikai kampány taľt, ,,miközben a ti életetek 4 és fél éve
kamptlnyůzemmódot mutat' rohadt sok pénzt költöttek el kampányra és egyébként annak
gyakoľlatilag az elszámoltatása fog jönni, hogy hol voltak az igéretek és hova jutottatok el
ezekkel az igéretel<kel.'' A kőrhâz csak egy szelete ennek' Akorhâztaltĺn a legnagyobb ig&et,
mert azt gondoltátok, hogy 13 milliárdból lehet njkőrhâzba létesíteni, ffiog uttĺna fenntartani.
Korántsem, meľt kb. lO-szer annyiba kerül még egy 300 âgyaskőrhâznak a felépítése, mint
amit ott akkor a költségvetésével prognosztizáltak. Eddig jutottatok.
De mondhatná a 250 béľlakást, amit szintén megígéľtek és szintén nem teljesítettek és megint
v1yanaz történik. A Kormány nem építette meg. Hogy építette volna meg, amikoľ ti vállaltátok,
a ti vállalásaitokat nem másnak kell teţesíteni. Mondhatná ugyanezt amźs ígéretekről is, mint
például azt,hogy az Önkormźnyzatvalamennyi újpesti lakos lakásâtegy vissza nem térítendő
lakásalapból fel fogja újítani. Ez is konkrétan meg lett ígéľve, erről is van videófelvétel. ,,Ezek
mind le vannak töltve és minddel szembesülni fogtok.'' Nem arról szól egy város vezetése, hogy
ťolvesszük a milliós Íizetést és utána meg semmi nem történik, arľól meg pláne nem, amit
megígértek' Nem lćĺtja azt az inrlovációt egyetlenegy költségvetésben sem, ami elvárható lenne
egy aktív váľosvezetéstől. Gondolkodjatok el ezen, hogy hogyan jutottatok el idtĺigl. 611
gondolja, ennek a legfobb oka, hogy ide beestek. Az ľendben van' hogy Déri Tibomak fogalma
nem volt a váľosvezetéstől vagy Pemeczky Lászlónak vagy Czigler Lźszlőnak. Az abaj,hogy
meg se akartâk ezt tanulni. Az abaj, hogy lusták, hogy nem csinálnak semmit. Most ittvan ęz
a konkľét példa, ez rnár a 4. költségvetés, męrt volt olyan költségvetés, ami egy napig élt, volt
olyan költségvetés, amit,,sufni tuningba'' készítettetek el, után újra be kellett terjeszteni. Most
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ebből a költségvetésbol kimaradt egy lényeges elem, amit most pótoltak, és ľeméli csak ez az
egy véltozott a koltségvetésben, meľt most nincs se ereje, se kedve ahhoz, hogy ezt újra
tttnézzék. Már teljesen értelmetlen szźlrazra beszélni a szź|ât, dę az kétségtelen tény, hogy a
Yëĺtoshëna rossz állapotban van. Rendszeľesen panaszkodnak neki kollegák, olyanok is, akiket
ez avezetés vett fül, hogy már elegük van ebből az egészból. Elegük van abból, hogy a vezetők
nem mernek döntést hozni, eg5imásra mutogatnak . Az,hogy aláírjanak egy papirtbeletelik vagy
három hónapba, hogy mindent kiszervęztek aVźĺrosht.zt.r.ől, feltételezve, hátha ott elvégzik azt
a munkát, amit itt nem tudnak elvégezni vagy elvégeztetni.
Szeľinte itt azideje onvizsgtůatot tartani és nem arrőlbeszélni, hogy ha jogos kritikát fogalmaz
me9az ember, az apo|itLkai kampány része. Nem akar most ide bekeverni semmit, mert lenne
vâlasza azokra az ügyekre, amelyek országos ügyek' amik nem rtnk tartoznak, de lenne rá
vtiasza. Nem fog válaszolni rá, semmi értelme nincs, a stadionokľól meg a Novák Katalinľól
beszélni, meľt nem ide tartoző kéľdés, de ha igény van ęffe a politikai vitćra, azt is lejátssza
szívesęn. Inkább azt gondolja' meg kellene köszöni, hogy szóltak annak érdekében, hogy ne
követődjön el ez a szarvashiba, ami megint elkövetődött' Hol van a könywizsgáló ilyenkoľ?
Alźirja, hogy a rendelet megfelel a törvényességi követelményeknek és a rendeletet a
Képviselő-testület megalkothatja' hát nem.

Déľi Tiboľ
ozsváth Kálmán képviselő úmak adja meg a szőt, utźna máľ nem lát több hozztlszőIâst, ezt
követően zëtrszőnak majd Trippon Noľbeľt alpolgármester úrnak adja meg a szőt.

Ozsváth Kálmán
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselőtársak! Alpolgármesteľ úr! Egy dolgot szeretne
tisztâzni, amire itt elég eľőteţesen Nagy István a frakcióvezeto ur is utalt elég sokszor. Az
újpesti kőrház megvalósítását és építését nem a koľmány talźita ki és nem a koľmány
kezdeményezte 2}I9-ben, hanem onök. Óriásplakáttal elkezdve, szőrőlapokon' különböz3
közösségi médiafelületeken azzal hazudtak és azzal hitegették az újpesti vtĺ\asztőkat, hogy
Ujpesten' ha onök nyernek, 2019 utân kőrhźlzat fognak építeni. Ez nem történt meg. Ezzel
kapcsolatban a majdnem egy órásľa elhúzódott, egyébként 10 percre tervezett frakciószünet
előtt azt kéľdezte, hogy mi tĺjľtént azza| a pénzzel, amit 2019 év végén' ha jól emlékszik
valamelyik novembeľi testületi ülésen Molnár Szabolcs korábbi képviselőtársuk javaslatáľa 1

milliárd forintot különített el erľe azÚjpesti ÖnkoľmányzaL és a Képviselő-testület. Szeľetné
még egyszer megkéľdezni és vźiaszt is vár ezzelkapcsolatban.

Déľi Tiboľ
Mielőtt ztlrszőnak megadná Trippon alpolgármester úmak a szőt, elmondja, megkereste azt a
levelet, amit novemberbęn kaptak képviselő ur źital biztosan jól ismert dr. Takács Péter
államtitkártő|.Iďézi ,,Tisztelt Polgáľmester Úr! Az új kóľház létesítés éről irtismételt jav aslatát
köszönettel megkaptam.Tâjékoztatom, hogy ameghatźrozó köľĹilmények nemvtitoztak meg,
ezért a 2022. janutr,l9-én taľtott megbeszélésünkĺjn kifejtett álláspontomat, me1y szerint új
kőrhaz..i4 újépítése Ujpesten nem indokolt, továbbra is fenntartom." ezt a levelet nem ok írták,
ęzt az onök fideszes dr.Takács Péteľ államtitkźraíľta. Mindig is akartak, mindig is azt mondták,
hogy legyen Újpesten kőrhâz, ig.'' legyen Újpesten kőrhźlz, ďe ha= egyszenĺen a
Belügyminisztérium Egészségügý Áilamtitkźĺranem aztvtůaszolja vissza, hogy ezindokolt és
rendben van a ľésztikľől.is, akkor nem tudnak mit csinálni. Zźĺrszőnak Trippon alpolgáľmester
úrnak adja meg a szőt. Ügyrendi javaslatľa Nagy István frakcióvezető úrnii adja mĘ a szőt.
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Nagy István
Ugyrendben elmondja, Polgáľmester úr elorźngat papírokat' ennek volt előzménye, volt egy
ttltgyalts, annak voltak jegyzőkönyvei és abban le volt írva, hogy milyen dilettáns javaslatot
tettek' ,,Te ennyire hülye vaEY, vagy minketnézelhülyének?'' Polgáľmester úľ megí gérte,utána
nem teljesíti, ami egyébként lehetetlen ígéret volt, senki nem tudta volna teţesíteni.

Déľi Tiboľ
Ugyrendi javaslatot szeretne kérni frakciővezętó urtol

Nasv István
,,AZ az ügyrendi javaslatom, hogy kurváľa nehazudozztů!,'

Déľi Tiboľ
Megkoszöni Frakcióvezeto ur taľtalmas hozzászőlźlst. Mosolyogjon bele a kamerába is úgy
hatásosabb lesz majd a Pesti Srácok felvételén. Leztrja avitât, zttrszőnakdr. Trippon Norbert
alpolgármesteľ úrnak adja meg a szőt.

dľ. Trippon Noľbert
Tisztelt Képviselő-testület! Szeľetnénk megerosíteni, hogy a 2024. évi kĺiltségvetési javaslat
biztositja azt,hogy Újpest városa továbbra is önálló legyěn, biztositva legyen i szuverenitása,
hogy tisztességgel, jól működjön, színvonalasan ellássa ťelad,atait, megbecstilje dolgozóit,
Ujpestet élhetőbbé, zöldebbé tegye, valamint számos fejlesztést és beruházást végľehajtsanak,
hogy fejlődjon városunk ugyanúgy, ahogy az elmu\t esztendőkben is' Ilyen éľtelemben jó
szíwel javasoţa az alapjavaslatokţal együtt érkęzettkiegészítések elfogadásźĺ.Kőrhâzügyben
Polgármester ir vźiaszolt. Ha az Önök kormánya akarna kőrhźĺzat építeni, akkor építhe{ne, az
Önök Koľmánya nem akar Újpesten korhâzat építeni, ez aztjelenti, hogy onök sem akamak
Ujpesten kőrhâzat építeni, hiszen Önök egy politikai közösség'
Megjegyezni, a tavalyi esztendő költségvetése e
előtt a peľt és Önkormányzatunka k<iltségvetése
faktoĺt illeti, onök egy olyan politikai közösség
ügybe keveredtek, és ahelyett, hogy önvizsgálatot tartantnak és onok is elvonulnának, mint
mások önvizsgálatot tartani, eţlhęz képest Önök ránk támadtak a mai napon a
propagandasajtójukkal egyĹitt. Ezt aleghattrozottabban visszautasítják és a lehető legnagyobb
keľesztényi önméľséklettel javaso|ják azt,hogy legalább ilyen élethelyzetben, amiben az Önök
politikai közössége van' a szükséges önvizsgálatot a köz<jsségükön belül hajtsák végre' mert

ţsľ sondolja, ezmégnem történt meg.
osszességében úgy gondoţa, a kéľdésekĺę vá,|aszt adtak, az e|óterjesztés elkészült, nincs
akadźůya, hogy a Képviselő-testület elfogadja. Ha mtr Frakcióvezető úr hattrozatijavaslatot
terjesztett elő, akkoľ ot is eloterjesztenek egy határozatijavaslatot, ahol eldől az,hőgy onök
kinek az oldalrtn állnak, hiszen ahatćrozati javaslatuk arľől sző|,hogy az Újpesti Megbecsülés
utalványokhoz hasonló, illetve az ilyen jellegű támogatások esetén a Kormány töröljön el
mindenfajta közterhet. Ha a kormány eztmegleszi, úgy nem a Pénzügyminisztériumnak, meg
az aďőhatőságnak fogiák befizętni az aďőt, hanem oda fogják adni azújpesti nyugdíjasoknak és
családosoknak. Így aztân önókön van a Soľ' hogy ébben lobbízzaĺak a sajât politikai
közösségükben és eldontsék, hogy a fideszes Kormány pedofilbotrćnyba keveredett politikai
közössége oldalán állnak, va1y azújpesti családok és nyugdíjasok oldalán állnak.

Déľi Tiboľ
Mivel ztrsző volt, ezért hozzâszőlâsra már ninosen lehetőség, a szavazâsi rendet fogja
elmondani. Először Nagy István képviselő úľ javaslatáľól fognak szavazni, amely u1yanaz,
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mint amelyik a Megbecstilés Plusz Program keretében a módosítással kapcsolatban
beterjesztésre került. Azuttln Trippon Norbert alpolgármester úrnak volt egy módosító
javas|ata, amelyben a Szabő Balázs képviselő ur â|tal inditványozott módosításokat vezettę tĺt.
Ezt elóterjesztőként alapjavaslatként befogadta, illetve volt egy másik módosító javaslata, ami
az ĺht.23.Ş-a alapjântörtént kiegészítés , aztis alapjavaslatként befogadta. EnneŘ megfelelően
ahatârozati javaslatról fognak eloször szavazni, utźtĺa a rendeletrol majd az a|polgtrmester úľ
által említett adókotelezettség ťelteľjesztési jog tárgyában születetthattrozati javaslatról. Ennek
megfelelően előszöľ Nagy István képviselő úr módosító indítványtiteszifel szavazźtsra, amely
már koľábban felolvasásra került.

Pľogram keretében az időskoru vagy meghatźrozott ellátásban részesülő újpesti személyek
részére nýjtott támogatást úgy módositja,hogy egy jogosult l8 darab 1.000 Ft névértékű
utalvány átvételére legyen jogosult, 6 igen, 11 fo nem szavazott, 2 fő tttvo| gombot nyomott
szavazatiarëlnnya|nemszületetthatározata.

Déľĺ Tiboľ
Mo st az eredeti hatźr ozati j avasl atokľ ől szav az a Képvi selő -testül et.

e úgy dont,hogy az
źůlamhâztartásról szóló 20II. évi CXCV' törvény 29lA. Ş a) pontja alapjân az onkorm źnyzat
saját bevételeinek a költségvetési évet követő háľom évrę váľható összegét a következők szerint
tilapítjameg

65 000 000

21 21s 000 000

Helyi adóból sáľrnazó bevetel

Saját bevételek

onkorlnányzati taryon és ragyonértékű jog értékesítésébĺil
és haszrosítasából sáľmazó bevęteI

2025. év várható
terYszám

20Ż7, év várható
tervszám

19 955 499 ^t42

osĺalék, koncessziós díj, hozarnbelćtel

20 500 000 000 21 000 000 000

Táľryi eszköz és irĺrĺateriális jószág, részvény, ľészesedés
értékesítéséből szźlľmazn bevétel

600 000 000

Bírság potlék és díjb€\€tel

ó00 000 000 l 50 000 000

Kezességvállalrßsal kapcsolatos lnegtérülések

0

Osszesen

0

74 000 000 ó0 000 000

2024.év

65 000 000

Ż1 629 499 74Ż 21 165000000

Felelős: Polgármester
H atáľidő : azonnal, l egkés őbb a koltségvetés elfo gadásakoľ
(13 igen, 6 nem, elfogadva)

l ó00 000 000

20 000 000 000

0

2026. év várható
teľvszám

0

adatok

20 660 000 000

0

0

0

0



Megncvezés 2024. év
20Ż5, év várható

tervs2ám
2026. év váĺhat6

tcrvszám
2oŻ7. év várhatő

Adósságot keletkeŹető ügyleteiMl eredő fizetési
kötelezettségei 0 0 0 0

Hitel, kölcsön felvéţele, átwllalása a folyósítas napjától a
végţöľlesztés napiáis. és annak akţuális tĺiketartozása 0 0 0 0

Hitelüsmný rnegţestesítő értékpapír forgalomba hazatala a
bevaltás napjáig, kamatozó érékkpapír esetén annak
névéľtéke eryéb érékpapír eseţén véţeláľa

0 0 0 0

Váltó kibocsátasa a belaltás napiáie 0 0 0 0
Pénzügyi lízing lízingbevevĺĺi félként történő megkötése a
fuţamidő alatt' és a szeľzidésben kikötötÎ ţĺĺkerész háţľalévó
qşşZęge

0 0 0 0

Vísszawsĺí,ľlási kötelezettség kikötésével megkötöţt
adásVételi szeľződés eladói félként történő rnegk<iţése a
üsszavĺsárlasig és a kikötött üsszavrisárlási ár

0 0 0 0

Szerzĺdésben kapott, legalább 3ó5 nap időtartamú halasztotţ
Îizetés, részletfizstés, és a rnég ki neln fizetett ellenérţék

0 0 0 0

Kezességvíllalrßból eredő fizetési köţelezettsések 388 237 Ż88 359 89',7 4Ż0 331 940 524 303 983 627

Osszesen 388 237 288 359 897 420 331 940 524 303 983 6Ż1

Saját bcvétel 507o-a: 10814149871 r0 330 000 000 l0 s82 s00 000 10 ó07 500 000

Felelos: Polgáľmester
H atárido : azonnal, l e gkésőbb a költségvetés el fo gadás akor
(13 igen, 6 nem, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Szavazásta teszi fel a rendeletteÍvezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotására
minősített többségľe van szükség.

Budapest Fővúros IV. keľiilet Ujpest onkoľmlźnyzatdnak Képvisető-testiłlete úgy clönt, hogy
eţogadja, a Budapest Fővóros IV. keriilet Újpest onkormdnyzata és intézményei 2024. éví
összevont költségvetéséľől és a végrehajtás szabdlyaíľól sajllj rendeletteľvezetet ěs ezzel
megűlkotja Budapest Fővlíros IV. keľiilet Újpest onkoľmlźnyzata Képviselő-testiiletének
Budapest Fővdros IV. keľiitet Újpest onkoľmltnyzata és intézményei 2024. évi összevont
költségvetéséről és a végrehajtds szabályairól szóló 6/2024. QI.20.) önkormdnyzati rendeletét.
Felelos: Polgármesteľ
Hatáľido: azonnal
(13 igen, 6 nem, elfogadva)

Déľĺ Tibor
Végül szavazźßţatęsz fel aZţtalvt.ľ;ryok adófizetési kötelezettségének eltöľléséVelkapcsolatos
hatttr o zati j a v as I ato t.
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tnyzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy _
Íigyelemmel a kiterjesztett 

',Újpesti 
Megbecsülés Program'' támogatási rendsżer keľetében az

időskoru vagy meghatttrozott ellátásban részesülő újpesti személyek, valamint a gyermeket
nevelő újpesti családok részére nýjtott pénzeszkozt helyettesitó uta|vtnyok tekintetében
fennálló adofizetési k<itelezettségre _
1. javaslattal él Magyarorczâg Kormánya felé a mindenkor hatályos adőzâst érintő
jogszabályok, különös tekintettel a személyi jövedelemadóról szőlo 1995. évi CXVII' törvény
módosítására, hogy a települési onkormányzatok a|tal eredeti jogalkotói hatásköľben
megalkotott onkormányzati rendeletekben biztosított, a lakosság széles köľét érintő
támogatások után a települési önkoľmányzatokat, mint kifizetőket ne terheţe adófizetési
kotelezettség.
2' a Képviselő-testület felhatalmazza apolgármestert, hogy MagyarorszźłgKoľmányához az L

pont szerinti javaslatot nýjtsa be.
Felelős: Polgármester
Határidő:

1' pont esetébęn: azonnal
2. pont esetében: soron következő rendes képviselő-testületi ülés időpontjáig

(13 igen, ó nem, elfogadva)

Nagy István Fľakcióvezető úľ miĺcľofon nélkal beszél.

Déľi Tiboľ
A 12-es sztlmu napirend tźrgyalźsttt befejezték' Megkérdezi Nagy István frakcióvezető utat,
hogy szeretne-e frakciószünet kémi? Mivel nem szeľetne,igy folytatódik azulés a 13-as szźtmí
napiľenddel.

13. Javaslat a 30. számú felnőtt házioľvosĺ kłiľzet tekintetében kötiitt feladat_ellátási
szeľződés megszűnésének tudomásulvételéľe, egyben az ellrátálsi ktitelezettség a
2024. május 1. napjával megalapított Újpesti Egészségktizpont ľészéľe ttiľténő
átadásá,ra
Előterj esztő : P emeczky Lâszlő alpol gármester

Déri Tibor
Az eloteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatźtr o zati j avas 1 atot.

Budapest Főváros IV. keľület Úipest onkormánvzata Képviselő-testületének
32t2024.fir. 1'5.\ határozata a 30. számú felnőtt házĺoľvosi köľzet tekintetében kiitiitt

dés az

tiirténő átadásáľól
Budapest Fováros IV. keľület Újpest Önkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

1) tudomásul veszi az sZ &' B MEDIC Egészségügyi Alapellátási és Szolgáltató Betéti
Társaság fszékhelye: 1042 Budapest, Munkásotthon utca 5. A. |hźtz.8' em. 35' ajtő,



7, képviseli: dľ. Szücs Gyöľgyi Mária igyvezető (a
és a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata

. napjttn létrejött fel adat-ell át t.si szerzódés 2024. augusztus 1 .

napjtlval a Táľsaság részérol töľténő felmondással való megszűnését;

2) a keľĹileti önkormányzatok altal kotelezően ellátandó egészségügyi alapellátás
biztosítása érdekében - figyelemmel a folyamatos betegellatâs biztosíttstlhoz fílzodo
érdekre - 2024. augusztus I. napjźtval kęzdődł| hatźilyal megbizza a 2024. május 1.
napjâvalmegalapított Újpesti Egészségkozpontot (szekĹely: tđ+o nudapest, Görgey A.
u. 30.), hogy a Budapest IV. kerület, Király u. I9-2I. sztlm alatti működési helyĹĺ, a
Budapest Fováľos IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testületének aZ
egészségügyi alapellátás körzeteinek megállapítâsâről szóló 2l2ol7. (XI. 2)
önkoľmányzati rendelet 1. melléklete szerinti 30. szâmű felnott háziorvosi körzetében a
felnőtt házi orvosi feladatokat területi ellátási kötelezettséggel - a praxisjog sorsának
rendezéséig - ellássa.

Egýttal felkéri a Polgármesteľt' valamint a 2024. május L napjâval megalapított Újpesti
Egészségközpont fóigazgatőjtú, hogy a szükséges intézkedéseket a hattrozat végrehajtása
érdekében tegye meg.

Felelős: Polgármester a hatáskörľęl ręndelkezo Alpolgármester útján, Újpesti Egészségközpont
főigazgatoja
Határidő: 2024. augusztus 1.

(19 igen, elfogadva)

14. Javaslat a Habĺtat foľ HumaniĘ Magyaľoľszág Alapítvánnyal a Fővárosĺ
Szolidaritási Alap támogatási kerete teľhére kiírt FSZA 2023 azonosító számú
páůy ázat keľetében együttműktidési megállapodás m egktitésére
Előteľj esztő : P erneczky Ltszlő alpo l gármesteľ

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazásrateszi fęl
a hattĺr o zati j avas l ato t.

Budapest Fővĺiros Iv. keľület Úipest onkoľmánvzzta Kénviselő-testületének
uman

Főváľosi Szolidaritási Alap támogatási keľete teľhére kiíľt FSZA 2023 azonosító számú

-testülete úgy dönt, hogy a
Fővárosi Szolidaritási Alap támogatási keľete teľhéľe kiírt FSZA 2023 azonosító számú
ptiyázat benyújtása céljából együttműkodési megállapodást köt a Habitat for Humanity
Magyarorszâg Alapitvánnyal (nyilvántartási szâma: 13_01-0001356) az előterjesztés 1. sz.
melléklete szerinti tartalommal ,,Lakhatási vólsághelyzetek kezelése" palyttzati céka a
,,Más o dik Es é ly" című progr am tźĺr gy tlban.
Egýttal felkéri a Polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket a hatźĺrozat végrehajtása
érdekében tegye meg.
F el elő s : P ol gáľmester a feladatkörľel rendelkező Alpol gármester útj án
Határidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)
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15. Javaslat a Mozgátsséľültek Budapesti Egyesületével a Főváľosi Szolidaritási Alap
támogatásĺ kerete terhére kiíľt FSZA 2023 azonosító számű pá|yázat keľetében
egyůittműktidési megállapodás megkiitéséľe
Előteľj esztő : P erneczky Läszlo alpol gármester

Dérĺ Tĺboľ
Az e|óterjesztő nęm kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźsta teszi fel
a hatźr ozati j avasl atot.

Szolidaľitási Alap támogatási keľete teľhéľe kĺírt FSZA 2023 azonosító számú

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Fővaľosi Szolidaritási Alap támogatási kerete terhérę kiírt FSZA 2023 azonosító számú
ptiyâzat benýjtása céljából együttműködési megállapodást köt a MozgássérĹiltek Budapesti
Egyesületével (nyilvántartási sztma:01-02-0001292) az előterjesztés 1. sz. melléklete szeľinti
tartalommal Akadálymentesítési célra kiírt pźtLyźnat ,,Mozgósséľüĺtek minőségi életvitelének
támogatása okos eszközokkeĺ - lakás digitális akadálymentesítĺés 2'0" címíiprojekt tźrgytĺban.
Egyuttal felkéri a Polgármestert' hogy a szükséges intézkedéseket a hatźrozat végrehajtása
érdekében tegye meg.
Fel elő s : P ol gármester a feladatkörrel rendelkező Alpol gáľmesteľ útj án
Hatáľidő: azonnal
(19 igen, elfogadva)

16. Javaslat Budapest Főváros IV. keľület Újpest Onkoľmányzata 2015-2023. évi
időszakra szólĺí szo|gáůtatálsteľvezésĺ koncepcĺĺójának lezárásá,ľa, egyben a
Budapest Főváros Iv. keľület Újpest Onkormányzata Ż024. évtőt ĺańĘos
szo|gá|tatásteľvezési koncepciĺíj ának elfogadásáľa
El őteľj eszto : P eľneczky Lźlsz\ő alpol gármesteľ

Déľi Tiboľ
Az eloterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attĺta
Polgáľmester urat szeľetné értesíteni' hogy találtak még egyhalmazt, amiben Újpest első. A 10
perces szünet 60 peľcig tart. Az eloterjesztéshez viszont kérdése lenne Perneczky
alpolgármester úrhoz. Ellenzéki képviselőként koncepciók megfo galmazâsakor előszeretettel
hasznâ|ta azt amondatfoľdulatot, hogy minden koncepció, egy program, akkor éľ valamit' ha
cselekvési pľogram vanhozzá,társítva. Szeretné megkérdezni, hogy itt miéľt nincsen cselekvési
program ehhez a koncepcióhoz és mivel lźLtjâk, hogy nincsen, mert az anyagban is szerepel,
hogy majd elkészül. Megkérdezi, mikorra fog ez elkészülni? A másik kéľdése az lenne, hogy
megnézve a korábbi koncepciókat, meg más városok koncepcióit is, nagyjthől azértfęl szokták
tüntetni, hogy ezeket ki készítette. Itt nem sikerült ez feltüntetni. Az ott van, hogy egy csopoľt
készítette, dę azért azt gondolja, a munkábanrészt vevő személyek neve feltüntetheto letlrle az
anyagbaĺ,legalább az e|ején, avégén, vagy báľhol máshol. Erľe a két kérdéséľe mindenképpen
szeretne v tiaszt kapni.



Peľneczky László
A koncepció a már most is lényegében létezo szociális szolgtitattlsszervezési szolgtůtatźĺsokat,
illetve azoka való igényeket, tehát a lakosságsztĺmot, ellátási kötelezettség teljesítésének
helyzetét, együttműködési keret eit irja le. A szociális intézmény működése, ami foĺyamatosan
most is biztosított, ehhez kellett nekik egy ilyen koncepciót törvényi kötelezętts ég a|apjźn űjra
megalkotni . Az elotelesztésben valóban benne van, és ebben az anyagbanvalóban nincs benne
konkľétan azokĺak a kollégáknak a felsorolása, akik ebben részt vettek, de ny1|vźĺn ezt a
Szociális Intézmény munkatársai, a szakterilet illetékesęi készítették el. Azt, hogy egy ilyen
Szociálpolitikai Kerekasztalokon htnyaĺ vettek részt, illetve meg lett küldve egyeztetésľe a
nemzetiségi önkoľmányzatoknak az intézményvezetőkhöz konverttiásra, tęhât ez egy igen
jelentős köľ, aki ebben részt vett. Valóban őket név szerint nem sorolták fel, tekintettel arľa,
hogy ez végeredményében az Önkormtĺnyzatnaklesz akoncepciój a. Az elóterjesztésen 17-18
név szerepel, ők jegyzik ezt a koncepciót , vagy mi jegyezzük, ha úgy vesszük' Előterjes ztőként,
mint politikai vezetőnek a felelősség az ové, mert nem gondolta, hogy fontos, hogy konkrétan
kik és hányan vettek részt a szöveg elkészítésében' végül is nem titok, csak emiatt nem
gondolták azt,hogy részletezni kellene. Azt egyébként' hogy a koncepcióban megfo ga\mazott
egyes részfeladatok, tehát itt a szociźllis ellátások, lakásügy, közfoglalkoztatâs, idősellátás
területén itt egy folyamatos működés van' amit ezzęl akoncepcionális leírással kereteztek. Egy
olyan cselekvési tervet nem tud hozztrendelni' ami a jelenlegitől elmozdulást mutat, hogy ezt
méroszámokkal vagy indikátorokkal lehessen meghattĺrozni. Ez igazthől csak leíľja a jelenlegi
működéseinket.

Rádi Attila
Hźlt ezt sikerült eldadogni. Ez jeLlemzo egyébként Perneczky Ltĺszlőra, nem a dadogás, hanem
ahogy Nagy István az előbb is jelezte, nem használna erős szavakat, hogy hazudik, de hogy
mellébeszéI, az egészen biztos. Csak azt kérdezte meg, aZ anyagban szeľepel, hogy ľészletes
cselekvési terv fog készülni ez alapjćn, akkor minek íľják bele, minek szerepel ębben az
anyagban, hogy részletes cselekvési terv fog készülni? A koncepció nagyjâbő| ténylegesen
leirja a szociális âgazat működését. Számos olyan mondat van benne, ha egy kicsit utânanéz az
embeľ, akkor ľájön, hogy igazźhól egy életleírás van benne és ez ľendben van, mert ugye
törvényi kötelezettségük, hogy ezt megcsinźijak. Az másik kérdés, hogy ez elfelejtődött mâr
elég régóta' hiszen nagy slunggal megérkeztek Önök ZOI9-ben, ma 2024 van és nem sikerült
észrevenni, hogy ezt a koncepciót felül is kell vizsgźini, vagy aktr az íj szocíálpolitika, amit
meghirdettek, majd akkoľ abban nagyot lęhęt alakítani. Ugyanúgy nem sikerült nagyot
alakítani, mint a klímastratégia esetén sem sikerült nagyot alakítani. Trippon Norbertnek tetszik
vagynem tetszik, megkéľdezi akkortole, de PemeczkyLászlőtólis megkérdezhęti, hogyhívják
ma Újpesten a klímareferenst? Eztmćr két évvel 

"r"iottmegkérdezte. 
A válas z 4 OOďŁa, iţen,

akkoľ onök elfogadtak egy klímastratégiát klímavészhélyzetben, aminek a felelőse a
polgármester, nyilván az alpolgármesterek és a klímaľeferens volt. Abban a klímastratégiźŕian
minden csoda le volt írva és volt egy klímareferens. Klímareferensnek flol kellett volna venni
egy embert Íizetéséľt, nem sikerült. Ugyanúgy nem sikerült, ami ide le van irva a szövegben'
hogy részletes cselekvési program fog készülni, és most elmondta Pemeczky László, hogy
igazttből nem is kell' mert az életetirjaIe, eZ az aîyag. Akkor minek veri a habot? Ugyanúgy,
ahogy aklímastľatégiźĺná| is, minek verik ahabot? Nem a faültetéssel Van a baj, afâkazok
ültetésre kerülnek és a fák nőnek. Az a pľobléma, hogy a duma megy egyfolytában.

Peľneczkv László
Elmondja, a jogszabźiyi előírásnak nem részę az,hogy a koncepcióban kell cselekvési tervet is
rneghatćrozni.2015-ben készült, utâna két évenként kellett volna, tęinât az onok időszakában
is kétszer máľ felül lehetett volna vizsgálni. A legközelebbi fęlülvizsgtůat iđeje 2026lesz és



akkor' ha azt gondoţák' hogy szükséges a tényleges leírás, illetve a jogszabâIyi
kötelezettségeken túl még valamit bęleírni vagy pontosítani, akkor erre lesz majd mód. Most
azért kel|ett nyilván újat készíteni, mert az ęlőzo annyira régi volt, tehát 4 + 4 év, hogy
egyszenĺbb volt, ez benne van, szintén az elóteľjesztés szövegében, teljesen új alapokľól
átgondolni, tltnézni a teljes szociális szolgtitatő szektor működését. Ennyi töľtént, úgyhogy
2026-ban tudunk rá visszatérni.

Déri Tibor
Megadja a szőt Rádi Attila képviselő úrnak, utâna nem lát tobbhozztĺszólást éslezttrja avitźt.

Rádi Attila
Perneczky alpolgármester úr arról beszél, hogy a felülvizsgźiat, de Önök - a korábbi ptrtttĺrsa
Kanász-Nagy i|;4âté volt - ide jöttek és nagy mellénnyel elmondták, mindent jobban fognak
csinálni' Nem sikeľült jobban csinálni, meľt számolgatjuk a matekot ide-oda, nem sikeľült
felülvizsgálni ezt a programot és valószínűleg eszükbe se jutott, ez az egyikrésze.
A másik része pedig, ha most megint eltolják két éwel, tehát most mttr 2026-ról beszéltink, az
anyagba bele van írva, hogy ez alapjtln,,részletes cselekvési program'', akkoľ minek írják bele.
Minek kell olyat beleírni, miért nem lehet igazat mondani? Akkor nem kell beleírni, és ezért
kérdezte, hogy kik készítették ezt, mert a korábbiban benne volt, más helyen is beleírják. Mi
akadtlyozza meg' hogy a jelenléti ívről beírják a neveket' hogy ezeket kik készítették, akik ezért
felelősséget is vállalnak? Perneczky alpolgármester úľ neve sincs rajta, senkinek a neve nincsen
rajta. Van rajta egy logó és más semmi. Ha fel lesz töltve a weblapra, akkor ezt készithette
báľki, nincs odaírva, nincs felelose, dátuma sincsen. Van rajta egy dátum az elején, de hogy
pontosan mikoľ készült, aznincs, ez is egy ilyen féľcmunka. Nem tudja, hogy miért nem lehetett
ręndesen megcsinálni, és amikor megkérdezi, al<kor azt mondja, hogy jó, akkoľ átgondoljuk,
vagy valami, de nem, aztmondta, hogy nem is kell. Nagyjźhől az volt a mondanivalojanak a
lényege, hogy nem is kell cselekvési program. Akkoľ minek kell beleími? Erről beszélĺek, ez
ahazugsâg, hogy minek, mert ezen nem múlik sok minden valóban, de miért kell, miéľt kell
eľĺe alapozni?

Déľi Tiboľ
Nem lát több kérdést, észľevételt,|ezźlrja avitát. Szavazásrateszi fel ahatźtrozati javaslatot.

ásáľĺĺl

Budapest Főváros IV. kerület Újpest o"o""łłłłłłľu#ĺ,';ä''Ţ'bŢlľ:î ţää."ľ#} Ł:Ťä
szolgtitatźlstervezési koncepciójźLt 2024. február 15. napjáva| lezźĺrja, egyben a Budapest
Főváros IV. kerĺilet Újpest onkormányzatźnak 2024. évtol hatályô' .^tgaltatásterveżési
koncepciój ći az eloterjesztés melléklete szerinti taľtalommal elfogadja.
F el elos : P olgármester a fel adatkörrel rendelkező alpo l gáľmester útj án
Határido: azonnal
(17igen, 7 brtőzkodás, 1 fó nemszavazott, elfogadva)
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17. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzat Po|gáľmesteľi
Hivatala Igazgatásĺ Főosztály, Ügyvite|i osztályán, u" Újp".ti onkoľm ányzati
Rendészeten és a Váľosüzemeltetési Főosztály, Váľosüzemeltetési és
Kiirnyezetvédelmi osztályon lévő üľes és megüresedő álláshelyek bettiltéséhez való
előzetes hozzájárulás ľól
Előteriesztő: Déri Tiboľ polgármesteľ

Déľi Tĺboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fęl
a hattr ozati j avaslatot.

tala

uľes

felügyelői, és a Váľosüzemeltetési Főosztály' Városüzemeltetési és Komyezetvédelmi
osztályon lévő üres és 2024. április 30. napjtn, megĹiľesedő várostizemeltetési és
köľnyezetvédelmi, illetve energetikus álláshelyek betöltéséhezhozztĺjtĺruIâsât adja.
Felęlős: Polgármester, a Jegyző iltjźłn
Határidő : azoĺlrlal, a státusz betöltéséľe : 2024. június 3 0.
(18igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

18. Javaslat Budapest Főváros IV. keľület Újpest Onkormányzata Polgáľmesteľe
2024. évi szabadságolási tervének jĺĺváhagyásáľól
Előterjesztő: Déri Tiboľ polgáľmester

Déri Tibor
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźsrateszi fel
a hatttr o zati j avas I ato t.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úinest onkoľmánvzata Kénviselő-testületének
15. ľmesteľ

Budapest Fováros IV. kerület
1. jőváhagyja Budapest Főváros IV.

2024. évi szabadságolási ütemezését a következok szerint:
jaĺutr 2. (1 nap)
június I0-2I (10 nap)
július 4-16 (9 nap)
augusztus 1-9 (7 nap)
szeptember 2-6 (5 nap)
szeptember 11-18 (6 nap)
szeptember 30 (1 nap)

érő|
dönt, hogy
olgármesterének
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2. felkéri a Polgármestert, hogy a szabadstlg igénybevételérol a Képviselő_testületet az
igénybevételt követő ülésen polgármesteri beszámoló keretében tájékoztassa.

Fęlelos: 1. pont: Polgármesteľ, nyilvánbrtâsért felelős: Jegyzo
2. pont: Polgármesteľ, nyilvántartâs&. felelős: Jegyző

Hatáľidő: 1. pont: Folyamatos
2. pont: az igénybevételt követő ülés időpontja

(19igen, elfogadva)

19. Tájékoztatás a 2024. januáľ 18. napja és 2024. febľuáľ 7. napja ktiztitt átruházott
hatásköľben hozott diintésekľől
Előteťęsztő : Déri Tiboľ polgármester

Déri Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatfu ozati j avasl atot.

38l2024.(II.l5.\ határozata a 2024. ianuáľ 18. napia és 2024. februáľ 7. nania ktiztitt
átľuházott hatáskiirben hozott dtintésekľől
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
2024. január 18. napja és 2024. február 7. napja között źúruhâzott hatáskörben hozott
döntés ekrol szól ó tâj ékoztatâst tudomásul veszi.
Felelős: Polgáľmesteľ
Hatfuidó: azonnal
(19 igen, elfogadva)

20. B eszámo ló lej á rt h atá ľid ej ű határ ozatok vé gľehaj tás áľó l
Eloterjesztő: Déri Tiboľ polgármester

Déľi Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazźsrateszi fel
a hatfu ozati j avasl atot.

Budanest Főváľos IV. kertilet Úipest onkoľmánvzata Képvĺselő-testületének

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzatKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a2024.
februáľ 15. napjáig lejârthabridejuhattlrozatok végrehajtás tĺrol szőlő tájékoztatőt tudomásul
VESZI

Felelős: Polgáľmester
Határidő: azonnal
(18igen, 1 fo nem szavazott, elfogadva)

21. Egyebek

Javaslat a pedofília és a gyeľmekek sérelméľe elkövetett szexuális
bűncselekményekkel iisszefüggésben az a|ábbi eľktilcsĺ és politĺkai állásfogtalás
elfogadásáľól
Eloterjesztő: Szécsi Péter Pál önkoľmányzati képviselő
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Déľi Tiboľ
Az Egyebek napiľendi ponthoz Szécsi Péter Pál frakcióvezető úľ eloterjęsztése érkezett, mely
most kiosztásľa került. Képviselő úrnak megadja a szőt.

Szécsi Péteľ Pál
Tisztelt Polgármester Úľ! Tisztelt Jegyző Asszony! Tisztelt Képviselő-testület! A gyeľmekek
védelméről és a gyámügyi igazgatźsről szóló módosított lgg7 évi XXXI' torvény (a
továbbiakban gyeľmekvédelmi törvény) gyermekvédelmi törvény 14. $-a szeľint u gy.'-ôk"t
védelme, a gyermek családban töľténő nevelkedésének elősegíiésére, veszélyeztetettségének
megelőzésére és megszüntetésére, valamint szüloi vagy más hozztiartozói gondoskodásból
kikerülők gyermek helyettesíto védelmének biztosítâstra irányuló tevékenys-ég. A gyermek
védelmét pénzbeli, természetbeni és személyes gondoskodást nyujto gyermekjóléti
alapellátások, illetve gyermekvédelmi szakellátások, valamint gyermeLvéoemi törvényben
meghatttrozott hatósági intézkedések biztosítják. A gyermekvédelmi ľendszer működtetése
állami és önkormányzatí feladat.
A gyermekek védelmét ellátó helyi önkormányzatnak kiemelt feladata a gyeľmekek
mindenekfelett álló érdekének figyelembe vétele, a toľvényben elismert jogainak biztosítása,
az e gy enlő b ánásmód kövętelményeinek b etaľtás a.
A fentiek alapján és az elmúlt hętek közéleti eseményeinek Íigyelembe vétęlével fontosnak
tĄa rogzíteni, hogy onkormányzatunk messzemenőĹig elítéli a pedofília és a gyermekek
sérelmére elkövetett szęxuális bűncselekmények minden fotmtĺjât, munkája soľán igyekszik
minden, az ilyen sajnálatos események megelőzésére és mindent megtesz annak érđókébęn,
hogy a bűnösök feleljenek megbocsáthatatlan bűneikért és őszintén remélik, hogy jövobeni
döntési poziciot elfoglaló személyek is így járnak el kormányzati szinten.
Ahattrozati javaslat elfogadásához egyszerű többség szükséges. A ťentiekre tekintettel kéri a
Tisztęlt Képviselő-testülettől az alábbihatźĺrozatijavaslat elfogadását.
Budapest Fováľos IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselo-
testületének ....l2024.(Il.15.)határozata a pedofilia és a gyermekek sérelméľe elkövetett
szexuális bűncselekményekkel összefiiggésben az alábbi eľkölcsi és politikai állásfoglalás
elfogadásáról
Budapest Főváros IV' kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete leszögezi,hogy

1. A pedofília a gyeľmekek ęllen elkövetett szęxuális bűncselekmények legsúlyosabb
bűnei közétartozlk, ezért sem a pedofíloknak, sem a pedofilok bűntársainak sęmmi szín
alatt, semmilyen indoklással sem jáľhat elnöki kegyelem.

2. Azok a politikusok' akik a pedofiloknak vagy bűntársainak elnöki kegyelmet, vagy
bármilyen módon támogatást, védelmet adnak, soha többet ne vállalhassanak közéleti
szerepet.

3. A teljes âtlrt.ŕ"hatőság és a politikai befolyás minjma\izźllás érdekében a Képviselő-
testület aztkezdęményezi, hogy kozvetlenül az embeľek döntsenek az uj kozttĺtsasági
elnök személyéľol.

NagY István
Elmondja, vgye eZ sęm a politikai kategóriába lrrrtozik, ez is csak egy ilyen noĺmális, batâti
beszélgetés keretében elokeľülő országos ügy, aminek tulajdonképpen az I. pontjtlval egyet
lehet éľteni, hiszen az alkotmźĺĺymódosítás is erľől szól, hogy sem a pedoÍiloknak, sem a
bűntáľsaiknak semmi szin alatt semmilyen indoklással nem járhat elnöki kegyelem. Ezzelmég
egyet is ért. Abban mźr szerjĺte az ellenzék sem éľt egyet és nem tudja, hogy itt vannak-e
például az LMP-sek és, hogy szavazĺak. A 3' pontban szerepel, hogy az embęrek szavazással
dönthessenęk aköztârsasági eln<jk személyéről' El kell mondania, hogy ezt a gyermekvédęlmi
törvéný, amire most hivatkoznak, éppen a baloldal ne;,T| szavazta meg. Azt is el kell mondania,



ha a pedofíliáról beszélnek, akkor a balolđali politikusok között nagyon sokan vannak, akik
pedofilok, talán t<jbben vannak, mint a jobboldalon, mert a társadalomban ezek a dęvianciák
jelen vannak éş ezek nem párthoz k<jtődnek. ,,A neves baloldali . egyébként simán
elmeséli, hogy o tizenéves lányokra geľjed és aztgondolom, hogy ő pedig ide járkál egyébként
a baloldali pćrtokhoz és itt kampányolt''' De nem ezzel jon elő, hanem azzal jon elő, hogy igen,
a FIDESZ értékrendjében a ,'pedofiliát, az L.}ĺ4BTQ és genderpropaganđźtt, az illegális
bevándorlást, azt egy alapértéknek tekintik''. Ez abaloldalon egyáltalán nem így van, simán
beszabadítaĺétk az óvodájukba, mar a bölcsődékbe is a genderpropaganďât, az LMBTQ
propagandát, volt is ęrľe kísérlet. Támogatják a melegházasságot, tâmogatjtk azt, hogy
gyermekeket fogadhassanak orokbe homoszexuális, magukathtzaspttmak tekintő embeľek és
persze nem szabntlnak gátat az illegális migrációnak sem. Ezzel szemben valóban előfoľdul
olyan, hogy miután azért atáľsadalomban jelen vannak mindenhol ilyen típusú emberek, sot azt
mondja, hogy a gyermekotthonok ennek a pedofília bűncselekmény megjelenésének a
melegágyai, hiszen ezek az elťajzott embeľek keresik a gyermekek társaságát, leginkább a
kiszolgáltatott gyerekekét. Novák Katalin és Varga Judit Vállalta a felelősséget, vâllalta a
felelősséget azért, mert most mindegy, hogy miért, benézték ezt a helyzetet és lemondtak.
Ellenben nem látja itt azt, hogy valaki ft'lállt volna' Trippon Norbert sem állt fel, és vâllalta a
felelősséget az&, hogy jó elrontotta a költségvetést és nekik kellett észľevenni azt,hogy ebben
milyen súlyos hiba van. Tľippon Norbertnek nem kell mindenhez éľtenie, ezbiza|omkérdése,
hogy megbizik-e a kollegáiban Vagy nem. Megbízott bennük' nem sikerült, negyedszeľre sem
sikeľült' Ha ilyen előteľjesztéseket tesznek' ám legyen, akkor o is tesz egyhatźrozati javaslatot.
,,Hülyének nézitek az ellenfelet, pontosan tudtam, hogy miľe készültök. Gyurcsány Feľenc
tőlem tanulta, hogy olyan a politikai, mint a sakk, 3 lépéssel előľe kell gondolkodni, ezt mâr
elmondtam nektek már jó párszor."
A hattłrozati javaslata a következőképpen szől a Képviselő-testület felszólítja Kaľácsony
Gergely főpolgármestert' Déri Tibor polgármesteľt, Peľneczky LâszIő, Czigler Lźszló és Bedő
Katalin alpolgármestereket, Trippon Noľbeľttel egyetemben, mondjanak le tisztségtikľől, mert
arraméltatlaĺ'nâváltak. Felsorolja, hogy mikor váltak méltatlanná. Többször máľ kimentette ez
a Képviselő-testület ezeket az alpolgźĺrmestereket és a polgáľmestęrt is. Kezdi Kaľácsony
Gergellyel. Karácsony Geľgely komrpciógyanús ügyei, a BKV jtĺratitkittts kezelésére tett,
illetve nem tett intézkedései miatt' Emlékeztęt aľra, hogy a BKV igazgatója mit monđott,
pulykákhoz hasonlította az utazőkĺizönséget. Ehhez képest Karácsony Gergely felmentette ez
a1ó1. Kisebb ügy, mint a pedofil segítőnek a felmentése, de ugyanolyan ügy, ugyanúgy kell
kezelni. Déri Tibornak és Czigler Lź'szlőnak aZ Íias, Központ ügyében elkovetett
bűncselekmények alapos gyanúja miatt kęllene lemondaniuk azért, mert talán tegnap volt a
ttrgyalźsr.a azÍiźsz Központ ügyének, ahol 1,5 milliárd foľintos káľtérítési peľt indítottak az
Ujpesti onkoľmányzat ellen' Szerinte eľős esélye van annak, hogy megnyerik ezt a másfél
milliárdot az onkorm ânyzatellen, ugyanis avâltoztatási tilalom elrendeléše hivatali visszaélés.
ĺzÍitĺszSzövetség és az Újpesti Önkormányzatkozóttlétľejött szerződés,ami szövegszenĺ volt
és azt a Képviselo-testület szovegszeruen fogadta el, azt meghamisították és úgy küldték be a
Koľmányhivatalhoz és alá is írták, ami közokirat-hamisításnak minősül. Peľneczky Lâszloval
kapcsolatban elmondj a, ha mttr itt az elobb a pedofiliáról bęszéltęk, vajon nem ugyan ebbe a
körbe tartozik-e, amikor a Gyermekek Átmeneti otthonában történik egy szexuális abúzus és
Peľneczky Lâszlő nem csak a nyilvánosság elől, hanem avezetotźrsai elől is eltitkoţa azt. Az
nem ide l'artozik? De pontosan ide tartozik. Beszéljenek egy kicsit Bedő Katáról, aki az autos
mozi ügyében költségvetési csalás és hűtlen kezelés bűncselekményét követte el és ezért majd
el fog'ák számoltatni és annak még érdekes mozzanatai is lehetnek. Trippon Noľbeľt mfu a
negyedik költségvetést sem tudja úgy előterjeszteni, hogy abba ne legyen olyan hiba, ami miatt
itt kell figyelmeztetni ana,hogy ezt a költségvetést tegye ľendbe. Az ezt mege|ozó 25 évben,
mindig jó költségvetések keľültek a testület elé. Nem volt arľa példa, hogy a testületi ülés



közben, vały atestületi ülés után, később újra módosítani kelţen a költségvetést alapvető hiba
miatt. Azt gondolja, ezt a hattrozati javaslatot túadja urraI, hogy Bed? KaÉń és ľrippon
Norbeľtet mindenképpen nevesítsék benne. Először rrě- n"rr".ítette és nehogy véletlenül az a
vád &je, hogy ők kimaľadtak és biztos összejátszanak a FIDES Z-szęL

Déľi Tiboľ
Megköszöni a hozzćşzólást és úgy fog majd a jegyzőkönyvben bekerülni, hogy szeľepelnek
benne. Megkérdezi az előterjesztót, hogy Nagy István képviselő úr módŇó javaslatát
befogadja-e? Mivel nem fogadj a be, ezért előszöľ a módosító javaslatról fog sžavazni a
Képviselő-testület.

István frakcióveze to ir javaslattú, *Îľ"ffi:1',ľT,Ţ']ľ":LT",',fr:"J"':fl1ffi} ţ:ľľ'ä3fií
Geľgely fopolgármestert, Déri Tibor polgáľmesteľt, Bedő Katalin, dr. Tľippon Norbert,
Pemeczky LászIő, valamint Czigler Lâszlő alpolgármestereket, hogy a 

_tisztségükről

haladéktalanul mondjanak le, mert méltatlarnávtĺltak." 6 igen, 13 nem szavazati arźlnnyal
elutasítja.

Déľi Tiboľ
Most az alapjavaslatról fog szavazniatestület' Azalapveto szândékaz,hogy egyben szavazunk,
de képviselő úr kérésére pontonként fognak szavazni. Szavazásra teszi fel a hatźrozati
javaslatokat külön-külön.

Budapest Főváľos Iv. keľület Úinest Qnkoľmánvzata Kénviselő_testületének

pest onkorm tlnyzata Képviselo-testülete leszogezi, hogy a
pedofília a gyeľmekek ellen elkövetett szexuális bűncselekmények legsúlyosabb búnei közé
tartozik, ezért sem a pedofiloknak, sem a pedofilok bűntársainak semmi szin alatt, semmilyen
indoklással sem jáľhat elnöki kegyelem.
Felelős: polgármester
Határido: azorula|
(18 igen, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

-testülete leszö gezi, hogy azok
a politikusok, akik a pedofíloknak vagy buntársainak elnöki kegyelmet, vagy bármilyen módon
támogatást, védelmet adnak, soha többet ne vállalhassanak közéleti szerepet.
Felelős: polgármester
Határidő: azonnal
(14 igen, 4 l'artőzkodás' 1 fó îem szavazott, elfogadva)
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Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest Önkormányzata Képviselo-tęstülete leszĺigezi, hogy a
teljes átláthatóság és a politikai befolyás minimalizźiâs érdekében a Képviselő-testület azt
kezdeményezi,hogy közvetlenül az emberek döntsenek aziłjkozttlrsasági elnök személyéről'
Felelős: polgármester
Hatźńdő: azonrlal
(13 igen, 5 nem, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

Déľĺ Tĺboľ
Megállapítja, hogy ezzel a testületi ülés végére éľtek, további szép napot kíván.

Az elnök az lü'lést 1'4,30 órakoľ beztrja.

K.m.f
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